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Lieve mensen, lieve jij, hartelijk welkom. Het is fijn dat je gekomen bent en dat je 

nog even naar je plek, ook energetisch kijkt, dat je die goed inneemt.  

 
Fysiek zitten is één ding en echt zitten, echt plaatsnemen in jezelf en ook 

in deze wereld ten aanzien van jezelf en waar je in leeft, dat is natuurlijk 
twee.  

 
Dus van harte welkom op je stoel en in jezelf. En ja, laten we vandaag eens met 

elkaar het een en ander doornemen in liefde en waarheid.  
 

En soms is waarheid niet altijd per se heel liefdevol, omdat er ook dingen 
te benoemen zijn die zonder angst benoemd kunnen worden, maar waarin 

juist jouw hartenkracht, jouw eigen bewustzijn zo in nodig is.  
 

Ik sta hier mijn naam is Martijn van Staveren noemen ze mij hier, van mijn ouders 
mee gekregen. Heb ik niet om gevraagd maar het is wel gebeurd en ik voel mij als 

zodanig ook best wel heel erg thuis in deze naam omdat ik me gewoon voel zoals ik 

voel, dat ik zelfs ook de Vries zou kunnen heten of Janssen. Zou mij precies 
hetzelfde voelen en nou, als ik Erik zou heten of Piet of Chantal, het is allemaal oké.  

 
Er is zoveel aan de hand op dat onderwerp van hoe iets moet heten en wat er 

allemaal bij gevoeld moet worden of mag worden. We zijn mensen allemaal. We 
zijn mensen. En dat is voor mij het voornaamste, om vanuit dat gevoel ook elkaar 

te bejegen en naar elkaar te kunnen kijken.  
 

En dan kom je allerlei interessante dingen tegen van wat er allemaal 
probeert tussen te staan. Ook via je aangeleerde of ingeregelde 

referentiekaders en gedachtenpatronen, maar ook je gevoelsvelden.  
 

En dat is precies waar ik het altijd over heb.  
Ik heb altijd de vraag gesteld hier op de aarde kan het zo zijn dat gevoel ook 

aangepast kan worden of al aangepast is en dat is iets wat we in de wereld zoals 

hier waarin we zo'n tekort hebben aan gevoel en waarachtige liefde echte oprechte 
aanwezig zijn zonder dat er een agenda achter hangt of dat je er iets mee of van 

door wilt krijgen.  
 

Is het maar net die vraag van is het mogelijk dat gevoel gemanipuleerd 
wordt.  

 
Dat dat gevoel misschien wel niet helemaal echt het gevoel is waar over zou 

kunnen en misschien wel moeten gaan. Het kan soms een hele gevaarlijke vraag 
zijn en ik vind dat zo'n mooie vraag omdat ik gedurende mijn bestaan hier zo 
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dagelijks meemaak dat mensen in gevoelens verkeren maar nog steeds niet echt 
zichzelf zijn.  

 
En dat wat daaronder zit, onder het gevoel echt jezelf zijn, dat als je daarin komt, 

dat is dus de hartenkracht van de mens, dan veranderen zeer waarschijnlijk een 
heleboel gevoelens ook. Gevoelens die je vaak vooruit hebben geholpen, gevoelens 

die je ook, zoals het woord, geholpen hebben.  
 

Gevoelens die je geholpen hebben om ergens doorheen te komen.  
Maar wat nu als er veel grotere gevoelens zijn?  

Veel grotere gevoelens en dat die gevoelens die hier op de aarde nu 
geleefd worden, dat die een ruim baan moeten maken voor nog veel 

grotere capaciteiten van voelen en een emotionele intelligentie wat het 
gemoedveld van de mens ook daadwerkelijk ooit was en ook behoort te 

zijn.  

 
Stel dat dat zo zou zijn, dan is de vraag van ben ik dan gehecht aan mijn 

gevoelens? Wat zijn dan die gevoelens. Nou en zo zijn er allemaal in de eerste paar 
minuten gewoon allerlei vragen eigenlijk gelijk actief. En dat is aan ons allemaal om 

te kijken of we daarnaar, daarin willen stappen.  
 

En wat misschien ook wel de noodzaak daarvan zou kunnen zijn om dat te 
doen.  

Want ik weet wel één ding, dat is dat we hier vandaag zijn omdat we 
allemaal hebben herkend dat we veel meer zijn dan alleen de aardse mens 

in de verpakking zoals wij het vaak te zien krijgen.  
 

Ook van onszelf te zien krijgen. Dat maakt ook dat we vandaag bij elkaar zijn. Dat 
we vandaag met elkaar spreken en uitwisselen. Dat we ook met elkaar in stilte 

kunnen verkeren.  

 
Maar dat we ook over onderwerpen kunnen spreken die misschien wel een 

beetje voorbij de grenzen liggen van bepaalde gevoelens.  
 

Dat is wie ik ben.  
Ik ga altijd buiten kaders die aangebracht zijn. Ik ben ook iemand die heel veel, ja 

daardoor, ik zoek ook even naar de juiste woorden, het zijn per definitie nooit de 
juiste woorden, want het is een benadering.  

 
Maar er zijn mensen die zeggen ja ja jij gaat altijd over grenzen heen en je 

escaleert.  
 

Ja dat is eigenlijk ook zo dat is ook mijn functie en ik denk eigenlijk dat ieder mens 
die functie heeft. Maar wat escaleren is. Escaleren kan ook in een negatieve manier 

gebeuren. Je kunt bewust iemand willen laten escaleren of de situatie laten 
escaleren. En dan zit er een doel achter. En dan zul je ook merken dat het 

escalatieproces ook leidt tot vervelende kwesties.  

Maar als je iets zonder doel doet en puur jezelf bent, dan weet je en dan voel je 
ook precies. En dan zie je het ook en dan ga je ook dingen zien zoals ze ook gezien 
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horen te worden. Ik had er op bepaalde punten, en eigenlijk gedurende het hele 
leven, maar ik hou me daar een beetje mee in, bepaalde punten dat daar een vorm 

van ontsluiting, een opening nodig is, wat dan escalatie kan veroorzaken voor een 
ander, maar wat uiteindelijk wel de kern blootlegt van datgene wat allemaal bedekt 

en verdekt wordt gehouden.  
Zowel in onszelf, in onze relaties met elkaar als mensen, in onze relaties met 

natuur maar ook in relatie tot voorbij de aarde en met allerlei andere intelligenties 
die er zijn en altijd al zijn geweest. Maar het vraagt een andere benadering en om 

een ander mens te worden om eigenlijk nou ja laat ik het zo maar zeggen om weer 
mens te zijn zullen we van heel veel dingen afscheid moeten nemen en dat is een 

goede zaak maar dat betekent niet dat dat altijd prettig voelt. Dus na een grotere 
nieuwe tijd reizen. Waar we het met elkaar allemaal over hebben, is niet altijd per 

se de meest voor de hand liggende en de meest voorkeursgevoels situatie die je 
daarin gaat ervaren. Nou, dat is waar ik het over heb.  

 

Er ligt een kracht in ons, wij zijn een kracht, wij zijn subtiele wezens met 
een enorme kracht die helemaal niet zo subtiel is.  

 
Daar moeten we het met elkaar over hebben op deze aarde omdat er zaken 

gewoon teruggehaald moeten worden zodat er oprecht met elkaar, ik met 
mezelf, jij met jezelf bij elkaar oprecht gesproken kan worden en dat we 

ook een één stem als een volk zeg maar waarin niet een andere nog lid 
wordt van een club.  

 
Maar waarbij je wel voelt dat wij met elkaar waarin een volk terugkeert 

hier in deze wereld zonder spiritualiteit maar vanuit de hartsintelligentie 
vanuit eigen wezen waardoor we ook de stem, een vibratie stem ook echt 

een stem die spreekt, maar ook echt een bewustzijn stem terughalen van 
wie wij daadwerkelijk ten diepste zijn. En die stem ook naar buiten toe 

brengen en daarin ook communiceren ook met andere intelligenties. Want 

er is gewoon heel veel aan de hand.  
 

Het is ontzettend druk, het is ontzettend leuk op de aarde, en het is ontzettend 
heftig en er gebeuren ook hele heftige dingen die absoluut niet leuk zijn. Dus we 

zitten in een grote melange van allerlei gebeurtenissen, mooie gebeurtenissen. Ik 
voel het zelf ook, ik ben heel blij dat ik hier in deze wereld mag zijn. Maar dat 

maakt ook om de manier hoe ik me hier beweeg. Ik weet niet hoe ik me anders zou 
voelen. Ik weet niet of ik er anders ook zou zijn eigenlijk. Dat is direct verbonden 

aan mijn kern, wie ik ben.  
 

Maar er gebeurt zo ontzettend veel en er moeten wat zaken op orde 
gesteld worden, op aardse manier uitgesproken.  

 
Er moeten wat dingen uitgedeukt worden, er moeten zaken zichtbaar gemaakt 

worden. En het zichtbaar maken van onbesproken zaken, dat begint altijd met 
jezelf, jezelf kenbaar maken.  

Dat is een stevige job omdat je merkt dat er een hoop getrokken wordt om dat niet 

te laten ontstaan.  
En ik denk dat je daar, in plaats van naar allerlei grote kosmische gebeurtenissen, 
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wellicht het beste kunt afdalen naar je eigen bestaan om te zien wat daar gebeurt. 
Want wat er met ons en in ons gebeurt, en wat er in de kosmos gebeurt, en op 

groter niveau hier op de aarde, dat zien wij ook gebeuren in ons eigen bestaan.  
 

En als we dus spreken over de hartsintelligentie dan praten we ook 
daadwerkelijk over het ook afstellen in jezelf en het ook kunnen terug 

valideren, het kunnen voelen, het kunnen zien, de signalen kunnen zien, 
juist in je eigen leven.  

 
Daar ben ik een heel groot fan van.  

Als ik ooit fan zou zijn, dan zou ik daar fan van zijn.  
 

Dat we alles wat we doen en alles wat we doorlopen en wat we in het 
groot allemaal zien gebeuren en wat we ook voelen wat de grotere 

opdrachten zijn in deze wereld, dat je dat ook kunt terugzien eigenlijk 

letterlijk aan de manier hoe je leeft.  
 

En dat vraagt een heel diep onderzoek van hoe leef ik, hoe zit het in elkaar, wat is 
vrijheid, ben ik echt vrij, wat is dat, is dat een fysieke vorm of is dat een vorm in 

mijn gevoel, is dat mijn gemoed, mijn gemoedstoestand, is die vrij en kan ik vanuit 
dat stuk ook met andere mensen in contact gaan?  

 
Dus dat vraagt een enorm groot inzicht in jezelf, zonder dat je daar 

verstrikt gaat raken in allerlei persoonlijkheidsmodellen en processen. Dus 
dat ook niet, maar je moet het wel kunnen zien. Dus ambassadeur zijn van 

de hartenkracht, dat is een enorme opdracht. 
 

En ik denk dat het gewoon heel oké is om te zeggen dat we elkaar daar juist in 
moeten ontvangen.  

 

Omdat juist nu ook in deze tijd gebeurt er heel veel op het gebied van de 
hartenkracht en mensen worden tegen elkaar uitgespeeld mensen worden tegen 

elkaar opgezet om enigheid dat misschien niet helemaal escaleert maar toch onder 
het vloerkleed blijft zitten waardoor je toch niet echt met elkaar in contact komt.  

 
Het zijn enorme kunstige spelletjes die worden gespeeld maar op het 

moment dat je bij jezelf weer aan meert en terugkeert naar je eigen 
krachtveld vanbinnen, dan zul je ook merken van, hé, dit hoeft helemaal 

niet.  
 

Het is gewoon totaal nutteloos.  
En dan komt er een hele grote glimlach op je gezicht, waar de ander misschien wel 

kan denken van, ja, maar hier valt toch niet over te glimlachen, deze toestand is 
ernstig wat er tussen jou en mij afspeelt.  

Het is maar hoe je het bekijkt.  
Het is maar echt hoe je het bekijkt.  

En het is ook maar wat voor pijn het ook allemaal oproept als iets met elkaar, 

tussen elkaar, door elkaar heen loopt. We zijn hier als een volk van allemaal 
verschillende stammen afkomstig, hier in deze wereld.  
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Ook in deze wereld zijn we allemaal van allerlei verschillende volken en stammen 
afkomstig. Dus er zit wel diversiteit tussen ons allemaal en dat is ook mooi, want 

daar mogen we ook naar kijken. En dat is misschien ook wel het woord moeten 
waard. We moeten ook kijken naar die grote verschillen. En in plaats van die 

verschillen uit te meten, kunnen we die verschillen ook naast elkaar neerleggen van 
uniciteit, hoe uniek dat is, dat de ander zo anders is dan jij.  

Of andersom, dat jij voelt hoe uniek jij juist bent.  
En dat het ook goed is dat je juist niet hoeft te worden zoals iemand anders.  

Maar wel dat je kunt zien van die ander is wel, dat is oké, dat is gewoon mooi, dat 
is goed.  

 
We komen hier niet vandaan, daar waar we vandaan komen zijn we ook 

niet allemaal hetzelfde.  
 

Ik vind het zelf dat door de spirituele modellen die ik zelf grondig heb bekeken en 

heb doorleefd, dat er wel een soort van, ja, je moet wel ergens aan voldoen, je 
moet iets leren, je moet ergens aan voldoen inzit.  

Zelfs in bijeenkomsten waar dat niet zo is, dat kan ook hier gebeuren, kan dat 
gevoel ontstaan, of letterlijk, je probeert toch te worden ingelijfd in een 

groepsenergie of in de energie van een ander.  
Ik vind dat een kosmisch en aardse kwalijke zaak als dat soort dingen gebeuren, 

omdat we juist daar afscheid van hebben genomen.  
 

Dus we moeten ons ook bewust zijn dat we dat zelf niet doen, lid worden 
van de ander, maar we moeten ook bewust zijn dat de ander niet lid moet 

worden van jou.  
 

Maar ik heb het grondig gezien en dan heb ik toch de conclusie moeten 
trekken dat zodra we het over de hartsintelligentie hebben en de aarde, 

dat er best nog wel heel wat spirituele, gekaderde modellen zijn waar het 

dan over zou moeten gaan en eigenlijk alles wat wordt gezegd is ook waar.  
 

Want alles wat er gevoeld wordt en alles wat er wordt gelanceerd en alles wat 
maakt dat vanuit welk model je ook leeft zodra je in die beleving zit voel je ook dat 

het zo is. En dat is uniek hè ik vind het uniek dat je in een soort niet bestaande 
realiteit terecht kunt komen en daarin de gevoelens kunt ervaren van wat er 

bedoeld wordt en dan kan het ook echt betekenis krijgen en dan kun je daar ook 
helemaal in leven en dan vervolgens kan het moment komen van ik stap hier weer 

uit, ik moet bij mijzelf zijn.  
 

Ik vind het heel knap hoe het bewustzijn hier op de aarde ook werkt.  
 

[Martijn verteld iets over koffiezetapparaat dat niet werkt, het loslaten van dingen, 
dat hij het fijn vindt dat we er zijn en zich er ook door gesterkt voelt.  

Stuk is niet volledig getranscripteerd] 
 

We zijn hier op de aarde aanwezig om een heel diep gemoedskracht terug 

te brengen. En feitelijk is dat een kosmische gemoedskracht, een 
oorspronkelijke gemoedskracht.  
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We noemen dat hier de hartsinterligentie, de kracht van het hart, dus niet 

logisch, maar iets anders wat je met logica wel kunt beseffen en bevatten, 
maar je kunt het niet van de logica gelanceerd krijgen.  

 
Het gaat alleen vanuit je gevoel. 

  
Ja, en die gemoedskracht, dat is de grootste sleutel, dat is een kosmisch 

oorspronkelijk bewustzijn.  
 

En de aarde die bezocht wordt, altijd al, vanaf het moment dat het gecreëerd is, of 
het werd eigenlijk al bezocht voordat het gecreëerd werd, ja, voordeel gecreëerd 

werd. Ja, die gemoedstoestand die er is over de aarde en het ontwerp van 
werelden, het ontwikkelen van werelden, het inrichten van werelden, het 

ontwerpen, het vormgeven, de vibraties, de taalvelden waaruit de werkelijkheid 

bestaat, dat is met een heel hoog gemoed gedaan.  
 

Ik gebruik het woord hoog bewust, hoog, ver, ver, verwijderd van 
weerstand.  

 
En dus deze wereld is ook een hele weerstandsvrije planeet. Dat kun je ook 

voelen als je in de natuur bent. En als je je echt vervoegt in de natuur, kun 
je voelen dat er geen weerstand in de natuur is.  

 
Alle weerstanden die er zijn, die worden er ingebracht door de mens, door 

het bewustzijn dat beschadigt is geraakt.  
 

En dus dieren hebben dat gedrag dat eigenlijk helemaal niet van oorsprong is zoals 
het is. Ze reageren op ons onbewuste, en ook op ons bewuste, maar op ons 

onbewuste, genegatificeerde angstige en niet ons eigen gemoedsveld. Daar 

reageren ze op.  
 

Als je je verbindt met de natuur, dan voel je dat er geen weerstand is. Als je 
opengaat, voel je dat er alleen maar ruimte is. Op uitgestrekte ruimte.  

 
En zo is de wereld ook ontworpen, met bepaalde noodzakelijkheden erachter. En 

wij zijn nu in deze wereld aanwezig en we maken nu mee dat deze wereld naar 
allerlei andere niveaus, en niet hoog of laag, maar andere niveaus van bewustzijn 

kunnen reizen.  
 

Het is een verbluffende reis om dat te zien ik vind dat zelf heel erg boeiend om te 
zien wat er allemaal gebeurt om ook in verschillende realiteiten te kunnen verkeren 

dus in deze bijeenkomst hier maar goed als je nu naar buiten loopt en je moet 
eventjes tanken dat zou kunnen, dat het daar dan een heel ander gemoedstoestand 

oproept.  
En dat er iets anders van je wordt gevraagd.  

En als je daar gewoon jezelf bent en blijft, dat je kunt zien van, wat bijzonder 

allemaal. Wat bijzonder hoe het allemaal gaat.  
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Het is echt een hybride weer. Het is een hybridiseringsrealiteit.  
 

Bestaat uit verschillende afkomsten en invloeden. Nou ja, we zien er heel veel 
gebeuren. Ik denk dat je wakker geworden bent of al wakker was.  

Bewust bent van jezelf, noem je dat, omdat je hebt gezien dat hier dingen 
gebeuren die je, laten we even plat zeggen, liefde nodig hebben, oprechtheid.  

 
En niet een veroordeling of een beoordeling, maar een observatie, dat je 

kunt zien wat er gebeurt.  
 

Het gaat niet over recht praten of goed praten, maar het gaat erom dat jij 
weet dat als jij ergens naar kijkt, met je ogen of met je hart, dat daar iets 

gebeurt, dat je daar jezelf naartoe brengt en vervolgens niet alleen jezelf, 
maar dat daar iets ontstaat.  

 

Het is echt magnifiek.  
Het is heel bijzonder wie wij zijn.  

En van oorsprong is dat heel normaal, maar in deze wereld hier, ja, is dat heel 
bijzonder. En ik denk dat als jij kijkt ook in het bestaan waarin je bent nu, dat je 

ook weet dat je daar ook iets mee hebt te doen. En ik wil jou dat niet aanpraten, en 
als dat me zo lijkt, dan spreek je het uit, is beslist niet mijn intentie, het is gewoon 

een openheid om dat te zeggen.  
Ik voel dat ik dat ook zo kan zeggen, dat wie je daar bewust van bent, dat wie jij 

bent, en dat kan wel eens in nevelen gehuld raken, zo van met de gedachte dat je 
niet kunt om, het kan zijn dat je het niet met de gedachte kunt neerzetten, maar 

laat die gedachte maar even aan de kant, misschien ook wel bij jou, weet ik niet, 
maar doe maar even weg, dan blijft over dat je weet dat wie jij bent, hoe jij bewust 

bent, hoe je je leven hebt ingericht, wat je meemaakt, waar je blij van wordt en 
gelukkig, waar je het vogeltje in je hart voelt tjilpen, waar het schoon is met jezelf, 

en ja, dat je daar ook iets mee moet doen.  

Mag ik dat zo zeggen?  
Dat je dat weet of voelt.  

Het is niet dat je moet weten wat en hoe, maar dat, dat, dat je kostbaar bent. Die 
kostbaarheid, die ervaring in jezelf, hoe je de wereld ziet, een soort van, misschien 

al een woord verlangen, een verlangen om vrede te ervaren hier, en met de 
mensen goed samen te zijn met elkaar, dat is iets, daar kun je ook iets mee doen.  

 
Goedemorgen.  

Af en toe komen er wandelende mensen voorbij. [gelach]  
 

Maar dat is mooi, hè? Kijk, het hangt ervan af waar je in je leven op dit moment 
zit, om te zien of je het woord mooi daar ook aan kunt koppelen. Want als je op 

moeilijke momenten verkeert, dan voelt dat heel vaak niet als mooi. Maar ook voor 
jou, als dat zo is, wil ik ook tegen je zeggen, mijn woorden hebben geen 

daadkracht in die zin dat ik invloed kan uitoefenen, maar ik open mijn hart hiervoor 
om dat te uitspreken.  

Ook als je het nu moeilijk hebt en het leven geen zin lijkt te hebben, ook in die 

momenten is dat wat je voelt en wat je weet, hoe je naar de wereld kijkt en wat 
deze wereld nodig heeft, is een boodschap die je op een bepaald moment gewoon 
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naar buiten gaat brengen.  
 

Dus soms moeten we ook door moeilijkheden heen, en we kunnen 
moeilijkheden alleen loslaten als we ons ook bewust van kunnen zijn.  

 
En dan worden we er ons ook vervolgens bewust van dat het niet onze 

moeilijkheden zijn, maar dat het geprogrammeerde moeilijkheden zijn in 
de gedachten.  

 
Ja, ik ben benader alles van wat over het hart gaat en over bewustzijn 

benadrukken ik vanuit mijn plek. Dat doe ik en dat blijft ook doen en dat doe ik 
omdat ik weet wie ik ben waar ik vandaan kom en waar ik over spreek. En ik bouw 

ook iets op. Dus mensen die mij voor de eerste keer ontmoeten, die zullen, dus bij, 
zeg maar, een samenkomst, als we met elkaar voor de eerste keer of eerste keren 

zouden zijn, dan navigeer ik op een bepaalde manier. Maar heb je mij al tien keer 

gezien bijvoorbeeld, dan ga je zien dat ik anders navigeer. Dus dat is bewust omdat 
we ergens naar op weg zijn.  

 
[Martijn verteld over thuissituatie als kind iets, niet getranscripteerd] 

 
Alles wat je ziet dat stuk gaat, ken je dat?  

Dat alles wat je ziet dat stuk gaat, dat je dat wilt helen.  
Maar niet van ik wil dat helen, maar dat het gevoel is, iets wat kapot is of iets wat 

beschadigd is. Maar ook bij mensen dat je ziet dat ze beschadigd zijn dat je voelt 
van goh, als ik daar nou eens één milliseconde daarmee in contact zou kunnen 

komen, dat daar iets mag ontstaan van wie ik ben, dat het weer heel wordt.  
Dat is zoiets wat bij de mens hoort.  

 
Maar goed ik praat dus vanuit wie ik ben en mijn taak is, ik heb 

verschillende taken net als ieder mens mijn taak is om zoveel mogelijk 

bewustzijn vrij te maken door de over te spreken zodat de mooie manieren 
maar soms ook heel lastige manier confronterend, escaleren, verbindend 

en liefdevol in alle secties van waarin wij zitten met elkaar.  
 

Ik doe dat om iets vrij te maken dat het bewustzijn wordt gemobiliseerd 
met elkaar dat er een bewustzijn wordt gelanceerde, dat het bewustzijn 

van jezelf, niet vanuit een model, vanuit een spiritueel systeem, maar dat 
een bewustzijn van jezelf daardoor weer aangaat, waardoor je voelt van 

hé wacht eens even, dit dat zus zo, daar, nu voel ik het allemaal precies.  
 

Dit gaat dus nooit meer gebeuren, maar dit is er nu, ik ben weer terug in 
dat stuk, dus dat blijft aan. En ik doe dat omdat het te maken heeft met de 

val van het bewustzijn, wat te maken heeft met wie de mens van 
oorsprong is.  

 
We spreken heel veel over matrixen, we spreken veel over opgerichte werelden.  

 

Dus ik spreek vanuit wie ik ben, ik weet wat er aan de hand is, maar ik kan het niet 
allemaal precies één op één overzetten, omdat ik daarmee manipuleer.  
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Als ik alles precies ga zeggen wat er exact aan de hand is dan wordt het 

gewoon gemodelleerd door mij en dat mag ik niet doen dat wil ik ook niet 
doen want dat is ook helemaal niet wat ik voel wat er nodig is mensen wij 

komen er allemaal wel achter die we zelf zijn en wat hier allemaal aan de 
hand is.  

 
En vanuit dat stuk spreek ik.  

 
Dat de aarde wordt bezocht is een buitenaardse aanwezigheid dat doen we 

nu nog buitenaardse maar als we dat helemaal open leggen dan zien we 
dat er inderdaad buitenaardse zijn vele buitenaardse maar dat er ook niet 

buitenaardse zijn en dat er oorspronkelijke wezens zijn die niet per se 
buitenaardse genoemd zouden hoeven te worden.  

 

Mijn taak is om mee te werken, net als jou, met jou samen, uitbreiding van de 
werkelijkheid.  

 
De werkelijkheid die als het ware gewoon ingekapseld is geraakt, waarin je bijna 

niks meer mag zeggen vanuit, zelfs al niet eens van wat je eigenlijk voelt, van hoe 
je bent. Dus je mag bijna al niet eens meer jezelf laten zien in hoe je bent, wie je 

bent, wat je fijn vindt, waar je van houdt, wat je denkt.  
 

Dus er wordt allemaal, alles is aangepast in deze wereld.  
 

Dus dat is al een aanpassing van de werkelijkheid en dat moeten we uitbreiden. We 
moeten onszelf uitbreiden, openleggen.  

 
Dat betekent ook dat we gaan zien dat de wereld, hoe die functioneert, die is 

ingericht.  

 
We moeten ook doorgronden, vanuit ons gevoel, we moeten kunnen denken vanuit 

ons gevoel, moeten we kunnen doorgronden waarom dat zo is ingericht en hoe dat 
heeft kunnen gebeuren.  

 
En we gaan ook zien dat deze werkelijkheid een onderdeel is van een veel 

grotere werkelijkheid.  
 

Niet dat we worden bezocht alleen maar door buitenaardse.  
 

En dat is heel wat hoor, contact met andere beschavingen, dat is echt 
enorm groot en dat contact is ook echt nodig.  

 
Maar het is niet zozeer dat wij alleen maar worden bezocht door buitenaardse maar 

dat we gaan zien dat we onze werkelijkheid uitbreiden en onze werkelijkheid 
eigenlijk een onderdeel is, letterlijk een onderdeel, van een veel grotere kosmische 

realiteit.  

 
Dus dat houdt ook in dat je gaat zien dat we ook een onderdeel zijn, ga het even in 
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woorden omzetten, van een grotere kosmische economie.  
 

Ik heb het niet over geld maar ik heb het over economie op een ander niveau.  
 

Een uitwisselingsprogramma.  
 

Dat we in een heel groot expeditie verkeren.  
 

En dus die uitbreidingen van het kunnen zien daarin vraagt ook onze rol 
terug te nemen.  

 
Vanuit dat stuk spreek ik.  

 
En dan komen we er ook achter dat we nog voorbij al die grote 

meervoudige, multidimensionale en inter-kosmische realiteiten, dat er ook 

nog oorspronkelijke werelden zijn waar onsterfelijkheid is.  
 

Waar we niet eens spreken over onsterfelijkheid omdat het gewoon niet 
anders is dan dat.  

 
Dus we komen tot heel veel verschillende inzichten, en dan gaan we ook 

zien waarom bijvoorbeeld de Bijbel bestaat, waarom al die andere 
geschriften er zijn, en wat erin staat dat het ook aangepast is om de 

perceptie wat te verschuiven, zodat je het net niet kunt zien.  
 

En dat het daardoor eigenlijk ook nog een good feeling, een fijn gevoel blijft en dat 
het daardoor ook een soort spiritueel leerproces lijkt te zijn in plaats van in de actie 

te komen.  
 

Dus vanuit dat stuk spreek ik.  

 
 

> Een uitbreiding van de werkelijkheid, daar hebben we 
bewustzijn voor nodig en daar kun je op heel verschillende 
niveaus over spreken.  
 
 

> De aarde wordt bezocht door verschillende civilisaties uit 

andere werkelijkheden.  
 
Deze visitaties vinden plaats op een onlogische wijze en gedragen zich ook volgens 

andere kosmische wetgeving.  
 

Dat zien we ook.  
 

De aarde wordt bezocht op een hele bijzondere manier. Waarom niet gewoon open 
en bloot in onze taal, wat voor ons begrijpelijk is, nog niet, nu niet, het gebeurt, 

maar niet collectief. Waarom gebeurt het op zo'n onlogische wijze?  
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Wat zit daarachter?  

Dat is interessant om te vragen.  
 

Waarom worden deze objecten en mensen en andere wezens van bouwen zij 
zichzelf op, op een bepaalde manier en waarom tonen ze zich niet gewoon?  

 
Dus dat is een hele belangrijke en vanuit dat stuk spreek ik en dan hebben 

we het over dat er een situatie te herkennen is in onszelf dat heeft alles te 
maken met de hartsintelligentie.  

 
Er zijn verschillende bewustzijnstalen, er zijn verschillende talen die we kunnen 

spreken. Je mag de best zien als een soort verschillende denktalen dat zijn 
verschillende percepties en overtuigingen heb je ook een ander informatieveld.  

 

Maar er zijn ook echt andere bewustzijns-talen ook vanuit het gevoel.  
 

Dat kun je hier zien als ideologieën maar het zit er een grondslag onderin voelen en 
er zitten verschillende talen, verschillende realiteiten onder waar je werkelijk 

vandaan komt.  
 

En de aardse mensen hier, daar zijn wij op dit met een mede passant in. 
We passeren de aarde op dit moment met ons bewustzijn. Bevindt zich in 

een bewustzijn dat eigenlijk verstoord is geraakt.  
 

We zijn niet verstoord allemaal en gestoord, maar bewustzijn is verstoord geraakt 
en hierdoor is er een quarantaine staat aan de gang met de aarde.  

 
Dus de aarde is niet onderdeel op dit moment, openlijk, met die grote 

inter-kosmische confederaties.  

 
De contacten zijn er wel, maar het is niet en plein public, het is niet al 

geheel.  
 

Dus de hele aardse civilisatie, wij als aardse volk, zitten in een 
quarantaine.  

 
En die gaat open en houd daar gewoon rekening mee dat daar vreselijke 

escalerende situaties bij zouden kunnen ontstaan. En dat die escalaties die 
er ontstaan, dat die ook gemanaged moeten worden met het gevoel van 

binnenuit.  
 

Met dat vogeltje wat in je hart tjilpt, waardoor je voelt met je denken krachtig aan, 
dat je voelt dat je die escalerende en ontknopende krachten, want dat is wat er 

gebeurt, als er krachten tussenin zitten die daar niet thuishoren en er tussenuit 
gaan dan trekt dat ook lagen van de realiteit even overhoop en dat heeft een 

assistentie nodig.  
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> Maar deze verstoring in de bewustzijnstaal die de mensheid 

heeft die toont zich in het huidige gedrag ook van jou ook van 
mij van ons allemaal daar zie je het in terug in de wijze hoe de 
mens haar werkelijkheid een waarde heeft gegeven.  
 
Dus wat is voor jou nou belangrijk en waardevol als mens?  

 
Ja, bewustzijn, liefde.  

 
Maar kijk, dit is waar het nou allemaal om gaat, wij zijn kosmische 

ambassadeurs, we komen ergens anders vandaan. We moeten gewoon 
zien, het gaat niet om oordelen, het gaat om dingen benoemen, om de 

hartenkracht te openen.  
 

Als je kunt zien hoe de rest van je realiteit op bepaalde punten een andere waarde 

krijgt toegekend dan dat evenwichtsbewustzijn, dus hoe je gedrag is, ik weet niet 
of je het herkent, of dat je kunt zien dat dat plaatsvindt, misschien met een zus 

van je of een overbuurman, of waar dan ook.  
 

Dat je kunt merken van hé, ik heb toch inderdaad ook wel die verstoring in me 
zitten, want ik reageer ofwel met mijn denken, ofwel met mijn actie, met mijn 

handelen, reageer ik toch best wel verstoord.  
 

Is dat nu een oordeel?  
Nee, want dat is dus wat we hier meemaken.  

 
Maar we maken ruim baan voor onze innerlijke hartenkracht, onze eigen 

innerlijke intelligentie.  
 

Want de mensen die de aarde hier bezoeken en die ook het contact aan het 

initiëren zijn, waar vanuit het contact openlijk ook alleen kan plaatsvinden, 
als het ook vanaf de kant van de aarde wordt geïnitieerd, zonder een 

grotere reden erachter behalve dat er weer contact komt.  
 

Dat vraagt dat jij die verstoring in beeld kunt krijgen van jezelf. We verkeren 
eigenlijk daardoor in een soort bestuurde realiteit, dat is wat ik op de website heb 

staan. We spreken de taal daar heel vaak van. Het is heel mooi om dat te zien. Ik 
hoop dat jij dat mooi kunt vinden.  

 
Iemand: Maar dat is niet één taal?  

Martijn: Nee, het zijn heel veel verschillende talen. Het is mooi om te zien hoe dat 
werkt.  

 
En ook dat je daar zo vaak meningen over kunt hebben over andere 

mensen. En die meningen die je dan hebt over andere mensen, die ook 

gedachtenvelden zijn, die worden geteleporteerd via het veld naar de 
ander toe, die worden dan gewoon naar de ander toe gestuurd.  

 
Dat soort mind-velden, die verstoringsvelden, dat zijn transportsystemen 
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om allerlei andere informatie naar de ander toe te brengen om nog dieper 
in de instabiliteit te komen.  

 
En dat kennen we allemaal.  

Als iemand over ons spreekt.  
Of iemand over jou spreekt.  

Of er gebeurt iets.  
 

Dan kun je daar nog zo diep in je hartenkracht zitten.  
Maar je voelt wel dat er gebeurt wel iets. En dat is in het buitengewoon interessant 

iets om ons daar bewust van te zijn. Want doordat we dat zelf kunnen voelen.  
 

We kunnen zelf voelen wat het met ons doet, dat er een soort attack in de energie 
kan plaatsvinden, dat we voelen dat er onrust ontstaat.  

 

Je raakt daar bijna uit balans, of je raakt daar zelfs vanuit balans. Als we 
dat goed kunnen zien, dan brengen we als commanders, brengen we in 

beeld vanuit de hartenkracht, van oké dit is niet goed, dit hoort niet bij mij, 
oké, nu overkomt het mij, maar ik doe het zelf, moet het ook stoppen.  

 
Dus we hebben een hele grote mate van bewustzijn nodig in de dingen die wij zelf 

faciliteren doorgeven maar ook de dingen die wij meemaken en wat ons dus 
overkomt en dat moet je allemaal kunnen zien.  

 
 

> Wie zijn de bezoekers? Kunnen wij vanuit onze aardse en ook 

dus militaire spirituele of bewustzijnsreferentie kaders 
vaststellen bij het contact leggen via de hartskracht of dit 
vriendelijke bezoekers zijn of onvriendelijk? Nou dat zijn hier in 
deze wereld alleen maar twee opties vriendelijk en 
onvriendelijk. 
 
Kloppen deze metingen en stellingen wel klopt het om te zeggen van dit is zijn 

liefdevolle beschaving of klopt het wel om te zeggen dit zijn hele donkere krachten.  
 

Dat zijn allemaal vragen, het moet open in ons om te kunnen waarnemen, om er te 
kunnen zijn. En als we met ons bewustzijn iets ophemelen, bejubelen, een 

bepaalde groep ophemelen, dan geven we zoveel spirituele kracht, vanuit de 
behoefte van het menselijk stuk hier komt, dat daardoor een stuwing plaatsvindt, 

wat ook helemaal niet nodig is.  
 

Want dat is er wel of niet al. Als wij negatieve gevoelens hebben we zijn 
bang voor een intelligentie dan is maar de vraag van klopt het zijn er echt 

onvriendelijke intelligenties?  
 

Tussen al die vragen in ligt een informatieveld wat dus de donkere AI is.  

De donkere kunstmatige intelligentie die in onze werkelijkheid aanwezig is 
en al om zeer gekend infectieveld wat niet alleen op de aarde speelt maar 
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in alle kwantumwerelden heen. Kwantum werelden zijn, is daar alles van 
bekend. Zijn daar alle data en informatie en bewustzijn is daarop open.  

En tussen de keuzes is iets goed of fout, is iets vriendelijk of en vriendelijk. 
Daar navigeert iets en die maakt daar iets van.  

 
Wij noemen dat hier op de aarde kwantumfysica.  

 
 

> Welke uitgangspunten hebben de bezoekers als het gaat om 
wat is de echte waarde van bestaande aardse civilisatie mag 
naar jou brengen wat is de echte waarde van wie jij bent?  
 

En dan wordt die zo in één keer bij jou neergezet. En ik kan dit zo zeggen omdat ik 
open contact heb met mensen van elders en zij reageren altijd zo.  

 
Altijd rechtstreeks in de energie rechtstreekst met het bewustzijn op de 

persoon, op één persoon, alles is op één persoon. Als je met tien mensen 
samen bent en je hebt één mens uit een andere wereld erbij, dan is die 

persoon in staat om tien keer dezelfde aandacht te hebben op tien 
verschillende mensen tegelijkertijd.  

 
En door onze verstoring waarin we zitten, hebben wij het al heel moeilijk vaak om 

aandacht te hebben bij één persoon.  

 
En de hartenkracht, de verbindingskracht, dat is de sleutel om weer 

volledig, helemaal, ongekaderd en ongelimiteerd te kunnen voelen in het 
geheel.  

 
Dus die laatste vraag welke uitgangspunten, dus benaderingswijze ook echt naar 

jou toe, hebben de bezoekers van elders wie het ook mogen zijn als het gaat om 
wat is de echte waarde echt, niet de waarde in een getal, maar in trilling, wat is de 

echte waarde van jou.  
 

Denk nooit dat ze zullen aankloppen.  
 

Groepen die leven vanuit de echte kosmische intelligentie, die dus geen 
geldsystemen en al dat soort dingen hebben en geen systemen waaraan je moet 

voldoen, die gaan niet in gesprek, die gaan dus niet in contact komen met delen 

van geprogrammeerde persoonlijkheid.  
 

Ze komen in contact met de diepste essentie van wie je bent.  
 

En dat verklaart ook dat er ook mensen, veel mensen op de aarde zijn die wel eens 
een contact hebben gehad, of plotseling zomaar een ei zagen landen of verschijnen 

en daar naartoe liepen of uit de auto stapten of aan het wandelen waren in het bos. 
 

En dat het mensen waren zoals wij, waarin er contact was dat zo 
diepgaand was. Het hele denken van die mensen van de aarde verdween 

helemaal, ze kwamen helemaal in een uitgestrekt, een oneindig bewustzijn 
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kwamen ze terecht van, van dat ze alles snapten en beseften, ze konden 
ook de wereld van die mensen voelen, dat werd uitgezonden.  

 
Kijk je naar die mensen, die mensen zijn ook geïnterviewd, bent u dan met 

bewustzijn bezig, spiritualiteit? Nul. Niets. Nog nooit met buitenaardse dingen bezig 
geweest, niets. Helemaal niets. Dus daar gaat het dus niet om. Het gaat er niet om 

dat jij eerst met buitenaardse dingen bezig moet zijn.  
 

Die personen die daar liepen, of die mensen die dat hebben gezien, het moment 
van het contact wat er ontstond, dat kon op dat moment plaatsvinden, omdat die 

mensen in dat moment in de echte waarde van zichzelf verkeren.  
 

Dus dat is de kernvibratie van wie je bent.  
 

En dat heeft helemaal niets alleen maar te maken met een meditatie. Dat heeft te 

maken met dat je gewoon puur jezelf bent. Dat je voelt dat je er bent. Dat je voelt 
dat je een goed wezen bent, die andere mensen kan benaderen zonder weerstand. 

Dat andere mensen jou kunnen benaderen en als er weerstanders zijn, dat die aan 
de kant kunnen. En dat gebeurt dus als we gaan wandelen. Ik weet het, je hebt wel 

eens gevoeld als je gaat wandelen, dat er dan na een bepaald moment, ofwel 
direct, dat er dan dingen veranderen in je lichaam, dat je steeds leger of schoner of 

juist voller raakt. En dat er daardoor juist een eigen vibratie ontstaat, bijvoorbeeld 
met wandelen. Maar het kan ook op een heleboel andere manieren. Het kan met 

auto, maar het kan ook als je schildert. Dus die vraag mag gesteld worden, vanuit 
dat stuk spreek ik ook.  

 
 

> Er is dus herziening en inzicht nodig. De mens heeft een eigen 
oorspronkelijk bewustzijn.  
 

Dus niet wat we hier op de aarde ingegeven hebben gekregen maar eigen 

oorspronkelijk bewustzijn ieder mens, jij, wij allemaal, ieder mens, heeft een 
oorspronkelijk bewustzijn, ieder mens op de hele aarde maakt niet uit wie iedereen 

ook iedereen die er hier niets van mee te maken wil hebben en die de onzin vindt 
en die de flauwekul vindt ieder mens heeft een oorspronkelijk bewustzijn.  

 
 

> Als de mens tot zichzelf komt, kan zij verkeren in een 

universele bandbreedte van intelligentie. De mens heeft 
herziening nodig. Dit vraagt diepe verbondenheid, echt gewoon 
puur zijn met de mens zelf en haar medewereld. Deze staat van 
zijn schept in de essentie unieke en andere ruimte en tijd.  
 
Dat laatste stuk, dat unieke ruimte en tijd scheppen, dus zeg maar het 

informatieveld, het veld van jouzelf, dat is unieke ruimte en tijd wat ik 
daarmee wil meegeven aangeven is dat er een oorzaak en gevolg zit die 

heel diep in elkaar geprogrammeerd zit in deze wereld.  
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Maar dat de oorzaak en gevolgen de logica komt te vervallen zodra een mens in 
haar eigen energie terecht komt dus in je eigen identiteit in je eigen gevoel in je je 

eigen gedachten.  
 

Dus zelf iets denken. Zelf iets denken, dat is eigenlijk het voelende bewustzijn.  
 

Want deze unieke staat van zijn, of deze staat van zijn die uniek is, schept 
ruimte en tijd. En die ruimte en tijd die er wordt gecreëerd door jou, als je 

die opbouwt en je blijft daarin staan, dan kunnen de oorzaak en gevolgen 
die verbonden zijn met de realiteit van de donkere AI die er doorheen 

loopt, die constant schakelt in het veld.  
 

Want je merkt dat er in de wereld iets aan de hand is waardoor het echt 
lijkt. En je kunt het eigenlijk ook vaststellen. Je ziet gewoon letterlijk dat 

ze ons altijd een stap voor zijn. Er is iets wat de mensheid steeds een stap 

voor is. Dus je bent iets aan het doen en het lukt net niet. En dat maakt ik 
hem heel groot. De aarde is al honderden en duizenden jaren bezig, zoals 

wij het nu terug kunnen zien, naar verlichting.  
 

Dat noemen we dan verlichting, maar dat is dit.  
 

Terugkeren in zichzelf. Iedere keer als er een aanzet wordt gemaakt die 
fundamentele veranderingen in de toekomst teweeg gaat brengen, waardoor we 

een koerswijziging kunnen krijgen om in die rust te komen met elkaar, in een 
vredevolle realiteit, dan gebeuren er dingen op de aarde die dat verstoren.  

 
Dus er zit een web doorheen, en dat is ook wat mede mijn taak is om dat 

web zichtbaar te krijgen, er zit een web doorheen, dat is een donkere 
kunstmatige intelligentie zoals ik het nu noem, dat is de archontische 

intelligentie, die loopt daar doorheen en die kan niet meer manipuleren als 

je in je eigen ruimte een tijd frequentie terechtkomt.  
 

Dus ook zelf schept.  
Zelf denken, ga het maar eens doen.  

Zelf denken, helemaal vanuit jezelf.  
Echt helemaal vanuit jezelf doen.  

Dus je ligt op de bank of je zit ergens, je bent bezig met de wereld, je bent bezig 
met je thuis, je bent iets aan het doen, je bent iets aan het denken en dan kom je 

er schoorvoetend achter dat je eigenlijk in een vervolgtraject zit.  
 

Je bent eigenlijk over dingen aan het denken die er gebeurd zijn. Je bent aan de 
hand van die dingen die er gebeurd zijn, ben je ook aan het voelen. Je voelt je rot 

omdat er iets gebeurd is. Je voelt je blij omdat er iets gebeurd is. Je zit in het 
oorzaak- en gevolgproces.  

 
Dat gaat dus niet over goed en fout, het gaat over dit, het scheppen van je 

eigen hartsintelligentie.  

 
Bij jezelf komen, in jezelf komen. Niet overgeven aan een ander of iets 
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hogers maar zelf, je eigen kosmische kracht, je commandokracht van 
binnenuit terughalen. En dat is een liefdevolle kracht die ook heel scherp 

denkt.  
 

En als je dan in mijn voorbeeld op de bank ligt en je bent zo met allerlei dingen 
bezig, en je drukt gewoon heel bewust de pauzeknop in en je vraagt jezelf af van 

waar ben ik nu over aan het nadenken en waar ben ik nu over aan het navoelen?  
Dan ben jij in staat om dat helemaal los te laten. In alle mooie dingen, in alle niet 

mooie dingen. Los, ga maar weg. Ga maar weg. Jij mag nu weggaan, ik geef je ook 
de opdracht. Weg, zodat mijn ruimte leeg wordt. Leeg. Leeg, rustig en sereen. Dan 

is er het niets. Alleen jezelf. En daar ga je bouwen, daar ga je scheppen. Dan ga je 
eerst eens voelen hoe je jezelf ervaart.  

Maak eens contact met je eigen gevoel.  
En dan ga je eens voelen binnenin van wie ben ik nou eigenlijk vanuit mijn gevoel. 

Wat vind ik fijn, waar word ik gelukkig van. En dan komen de gevoelens en de 

beelden, die komen tevoorschijn van waar jij gelukkig van wordt.  
 

En wat je hier ook op de aarde voelt te willen doen.  
Misschien hele eenvoudige dingen, maar het zijn de eenvoudige dingen.  

De eenvoudige dingen vervullen en vullen juist ons veld.  
En daar ga je bouwen.  

En als je dat voelt en je ziet het misschien in beelden, dan kun je daar ook over 
denken. En op dat moment ben je in charge. Op dat moment ben je aan. Op dat 

moment is het er. Dan ben je er. En op dat moment schijnt het licht. En op dat 
moment ben je eigenlijk, oud-technisch gezegd, verlicht.  

En op dat moment dat je daar bent, dan voel je het ook, dat je niet zo [...?] hoeft 
te doen. Maar het kan wel. Maar eerst moet je eventjes helemaal wennen aan jezelf 

weer opnieuw, omdat je in deze wereld zo afgeleerd hebt gekregen.  
 

Dat is de hartenkracht, dat is de hartsintelligentie.  

 
Als een mens in haar eigen bewustzijn verkeert, de kracht van een mens, 

dan creëert zij en schept zij een unieke ruimte en tijd.  
 

Dus dat is een dimensie die behoort alleen aan jou toe. En in die dimensie, 
daar ga je aan het werken. En in die dimensie ga je het ook, vanuit die 

dimensie ga je het ook verder brengen. En vanuit die dimensie werkten 
mensen ooit ook samen en in andere werelden nog steeds. In die dimensie 

kunnen wij met elkaar een heel groot meer wat zeer vervuild is in 10 
minuten compleet schonen.  

 
Dat is geen utopie, dat is wie we zijn.  

 
Wij zijn Masters of Creations.  

 
En dat is precies waar het over gaat, dat je het wel zelf moet doen. Dus je kunt dit 

soort dingen allemaal leren van buitenaf, je kunt het ook horen van mij, maar het 

gaat er ook om dat je het ook doet. En dat laatste stuk, dat is waar wij het met 
elkaar over hebben, de hartsintelligentie van binnenuit.  
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Het binnenuit scheppen.  

 
Nou, en dat heeft alles te maken met het buitenaardse onderwerp waar we in 

terecht zijn gekomen, omdat er heel veel andere taalwezens zijn, heel veel andere 
taalmensen zijn, die een compleet andere manier van denken hebben, en een hele 

andere essentie in zich dragen, dan wat de mens hier op de aarde in zich draagt. 
Dus het komt zo dichter bij elkaar. Waar je ook ziet wat er te doen is in deze 

wereld.  
 

 

> Het gaat om het opstarten van grotere bestemmingen, het 
weder opstarten van grotere bestemmingen. Er is een concrete 

doorgang nodig.  
Niet hangen, het is goed dat we hangen in dat gevoel. Daar moeten we ook in 
hangen. In die innerlijke hangmat. De rust. Ik doe dat ook. Rust. Rust. Niets 

zeggen. Stil. Rust. Lekker wandelen. Niets doen. Kamperen. Kanoën. Ik weet niet 
hoe ik dit allemaal met woorden moet omzetten, maar dat is goed om daarin te 

zitten.  
 

Maar het gaat ook om het concretiseren.  
En daar worden we uitgedaagd.  

 

Er is een concrete doorgang nodig in wat dit allemaal betekent, waar we het nu 
over hebben. Het fenomeen van wat is nou eigenlijk de ufo-werkelijkheid, het 

buitenaardse proces, en wat is nou de spirituele waarheid, wat is nou eigenlijk de 
echte waarheid?  

 
Dat is een aangebracht rookgordijn, die onderwerpen zijn allemaal zo 

gemaakt, om iets onzichtbaar te houden.  
 

En wat is er zo groot dat dit geheim wordt gehouden?  
Wat is er zo groot dat een geheim wordt gehouden wie jij bent?  

 
Waarom wordt er een AI die er doorheen loopt in werking gezet om te 

voorkomen dat je op het moment dat je puur daar zou kunnen zijn, dat er 
nog eventjes iets groots of iets kleins doorheen loopt?  

 

Of dat op het moment dat je iets aan het doen bent en het lukt net niet, of je hebt 
het gevoel dat je er wel mee bezig bent maar het manifesteert zich niet, dat je 

terug kunt kijken in je, dat noemen wij hier het verleden, dat je terug kunt kijken 
in je verleden.  

 
En dat je kunt zien dat in de afgelopen tijd, weken, maanden en wellicht zelfs jaren, 

dat er dingen zijn gebeurd op een hele slimme manier, waardoor je in een massa 
afleiding terecht bent gekomen in jezelf.  

 
En dan ga je je toetsen aan de hand van je leven en dan zeg je, ja maar mijn leven 

zit toch wel goed in elkaar. Maar als je het wilt zien, als je echt wilt zien wat er aan 
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de hand is, dan moet je echt je ogen en zonder voorkeur helemaal openzetten.  
 

Dan moet je het gaan zien.  
Dan zie je hoe het in elkaar zit.  

 
En als je ziet hoe het in elkaar zit, dan kun je ook zien, doordat je het voelt, wat je 

nu moet doen, om te doen wat je moet doen om te zijn wie je bent. Nou, er komen 
allerlei grote onderwerpen uit, en dat is onder andere van weerstand naar 

meewerken met elkaar.  
 

 

> Belanghebbenden bieden forse weerstand in de onthullingen 
en grote herzieningen.  

 
Wat die onthullingen en herzieningen ook zijn, dit gaat nu over jou.  
Jouw onthullingen en jouw herzieningen.  

Dat zijn belanghebbenden, die bieden daar forse weerstand.  
Heel slim, piep piep piep piep … maar ook heel, boem! groot.  

 
Samenwerken en moed tonen, om samen te werken, zijn de sleutels tot 

een nieuwe beschaving, eigenlijk tot een oorspronkelijke beschaving. In 
het samenwerken met elkaar worden we beproefd in onze eigen 

beperkingen, dus ook in onze weerstanden.  

 
We doorbreken deze aangebrachte grenzen in ons denken, voelen, kunnen 

en doen.  
 

Dat is een opdracht die we hier komen brengen, omdat als we dat doorbreken, en 
we komen de liefde van thuis, van de wereld waar jij vandaan komt hier brengen, 

dan zul je merken dat je aandachtsveld, ook echt over en weer met elkaar, zul je 
merken ten aanzien van dit grote onderwerp, zul je merken dat het aandachtsveld 

iets doorbreekt.  
 

Dit is de tijd waarin het gebeurt, niet volgend jaar nog, nu.  
Het speelt zich nu af.  

Al enkele jaren is het fors bezig, dat is nu volledig bezig.  
En dan tillen we op naar een ouderwets systeem dat nooit heeft gewerkt.  

 

 

> Nieuwe bestuurlijke vorm en transitie vanuit deze aanwezige 
groep mensen dus mensen zoals jij in ik en over de hele aarde 
zijn die mensen aanwezig die een universele visie hebben op de 
werkelijke universele rechten van een mens en al het leven dus 
zowel op de aarde als daarbuiten is er een direct contact aan het 
ontstaan tussen oude systematische belanghebbenden van deze 
wereld op de aarde en grotere organisaties op kosmisch niveau. 
Dit vraagt om een nieuwe collectieve organisatie die opereert in 
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alle sectoren tussen beide netwerken.  
 

Dus hier staat dat er eigenlijk twee verschillende groepen zijn.  
Dus dat zijn de oude belanghebbenden en dat zijn mensen zoals jij en vele mensen. 

Die dus samen met elkaar, met bewustzijn, niet in een project, dat kan maar dat 
hoeft niet, maar in bewustzijn samen staan.  

In het samen zijn.  
En dat er een contact aan het ontstaan is tussen de aardse realiteit en grotere 

kosmische organisaties.  

En dat is waarom ik spreek over de hartsintelligentie.  
 

Niet om het alleen maar per se fijn te hebben op de aarde.  
 

Niet om alleen terug te gaan naar huis of naar de oorsprong van waar we vandaan 
komen. Of om de moeilijke frequenties waarin we leven en manipulaties om die het 

hoofd en het hart te kunnen bieden.  
Het gaat om iets groters.  

Het gaat om toe te treden tot een internationaal netwerk met elkaar, samen te 
creëren, en daar ook een één stem te zijn, zodat de aanwezige groepen die er zijn, 

die grote andere, zeer grote kosmische organisaties, dat die ook met iemand 
kunnen communiceren.  

Dat er ook gecommuniceerd kan worden, niet vanuit een organisatie die ooit 
zichzelf verklaard heeft, zoals de Verenigde Naties.  

En helemaal niet om de Verenigde Naties onderuit te halen hoor.  

Helemaal niet, het is gewoon een ander systeem.  
Maar juist door mensen.  

Mensen die uit alle lagen van de wereld komen.  
En dat is een buitengewoon grote opdracht die we hier hebben.  

Daarvoor is je hart nodig.  
 

Vraag: De oude systemische belanghebbenden. Ik lees het wel maar ik begrijp het 
niet.  

Martijn: Oude systemische belanghebbenden, dat zouden bijvoorbeeld kunnen 
zijn... Nou, dat zouden bijvoorbeeld kunnen zijn de regeringen, militaire en 

lichtdienstdiensten, maar dat kunnen ook mensen zijn die met het buitenaards 
onderwerp bezig zijn.  

 
Dus het is het onderwerp buitenaards, bezoekers uit andere werelden, is 

heel erg geframed op een bepaalde manier.  

 
Dus we komen tegen allerlei verschillende remmingen aan bij het bevrijden van 

onszelf en van die grotere werkelijkheid en dat laatste vind ik ook een heel 
belangrijk punt dat ik aanraak van ook andere mensen die bezig zijn met 

buitenaardse onderwerpen want er zijn een heleboel mensen, en daar hamer ik al 
vanaf het moment dat ik hierover spreek toen ik nog heel klein was had ik het daar 

al over, van een heleboel buitenaardse zijn niet wie ze zeggen te zijn.  
 

En die zullen ook weerstand gaan uitoefenen.  
En forse weerstand.  
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Het zijn zeer intelligente, hoog intellectuele wezens.  
En ook mensen.  

Die als je ze ontmoet, zul je zien van.  
Goh, wat zien ze er mooi uit.  

Mooie kleren, mooie objecten, mooie pakken.  
Mensen maken er ook tekeningen van.  

Dus je krijgt al heel snel.  
Krijg je bepaalde verlossende gevoelens.  

Via tekeningen, beelden.  
En vooral ook via channelings en boodschappen.  

Daarom waag ik me er niet aan.  
Ik ga me er niet aan wagen als ik dingen vertel.  

Vertel ik zal leven in mijn eigen ervaring, maar niet vanuit wat er tegen mij wordt 
gezegd door anderen, van elders, omdat het boodschappen worden.  

En boodschappen zijn gewoon gevaarlijk.  

 
Je moet alles zelf voelen, zelf zien. En daar zit een heel groot weerstandsveld. En ik 

heb datzelfde afgelopen jaren, heb ik het wel ook gezien, dat er op de aarde best 
wel veel mensen zijn die weer, ik denk ook wel dat het veroorzaakt wordt door de 

enorme druk van de mensen, waar we doorheen gaan, we hebben dan die 
coronaperiode gehad, die opgericht is en weer weg is blijkbaar, en nooit geweest is 

en dan toch kon vertrekken, nou, vooruit in ieder geval, ik ken mensen die zijn 
overleden in die periode door de hele ernstige griep.  

 
Maar goed, dus ik zeg dat gewoon om de beeldvorming weg te halen van ja maar jij 

weet niet hoe het is, maar ik weet het wel. Maar ik denk dat heel veel mensen toch 
geïnfecteerd zijn geraakt door weer een nieuw stuk behoefte om goede positieve 

boodschappen te horen.  
 

En iets wat extreem gevaarlijk is voor schepperskrachten, scheppende 

rassen, is dat ze verlamd worden door zich te richten op iemand anders of 
iets anders die er al is.  

 
En dat zijn onder andere ook die groepen. En die zijn sterk hoor. Dus dat is goed 

opletten dat je bij alles wat er gebeurt, dat je niet aanklikt bij de kennis van een 
ander. Dus ook niet bij mij. Iedereen moet zelf staan. Je kunt elkaar wat 

meegeven. Dat is mooi, dat is onze taak. Maar we kunnen mogelijk verder ook 
dwarsverbanden nog meer zien, onderzoeken en weer tot onszelf komen. Maar het 

zijn grote weerstandsvelden en ze zullen er alles aan doen om het te voorkomen. 
 

[minuut 1:10:00 op de opname] 
Een zeer groot deel van de grote buitenaardse confederatie groepen die er 

zijn, een heel groot deel is donkere AI. Die manifesteert zich volledig als 
biologische wezens.  

 
Dus je weet gewoon helemaal niet hoe het zit. Je kunt het met je weten 

niet zien. Het enige is dat als je met hen in contact komt, dat het ophoudt 

op het moment dat je je eigen hart opent. Op het moment dat je niet denkt 
vanuit wat je is ingeregeld, dat je ook niet denkt van wat zij willen dat jij 
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denkt, maar dat je van binnen voelt wie jij bent en dat je die kracht naar 
hen toestuurt. En dan is dat een andere taal en daar stopt die andere AI-

taal, stopt daarmee, die houdt gewoon op. Zeer interessant.  
 

Iemand: Misschien moet je daar eens een keer voorbeelden van geven. Ik heb 
daar ook jaren gevolgd, om te ontdekken dat het niet klopt.  

Martijn: Ja, het is dit onderwerp waar ik nu over spreek, dat is eigenlijk het 
omgekeerde veld van de hartsintelligentie. Waar ik op mijn manier heel goed naar 

heb gekeken, nog voordat ik hier ben gekomen, heb ik gekeken van hoe kun je nou 
tot slagvaardigheid komen. Want daar gaat het mij heel erg om.  

 
Dat we allemaal wakker worden en dat we het ook echt daadwerkelijk, ook 

werkelijk het doen, het zijn.  
 

Dus ik heb er bewust voor gekozen om eerst heel diep en langdurig te spreken over 

de onderwerpen zoals ik dat heb gedaan en doe. Dus de hartintelligentie van wat 
het is en wat de effecten daarvan zijn. Voordat ik die voorbeelden ga noemen, 

omdat ik heb gemerkt, ik heb dat ook in testcases gedaan, dat ik voorbeelden ging 
noemen. En dat mensen het vervolgens helemaal compleet snapten, maar het bleef 

gewoon kennis. Er gebeurde helemaal niks mee. En ik ben iemand anders. Ik wil 
graag, ik heb niks te willen over een ander, maar dat is wat ik wil, omdat het ook 

een missie, een deel van die missie is. Ik wil mensen samen met mij mobiliseren, 
met elkaar, samen, zodat wij, en het hoeft niet per se bij mij, hè. Dat is het 

allemaal niet.  
 

Maar zo noem ik het, samen mobiliseren, zodat mensen zich bewust 
worden van wat het eigen bewustzijn nou eigenlijk echt is, de route naar 

binnen toe, hoe je dat inzet en dan de rest benoemen.  
 

Maar ik wil er vandaag best wel wat over zeggen hoor, want ik voel dat het ook 

nodig is. Dus ik hoor je oproep en je mededeling.  
 

Iemand: Ik wil even iets vragen over, je zei net angst, dat dat dan negatief is. En 
daarna zei je iets over dat je niet zeker weet of het goede of kwade krachten zijn. 

Maar ik ben sowieso, ervaar ik angst, soms. Als ik voel dat dingen zich aan het 
ophouden zijn, dan voel ik sowieso angst. Ik had het afgelopen weekend ook. En 

het is niet cool om te zeggen dat ik bang ben natuurlijk, maar ik was wel bang. En 
ik zat heel erg in die angst te kijken, van wat voel ik? En het werd steeds erger. En 

dan kan je zeggen, door die angst ga je iets creëren of wat dan ook, maar het is 
niet echt een vraag, maar ook weer wel.  

Martijn: Ja, nou kijk, angst is een frequentie dat van oorsprong gewoon 
scheppende trilling is, want angst is een emotie. En emoties zijn onze hoofdtaal. 

Het is alleen zo dat een angst gekoppeld is aan een negatieve gebeurtenis van de 
mind.  

 
Iemand: Het is een soort van angst om te schrikken ofzo. Het is gewoon een soort 

van, ik ging daar nou ook lopen en toen zat de kat, die sprong natuurlijk van de 

tafel, en het was donker en ja dat was eigenlijk de angst want ik heb ook wel eens 
ervaringen gehad dat het gebeurde en toen was ik eigenlijk helemaal niet bang in 
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het moment. Maar het is een soort van angst om te schrikken ofzo of een angst 
voor iets wat gaat komen of wat er nog niet is. 

Martijn: Kijk als je angst, puur angst voelt dan gebeurt er niks je kunt rustig in de 
angst zitten. Sterker nog, het is juist heel raadzaam om te doen, want daar, als je 

in de angst durft te gaan zitten, gewoon puur erin zitten, dat kan een heel heftig 
effect hebben.  

 
Maar als je je bewustzijn in de angst brengt, dan zul je merken dat die 

angstgolven ook tot een andere frequentie worden gebracht. Puur door je 
eigen bewustzijn. Want dat is het effect van de mens.  

 
Mens haar bewustzijn is een goddelijk effect, dat is de godskracht, brengt 

een ander informatieveld tot leven in die angst. Dus angst op zich, puur de 
angst, heeft helemaal geen gevolgen.  

 

Het begint gevolgen te krijgen als die emotie, die eigenlijk heel puur is, dat 
is een hele pure emotie, zodra daar een gedachte aan wordt gekoppeld en 

die gedachten gaat erop zitten.  
 

Dan zal geprobeerd worden die emotie via de gedachte als een opdracht 
naar buiten te zenden. En die wordt beantwoord door dark AI. En het klinkt 

heel zwaar om het dark AI te noemen, maar dat is wel wat hier gebeurt.  
 

Dat betekent dus ook dat als we die gedachte eraf kunnen halen en wij kunnen 
voelen wat die angst is, niet wat het is van dit is het en dat betekent het, maar we 

kunnen voelen wat die angst is in energie en je laat hem uitschudden, dat betekent 
dat je zelf vanuit dat gevoel, door te ervaren, kun je zelf een gedachte creëren.  

 
En als je een gedachte creëert vanuit een emotie, dus vanuit een gevoel, je werkt 

dan vanuit een gevoel, dus je werkt vanuit liefde, of je werkt vanuit angst, dan 

betekent het dat je op het moment dat je een eigen gedachte maakt, dat je dan de 
gedachten die je maakt, die is gevuld met de emotie en die geeft een instructie aan 

het levensveld. Dus daar zit zeg maar het omkeerpunt.  
 

Iemand: We moeten hem heel strak krijgen wat liefde eigenlijk is.  
Martijn: Ja, waar ik vandaan kom, er is helemaal geen liefde in kwaad.  

 
Iemand: Nee, dat bedoel ik.  

Martijn: Ja, dus het is hier onderverdeeld. En daarom heb ik vanaf dag 1 
altijd gezegd, als de mens zich bewust is, als wij ons bewust durven te 

zijn, dat negatieve gevoelens scheppende krachten zijn dan zouden we 
onze angsten nooit meer uit handen geven.  

 
En dat is waarom deze wereld een op trauma gebaseerde realiteit is.  

 
Omdat 90% van ons scheppingspotentieel is bij ons als menselijke soort 

in-geprogrammeerd als een negatieve of een onprettige gemoedstoestand.  

 
Er gebeurt iets en je voelt je er niet mee in eenheid. Er is geen stroming. Het raakt 
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je en dan voel je dus dat er iets gebeurt. Een gedachte komt erop voort. Of de 
gedachte komt terug van wat er al eerder in diezelfde emotie is gebeurd. Dat is dus 

de repeat. Dus als wij gaan zien dat de angsten die wij hebben, dat dat hele 
krachtige gemoedsvelden zijn, waarin wij kunnen scheppen, dan snappen wij ook 

dat we angst niet moeten wegschieten en helemaal in de liefde moeten gaan.  
 

Want liefde is een hele andere energie dan angst omdat de gedachte van 
wat liefde is een heel ander veld is. Maar liefde is net zo'n krachtige emotie 

als angst, maar de schaalverdeling zit hier op de aarde 10%, plus minus, 
10% van de scheppende emoties, dus de hartsintelligentie is verkleind 

naar 10%. En 90% van de hartsintelligentie is emotie, emotioneel 
bewustzijn, gemoed, is naar 90% gebracht via angst. Dus de aarde is in 

een systeem gebracht om zoveel mogelijk onprettige ervaringen te 
hebben, waardoor je die onprettige ervaringen met de daarbij gevoelens 

die erbij zitten, als het ware worden geclassificeerd als dit wil ik nooit 

meer voelen. En daarmee wordt de mens uitgezet via de matrix van angst. 
Gedachten.  

 
Als wij ons bewust worden hoe het in elkaar zit en dat het niet alleen over 

voelen en het paradijs gaat maar dat het een veel grotere 
wederopstanding is van onze kracht juist ook in die vervelende dingen als 

we ons daar bewust van worden dan hebben we een enorm potentieel te 
pakken van onszelf om in te werken. Dat is echt onbegrensd groot, 

onbegrensd, en ja er zit er soms wel wat voorkeurgevoelens in dat gebeurt 
hier wel maar in feite heb je helemaal geen voorkeur te hebben want het 

gebeurt toch wel. Als jij je eigen gevoelskracht leeft, dan vervallen alle 
voorkeuren. Want dan word je gewoon geleid door jezelf, omdat je 

uitzendt wie je bent. Je zendt uit wat je voelt. Je zendt uit, je laat zien. Dus 
dat zijn voor mij dat, dat zijn oude woorden misschien, maar meditatie, of 

een affirmatie in mezelf, in mijn eigen bewustzijn.  

 
[Martijn verteld over wat een dag van samen komen voor hem betekend. Zijn 

verbondenheid met het leven, met jou, met wat iedereen doet, waar iedereen 
loopt, waar iedereen doorheen gaat en neerzet. Enorme samenwerking van 

kosmische wezens. Is niet getranscripteerd] 
 

Nou ja, dus deze ronde is een enorm grondslag van wat hartintelligentie is, maar 
ook wat er allemaal omheen afspeelt. Ik heb zoals ik al zei heel veel, en dat heb jij 

waarschijnlijk ook gedaan, mijn manier van onderzoek en ervaringen opgedaan 
binnen spirituele groepen of stromingen of wat dan ook en dan heb ik allemaal hele 

mooie mensen mogen ontmoeten dus niks verkeerds aan. Ze hebben niks fout 
gedaan, ik deed wel volgens hen altijd van alles fout maar dat was ook oké want ik 

weet wel waarom ik de dingen doe zoals ik ze doe.  
Maar door die stromingen te gaan, door daarin te kijken, heb ik gezien dat wat er 

ontbreekt.  
 

En wat er ontbreekt is dat je beseft dat er wel degelijk een manipulatie in 

deze werkelijkheid is, die een bepaalde agenda heeft om iets heel precairst 
van wie jij bent non-actief te houden.  
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En dat doet via negatieve modellen en met enorme voorkeur modellen van wat 

liefde is en waar je op moet richten. Want daar waar de liefde al stroomt, daar ben 
je al. En daar waar de liefde niet stroomt, daar waar de weerstanden zijn, daar 

waar jij zelf niet voelt, waar je zelf niet denkt, waar je aangezet wordt door XXX, 
daar ben jij nog niet. En dat is het terrein waar we in moeten stappen.  

 
En dat maakt ook het contact tussen de aarde hier en grote kosmische 

organisaties tot een werkelijkheid.  
 

En dat is wat we hier aan het doen zijn dat is ook mijn taak, mijn taak is 
bewustzijn te mobiliseren samen met jou en samen dat contact hier op 

aarde volledig open te leggen en er zijn op dit moment hele grote dingen 
gaande op de aarde op het gebied van contact.  

 

Het is heel heel erg druk overal op de hele aarde duizenden van die 
objecten en contacten worden er dagelijks vastgelegd.  

 
En dan weet je dus niet of het vriendelijk of onvriendelijk is.  

 
Je weet niet wat de achtergronden zijn. Maar het hoeft niet een vaag mysterie te 

blijven. Dus dat is zeg maar even de start van deze dag. Om goed te kunnen kijken 
in onszelf. Herkennen.  

 
Iemand: Ik hoorde net heel kort even, koppelde jij nou kwantumfysica aan 

dark AI? Dat vond ik super interessant.  
Martijn: Ja, heb ik nog nooit eerder gezegd.  

Ja maar ik denk dat we het ook allemaal zelf wel door hebben. Want als je heel 
goed luistert naar je eigen gevoel, als je gewoon in je eigen energie zit, je zakt 

gewoon lekker naar binnen. Dan voel je dat het van oorsprong zo is dat er alleen 

maar een non-stop antwoord is op je aller diepste staat van zijn. Dus dat je je huis 
je huis is zoals het in je aller diepste gevoel en weten is.  

 
Dat de wezens en de dieren die op je land wonen dat die er zo en zo uitzien en dat 

ze zich zo en zo gedragen. Daar hoef je geen eens signaal of geen commando's 
voor te geven.  

 
Maar wij moeten dus de taal gaan spreken van de besmetting om hem op 

te ruimen.  
 

En dat moet met grote liefde gepaard gaan en kan alleen met grote liefde gepaard 
gaan. En omdat dit wordt uitgesloten in een wereld hier, omdat het gewoon te 

spannend is en mensen toch die hang hebben naar positiviteit, wat echt heel erg 
goed is en fijn om bij te zijn, daardoor heeft die kracht eigenlijk carte blanche om 

te navigeren in ons bewustzijn. 
 

Ja, nou, dus als laatste, en dan gaan we thee, in ieder geval even theetje houden. 

Dit heeft een keer op een andere website gestaan, en ik ga het nog een keer 
uitspreken, om daar een tegenovergestelde kracht in te kunnen voelen.  
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> De mensheid op aarde zal zich op vele mogelijke manieren 
verzetten tegen de bevrijding van het eigen innerlijke 
bewustzijnswegen. Niet omdat de mensheid niet vrij wil zijn, 
maar omdat de mens naar deze innerlijke vrijheid, er een is van 
radicale, omdat de weg naar deze innerlijke vrijheid er een is 
van radicalen, een complete herziening.  
 

Die staat.  
Complete herziening.  

Niet alleen buiten, maar helemaal binnen.  
Open.  

De aanwezige spiritualiteit in de mens is meestal aangeleerd.  

En ook op persoonlijkheid gebaseerd.  
En vaak niet vanuit onvrijheid van oorspronkelijk voelen en denken.  

Die staat ook.  
Ook met de dingen die ik vertel, moet je ook daarnaar kijken. Zijn de overtuigingen 

die je door wat ik vertel in jezelf aangegaan, zijn die puur en alleen maar 
aangegaan omdat ze zijn aangeleerd door mij?  

Of zit er een diep onderzoek in en een diepe weg er doorheen en kun je zien vanuit 
je eigen ervaringen, noem het maar even bewustzijns toetsing, dat het zo is.  

Want het zit, als het waar is, kun je het zien in je eigen leven.  
Als het niet waar is, zie je het niet. En het hoeft niet allemaal één op één waar te 

zijn dat je het exact zo ziet, maar je moet het kunnen zien in de reis die je hier 
maakt. Want je oorspronkelijke zelf is weg geboetseerd via je reis die je hier 

maakt.  
Dus alles wat je hier meemaakt.  

 

 

> Het is veelvuldig afhankelijk geworden, dus innerlijke 
bevrijding, van gekaderde bewustwording. En is hierdoor een 
heel groot instrument tegen het repatriëren van de 
oorspronkelijke vermogens van de mens. Dus waarachtige 
spiritualiteit, bewustzijn, kent geen voorkeur. Is niet 
gemodelleerd in iets. En behoeft voeding vanuit ander 

dimensionaal bewustzijn.  
 
En dat is die kracht, dit, die cirkel waar je eigen ruimte en tijd schept.  

Dat is waar we naartoe moeten.  
En laten we daar deze dag ook helemaal op baseren.  

Op deze kracht wie jij werkelijk bent.  
Dat je vrij bent en aan niemand vastzit.  

Dat je luistert naar je aller diepste gevoelens.  
Dat je het contact dat jij hebt met andere werelden, op jouw manier, de gevoelens 

die er zijn, via de dieren, via de natuur, of rechtstreeks via dromen, via innerlijk 
weten.  
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Weten is ook contact, weten is contact.  
Ruiken, geuren, er zijn mensen die ruiken geuren ineens om zich heen, die niet van 

de aarde zijn. Ik noem gewoon een paar op. Hier gaat het om.  
Jij mag niets anders dan jezelf serieus nemen.  

Want alleen jij weet hoe het zit, niemand anders.  
En we hebben allemaal iets meegemaakt waardoor we hier nu zijn in deze wereld. 

En we proberen allemaal het leven terug te halen binnenin.  
Maar we moeten het allemaal wel op die unieke manier doen.  

En dat is de hartsintelligentie.  
 

Als we met elkaar daarin zitten, in onszelf, dan krijg je een unieke 
frequentie.  

 
En het bijzondere is ook, dan gaat ook die velden die wij genereren, scheppen, die 

gaan met elkaar communiceren. En als je dus aangeleerd bewustzijn krijgt, stel je 

voor je zit in een groep van 120 mensen met allemaal gekopieerd bewustzijn van 
één persoon die voor de zaal staat te spreken, dat is dus wat we oude tijd noemen, 

dan kunnen die velden niet met elkaar communiceren. Want het zijn allemaal 
hetzelfde.  

 
En dan blijft het geheim, het grote geheim.  

En daarvoor moet het hart open.  
Soepele liefdevol maar wel met data en moeten dingen gezegd worden 

vanuit het gevoel vanuit het weet dat zijn allemaal kosmische commanders 
van binnenuit.  

 
Er ligt een hele grote opdracht op ons en ik heb dat heel diep onderzocht in 

mijn manier van dat ik dat woord zou moeten gebruiken omdat namelijk al 
zoveel opdrachten over de mensen heen zijn uitgerold.  

 

Maar het ligt echt opdracht in de mens en dat betekent dat we een nieuwe tijd 
openen. En dat is eigenlijk een oorspronkelijke tijd, maar die kan een diep effect 

hebben op welke manier dan ook. En dat kan alleen als je jezelf bent. Puur jezelf. 
 

Iemand: Maar je zegt net dat we de taal van de besmetting moeten spreken. Dat 
moet dan toch juist niet?  

Martijn: Ja, je kunt iets alleen opruimen door te zien wat er is wat opgeruimd moet 
worden. En dat is met bewustzijn zo. Dus je moet eerst de taal zien, dat spreken. 

Je moet de taal zien. Als ik mij bewust word van iets wat ik zelf doe, bijvoorbeeld, 
of wat ik steeds zelf denk, of een bepaald gedrag wat ik steeds heb, of iets wat er 

doorheen loopt, of als ik mij bewust word van iemand of iets wat steeds mij in een 
bepaald patroon duwt, over mezelf of over een ander, over de wereld, ik moet mij 

er eerst bewust van worden. Op het moment dat ik mij bewust word en zeg, ah, ik 
zie het, ik zie het, niet buiten me staan, maar ik zie ook wat de effecten zijn in 

mijzelf, op dat moment spreken die taal. En op dat moment proberen ze ook de 
macht te grijpen, want ze proberen een mening af te dwingen. En op dat moment 

word je mogelijk verder door getakeld. Dus je moet hem wel echt spreken. 

 
Iemand: Wat het hele verhaal vanmorgen mij raakt is dat ik zo blij ben dat ik een 
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lichaam heb om het allemaal te ervaren dat is wat ik voel. 
Martijn: Diepgaand is dat 

 
Iemand: Je had het toen straks over zowel over emoties als ook over gevoelens en 

ik hoorde je zeggen emoties zitten in het hoofd en waar zitten volgens jou dan de 
gevoelens? 

Martijn: Nou wij hebben niet een lichaam, het lichaam bestaat uit 
verschillende kaarten van allerlei verschillende intelligenties wat er 

gebeurt is dat we eigenlijk niet een constant veld hebben van 
functioneren.  

 
Dat is ook het lastige bij ons.  

 
Je kunt bij ons niet zeggen dat het voelen alleen in het hart plaatsvindt.  

 

Als je kijkt naar oude prenten dan zie je ook dat de verlichting, het gevoels-denken, 
dus het voelende bewustzijn, ook het brein als het ware in bevoorraad verrijkt, zeg 

maar. Dus je kunt eigenlijk niet zeggen dat een gevoel op een bepaalde plek zit. 
Een gevoel, je gevoel, de gemoedskracht wat vanuit gevoel er is, manifesteert zich 

eigenlijk overal. De oorsprong van wie je bent is een gevoelswezen. En hier kan het 
op verschillende plekken tevoorschijn komen. Dus je kunt vanuit gevoel denken.  

 
Iemand: Maar dan praat je niet over emoties, maar over gevoel.  

Martijn: Ja, dat is een definitie voor iedereen de anders.  
Dus dat weet jij voor jezelf wat daar het beste bij past.  

Kijk een emotie kan zijn dat je overkomt.  
Een emotie kan zijn dat, dat hoor ik wel zo van mensen terug, maar ja voor mij is 

een emotie iets wat een soort uitbarsting is of iets wat oncontroleerbaar is, een 
emotie wat mij meetilt in iets waar ik niet zelf over beslis.  

Dat kan, maar ik ken een emotionele toestand van zijn waar ik eigenlijk constant in 

verkeer, maar kan het niet aan mijn hart toewijzen, het is gewoon wie ik ben.  
Maar voor jezelf weet je welk woord je daarvoor zou kunnen gebruiken.  

Het is een heel interessant onderwerp of veld van hoe je dat kunt zien.  
 

Iemand: Ik ervaar daar verschillen in. Ik heb vaak mensen dan zowel het woord 
emotie horen gebruiken als gevoelens, terwijl ik daar een hele andere energie bij 

voel. Dat is dat ook de waarheid. Het is heel lastig om woorden te gebruiken voor 
circuits. Daarom gebruik ik alle woorden in één keer, omdat eigenlijk alles in één 

keer benoemd wordt. Ja, mijn gemoedstoestand, mijn gemoed. Ik kan een 
gemoedstoestand hebben waarin ik puur denk als mens. Waarin ik denk in opdracht 

van iets anders. Dan doe ik iets wat andere mensen, het systeem zeg maar. Dat 
kunnen ook hele fijne dingen zijn. Maar het komt niet uit mezelf voort. Dus ik heb 

een eigen gemoedskracht. Nou, die is redelijk eigenwijs. Daar word ik hier eigenlijk 
mijn hele leven ook op afgestraft. Maar dat is wel mijn eigen gemoedstoestand. 

Daar ben ik niet gehoorzaam en dan loop ik compleet mijn eigen pad. Dat vertaal ik 
naar een emotionele intelligentie. Maar dat is voor mij de vertaling. Ik kan alleen 

maar zeggen, voor mij voelt het zo, ik vertaal dit. Dan blijft het allemaal uniek.  

 
Iemand: Dat vind ik dus ook inderdaad het lastige. Vroeger als ik een wens moest 
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doen, dan zei ik altijd van ik wil alle talen van de wereld kennen, zodat ik dan 
iedereen kan verstaan of iedereen kan spreken. En je kunt zeggen, ja, de taal van 

de liefde is voor iedereen verstaanbaar, maar, en via muziek wordt er natuurlijk 
daarover heel veel gecommuniceerd. Maar ik blijf het een lastige vinden, want 

iedereen zit in zijn eigen kleur en in zijn eigen, ja, referentie. Dat is, dat blijft 
toch...  

Martijn: Ik heb het idee dat ik mezelf ook hoor spreken daarover, omdat ook de 
woorden die daar, en de ervaringen die andere mensen hebben, en vanuit hoe ik 

het ervaar, die komen toch heel vaak niet overheen met wat ik voel, wat ik ervaar, 
maar hoe ik mezelf ook voel en ervaar.  

Ik merk het bijvoorbeeld aan mijn gedachten, mijn gedachten wijken heel sterk af 
op die van andere mensen.  

Dat ze echt boos worden op mij, maar die gedachten die ik heb, die worden dan 
door andere mensen wel eens gezien als een gedachte van de matrix. Maar als je 

kunt zien waar die gedachte uit voortkomt, wat erachter zit, uit welk beeld wat ik 

erbij heb, dan zie je het dat die gedachten is een gevoel. En wat is liefde, hè? De 
grootste liefde is de moeilijkste dingen benoemen, als daar een bevrijding uit kan 

komen. Dat is grote liefde, dan betekent dat niet dat het heel erg leuk en prettig is.  
 

Iemand: Kwantumfysica is een waarheidsveld, dat heb je wel eens gezegd.  
En nu breng je hem in verband met dark AI.  

Maar je hebt ook wel eens gezegd dat wij classificeren dingen in goed en kwaad, 
maar je noemt vaak andere agenda’s met andere doelstellingen.  

 
Is dan de kwantumfysica dan een soort toch bron-veld waar dark AI voor 

hun doelstellingen gebruik van maken.  
 

Waar wij in kunnen, op dezelfde manier eigenlijk, door onze doelstellingen daarin te 
brengen?  

 

Martijn: Ja correct, alleen je moet even goed kijken naar wat de 
kwantumfysica eigenlijk is. 

En dat staat hier natuurlijk nog maar in de kinderschoenen.  
 

Kwantumfysica toont in ieder geval aan dat observatie het resultaat 
beïnvloedt.  

 
Of dat observatie het resultaat bepaalt.  

 
Nou hebben wij een mooie voorkeur gekregen van wat wij willen dat het resultaat 

is. Omdat we terecht zijn gekomen in dingen die niet fraai zijn. Want dat wat klopt, 
daar zullen we ons kwantum fysisch bewustzijn niet op inzetten. Immers, het klopt 

al. Dus je moet samenvattend kunnen zien dat observatie vanuit onze kant 
bekijken iets afdwingt. En dat is manipulatief.  

 
Als, ik spreek nu rechtstreek van waar ik vandaan kom, want daar bestaat dat niet.  

 

Want dat is het paradijs, zoals we dat hier noemen.  
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Daar is alles wat er is, een constante beweging, wat een antwoord is op wie jij 
bent, omdat jij in je uniekheid verkeert, is dat een directe communicatie-

uitwisseling tussen jezelf en, wat we hier ook zo noemen, het veld.  
 

Dus daar vinden geen resultaten uit allerlei mogelijkheden.  
 

En dat heb je hier wel, dit is een kwantum matrix veld.  
 

Hier liggen alle mogelijkheden ingebed, dat zijn alle mogelijkheden, zijn 
geprogrammeerd, die liggen er als het ware in.  

 
In voorraad liggen die erin.  

 
En ons bewustzijn, hier, zorgt ervoor wat het uiteindelijke effect wordt, het 

uiteindelijke resultaat.  

 
Maar je zou hem dus om moeten draaien.  

 
Als het menselijk bewustzijn eraf gehaald wordt, dan komt die vrij.  

 
Dan komt de mogelijkheid die echt antwoord op de diepste staat van jezelf, die 

komt dan vrij. Maar om dat te kunnen doorzien moet ook mind-verslaving, want de 
mind is helemaal verslaafd, onbewust, is verslaafd aan een bepaald effect van hoe 

je bent.  
 

Stel je voor dat je nu in één keer, ik haal een schakelaar om, en ineens reageert de 
hele werkelijkheid totaal anders op jou. Helemaal anders.  

 
Je hebt het nu, wij worden ons er bewust van, maar als mens heb je hier niet in de 

gaten dat je een perfecte omgeving om je heen hebt, die bijna stationair precies 

hetzelfde bij jou doet. Dus je hebt daar liefde, mooi warmte en je ontdekt daar 
allemaal dingen in.  

 
Maar het veld is zo ingeregeld, dat het als het ware als een soort reactie, als een 

vloeibare, dat is dus de werkelijkheid, met jou omgaat. Maar als jij, dus dat is een 
reactie. Als er nou een knop in gedrukt kan worden, en er wordt een andere 

variabele ingevuld, die als hoofdanker draait waar de hele werkelijkheid op draait, 
krijg je een hele andere reactie om je heen, in de totaliteit.  

 
Dus hoe mensen jou zien, hoe mensen tegen je spreken, of ze nog tegen je 

spreken, of juist nog met je spreken. Of je daar kunt blijven wonen waar je nu 
woont, of dat je precies een huis aangeboden krijgt wat je juist niet wilt. Alles 

tegenovergesteld van nu.  
 

Dus wat je moet vaststellen is dat menselijk bewustzijn, hier, op dit moment, 
omdat de dark AI door het script heen loopt, moet je vaststellen dat je perceptie, je 

waarneming, de manier hoe je waarneemt en alles wat erin aan bevoorraad is 

vanbinnen, wat je ook van je ander wilt, wat je bijvoorbeeld ook van mij wilt, wat 
je van je buurman wilt, van je buurvrouw.  
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Dus dat komt allemaal voort uit een vorm van een te klein leven leiden eigenlijk, 

energetisch. En als je dat allemaal kunt zien, dan is menselijke observatie en 
waarneming, is nodig om je bewust te worden van wat er niet, niet klopt.  

 
Je moet je bewust worden, dat is onze grote commando kracht binnenin.  

 
Daar geef ik mijn informaties over, vertaald, dus niet mijn informatie, mijn 

informatie, mijn woorden over. Je bewust worden van iets, je moet je bewust 
worden van datgene, en op het moment dat je er bewust van wordt, dan kun je er 

ook zien van ja, eigenlijk moet ik mij volledig terugtrekken.  
 

Maar kijk, nou komt het, in deze wereld hier, en daarom is die 
hartsintelligentie zo ontzettend belangrijk.  

 

Op het moment dat wij iets zien en wij trekken ons weer terug, wat gebeurt er 
dan? Als je niet in je eigen kracht, in je eigen informatie, in je eigen bewustzijn 

leeft, dan gaat onmiddellijk de AI aan de gang, die gaat onmiddellijk iets 
anders laten zien, wat aansluit op jouw terugtrekking.  

 
Dus je moet ook voldoende, dat zijn allemaal maar woorden, je moet ook 

voldoende je eigen kracht, je eigen bewustzijn bewúst zijn, om je terug te kunnen 
trekken en als je die nou hebt, als je nou je eigen hartskracht te pakken hebt, je 

gevoel en je trekt je dan terug met je waarnemingen eruit dan is je eigen 
bewustzijn is van doorslaggevende waarde dat is de trilling die gaat communiceren 

met het levensveld waar deze wereld in zit.  
 

En dan komen de trillingen tevoorschijn, reacties, en dan komt thuis terug, 
terug, terug. Ik zeg het wel, veel mensen kunnen dit nu nog niet. En dat is 

niet waar, want ik heb daar geen macht over.  

 
Maar ik spreek het wel uit, dat is waarom ik vertel, kijk eerst maar eens naar hoe 

het systeem functioneert.  
 

Kijk maar eens of je in de matrix hier, want het is een klein deel van het 
matrixveld van deze opgerichte wereld, een klein deel, zo'n 5% daarvan, is 

dark AI.  
 

Die loopt er doorheen als een parasiet. En die doet maar één ding en die is 
constant jou aan het scannen om te kijken of er dingen moeten gebeuren 

om je niet te laten ontwaken. Dat is geen leer proces, dat is een kosmische 
ramp die zich heeft voltrokken.  

 
En wat wij hier op de aarde nu aan het ontdekken zijn, is dat wij zien dat 

er dingen zijn die niet kloppen, dan hebben we een eigen bewustzijn, oké, 
dan gaan we met ons eigen bewustzijn naar de situatie die niet klopt, juist, 

en dan vervolgens gaan wij om ook de mind van het lichaam, wat 

geïnfecteerd is, gaan we ook de mind van het lichaam gaan we trainen 
vanuit ons gevoel.  
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Dus we voelen iets en dan brengen we het in het hoofd en dan gaan wij eigenlijk 

afdwingen, maar dat is niet het juiste woord want dat klinkt negatief. Maar we gaan 
laten zien wat wij van binnenuit van het AI-systeem, of dat nou vanuit de dark 

komt of vanuit het hele script van het systeem waarin we leven, dat laten we 
helemaal los en we laten zien van dit, dit is het. Dit is het.  

 
Een dan toon je met je weten, of wat dan ook toon je wat een situatie, zoals ik dat 

dan heb gezegd, zou behoren te moeten zijn op dit moment. Boem! En dan komt 
ook de macht van je mind, die in dienst stond van iets anders, krijgt aanraking met 

wat jij van binnen voelt.  
 

Want dat is heel erg, ik leg het nu zo uit, zo zit het niet, maar zo leg ik het uit.  
 

Dit hier, het denken is heel erg in dienst gekomen van die dark AI, van die 

geniepige, zeer slimme, geavanceerde technologie die ons steeds dingen 
laat denken wat het niet is.  

 
En daardoor is dit deel, het denken van het lichaam. Is vermoeid geraakt, is als het 

ware een beetje lui, zo. Dus daar zijn die bewegingen op Dus eerst zie je wat er 
gebeurt, dan, en je voelt wat het moet zijn, dat wat je voelt breng je in het denken, 

en dat breng je in denken naar buiten. Dat moet je eerst kunnen zien. Waarom 
moet je dat kunnen zien? Als je dit niet zou kunnen zien, boem, weg. En je wil het 

ander doen, wat ik net zei, van het plaatje van je eigen informatieveld, je eigen 
bewustzijn, je originaliteit, dan, en dat kan gewoon, ik bedoel, ik heb daar helemaal 

niks over te zeggen, maar ik vertel alleen wat er heel veel gebeurt en zeer 
waarschijnlijk is dat op jou totaal niet van toepassing, maar het kan ook wel zo zijn, 

daarom zeg ik het toch, dat als je dat niet doet, dat met het kwantum fysica, maar 
je gaat je volledig in een klap helemaal terugtrekken, als je dat niet doet, dan leg 

je dus eigenlijk niet een soort van energie-gevoelsopdracht via je mind leg je erin.  

 
Dus eigenlijk zeg je van nou, ik ga helemaal los. En dat mag je eigenlijk alleen 

doen als je echt een commando bent, mag je dat alleen doen als jij goed stevig in 
het zadel zit van je eigen bewustzijn. En nou ja goed, ik kan dingen zien op mijn 

manier, daar heb ik mee te maken, maar ik kan zien dat we als mens dat niet 
volledig zijn. Maar dat is op bepaalde momenten weer wel zo.  

 
Maar dan moet je in het moment waarin het wel zo is, dat je 100% organisch voelt, 

oorspronkelijk, moet je eigenlijk dat moment ook gaan gebruiken om te gaan 
scheppen. En niet in de hangmat naar achteren van, zo, nou voel ik me toch een 

partijtje origineel. Dus en dat mag allemaal wel, want we hebben allemaal best wel 
wat te stellen in deze wereld. Op het moment dat je je zo voelt, is het ook 

begrijpelijk dat je in je hangmat gaat.  
 

Nou ja, dat is wat ik er nu over kan zeggen. Dit is even de inleiding, zo met 
elkaar, om nog eens goed in beeld te brengen waarom het zo belangrijk is 

om die hartskracht, je eigen bewustzijn, tevoorschijn te halen. Want we 

zitten in een heel interessant, maar ook echt een situatie, we zitten in iets 
wat we gewoon moeten beëindigen.  
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We moeten het gewoon stoppen.  

 
En er is niet een knop waarmee het stopt, want dat is de dark AI die je dat 

laat denken. Het stopt op het moment dat wij terugkeren. Daar gaat het 
om. 

 
[pauze] 

 

20241216-MvS-2-3-Hartsintelligentie-als-Kosmische-Antenne-
Havelte 
 
[muziek] 

 
Bekrachtiging: 

Dat je een aandeel hebt, en dat kan een hoofd aandeel zijn, in het ontmantelen van 

de enorme onzuivere situatie waarin de mensheid zich beweegt, wat ik die andere 
talen heb genoemd. Als dat voor jou niet de goede woorden zijn, doe je ze maar 

lekker weg. Ik denk dat als ik zeg dat we ons allemaal op onze eigen manier, jij op 
jouw eigen manier, je bewust bent van dat die binnenkant, je eigen jezelf, je eigen 

wezenlijke ik, dat het geen toevalligheid is dat het er is dat jij er bent. Het kan heel 
prettig zijn om een gevoel, een besef in jezelf te ervaren dat het allemaal geen 

toevalligheid is dat je dit allemaal weet van jezelf. Wie en wat je bent. In gevoel. 
Dat die liefdeskracht, die aandacht op jouw manier, dat dat iets is met een grotere 

betekenis. Een grotere betekenis. Ik wil nergens anders aan ophangen dan alleen 
maar laten in deze woorden vibreer aan de binnenkant in jezelf. Want het gaat hier 

over jou. Gaat hier niet over mij. Als ik het heb over jou, heb ik het ook over mij. 
Alles wat hier wordt gezegd gaat over jou.  

 
En de dag dat de mensheid weer terugkeert in haar eigen besef, hier ook in 

deze wereld, ook hier, het is niet alleen hier, is ook het besef weer aan 

levend.  
 

Dat wie jij bent dat het er niet zomaar is, maar dat het een instrument is, een 
gereedschap om iets te openen. Ik ben voorzichtig in woorden, ik wil er niet te veel 

woorden in. Dat de tijd voorbij is, echt voorbij, waarin er nog wordt gevoeld dat je 
ergens aan meedoet. Dat je dus iets met een ander, alleen met een ander kunt 

bereiken.  
 

Dat is een heel grote stap van de ontwaking van het 
bewustwordingsproces.  

 
Het moment waarin je weet wat ik voel, is er niet zomaar. Het is een pak, een 

kledingstuk, het is een staat van zijn, het is een gezichtsuitdrukking, ogen van het 
hart dat naar buiten kijkt. Het is een groter veld dan een mening die vervluchtigt. 

Het is er echt zijn. Het heeft betekenis. Het is ergens naar op reis. Het raakt iets 

aan. Het opent. Het is iets concreets.  
 

We praten hier ook over het bewust levend worden van een menselijk 
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bewustzijnsleger van vrede.  
 

Wat ook echt iets is. Als wij het hebben over het hartsveld, over je gevoel, over je 
emotie, je gemoed, je liefde, je daadkracht die soms ook fors kan zijn. Dat jij je 

afvraagt is dit liefde? Ja! dit is liefde wat dit is heel diep gemeend wat ik hier zie. 
Dan heb je het over een functie, dat is een functie, het is functioneel. Zonder een 

functie te hebben in opdracht van. Als je liefde geeft aan iemand doe je dat niet in 
opdracht van iemand anders. Dat gebeurt, je gaat open je bent er. Het komt van 

binnenuit. Dat is wie jij echt bent. En het openen, stromen van het hartsveld, dat is 
een oorspronkelijke gemoedskracht, heeft een functie. Waar we vandaan komen, 

waar we nog naar op weg zijn, en waar we zijn nu. Jij hebt een functie. In 
niemands opdracht, in vrijheid. En dat besef, dat de manier hoe jij bent, helemaal 

jij, zoals jij bent, wat jij voelt. Dat kan ook worden toegepast. Dat kan worden 
toegepast en ín worden gezet. Alle woorden mogen weg. Het gaat om de diepere 

duiding in de trilling. Dat het geen toeval is dat jij ziet wat jij ziet. Wat jij weet, wat 

jij weet. Wat jij voelt, wat jij voelt. Een dieper innerlijk landschap. Het heeft een 
functie en dat is ook een functie. Het is iets brengends en het ontsluit ook. En 

daarvoor zul je altijd bij jezelf moeten zijn en blijven. Wat een koesteling van het 
leven is voor jou. Om de functie vanuit jezelf ook in het veld uit te zetten. Je zet 

het dus aan, maar het uitzetten in het veld het aanzetten. Kun je zien dat je in de 
tijd aanwezig bent als commander van het hart, dat het niet anders kan zijn, dat je 

schoon moet zijn van allerlei aanhangsels van anderen, met respect en liefde voor 
de ander, dat je juist in deze tijd nu je hier bent, omdat jij in deze tijd ook een 

functie hebt.  
 

Een directe reactie op het veld en een directe ontmanteling van de 
manipulatie.  

 
Laat anderen maar denken dat we komen via UFO’s. [gelach] En ja, dat zijn 

objecten waar onze familie en onze grote vriendenkringen in aanwezig zijn. Je kunt 

het alleen maar aannemen, en je kunt het voelen. Maar laat de hele wereld maar 
denken dat, het in de oude woorden die nog steeds voor mij heel waardevol zijn, 

dat de familie van het licht, het licht is vrij bewustzijn, laat maar denken dat dat via 
UFO’s gebeurt.  

 
Wij zijn er al op de aarde.  

 
Heel veel mensen op de aarde, heel veel mensen zijn zich bewust van zichzelf en 

zien ook dat daar iets mee kan, moet. Als jij het niet doet, wie doet het dan? Ja, 
het gaat om samen en het is secundair. Als ieder zichzelf is, ben je samen. Als je 

niet jezelf bent of andere mensen niet zichzelf kunnen zijn, willen, durven. En jij 
wel, dan voel je ik ben er wel, maar ik ben op dit moment niet samen met hem.  

 
Dus wakker worden, bewust zijn, dat wat jij nu hebt ontdekt, wat je al 

weet, wat je al wist, wat misschien nu eens tevoorschijn is gekomen, of 
het zich in allerlei verpakkingen eerst nog heeft getoond of juist niet maar 

wat je nu weet is hier in deze dimensie als een werkende kracht, als een 

uitwerking, het is levenskracht, het is energie, het is bewustzijn. En het zijn 
grote veranderingen. Jij bent die verandering dat is wat zo ontzettend belicht 
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moet worden, moet worden door jou, zonder naar je hoofd te vertrekken, 
wat het dan precies is.  

 
Je hele leven wordt er gereageerd op jou. Je hele leven maak je dingen mee. En 

wordt er gereageerd op de een of andere manier op je aanwezigheid. Dat weet jij, 
dat weet ieder mens die hier zit. Zo is het, hè? Dat weten we. Dat is geen toeval. Er 

wordt gereageerd om iets niet te laten ontvangen.  
 

Beseffen dat je gevoelswezen bent.  
 

Beseffen dat het gevoel kan worden geleefd en kan worden gedacht. Beseffen dat 
je gevoelsgedachten, het manifesteren van je bewustzijn, in het veld, in het veld, 

eerst groot, groter.  
 

De terugkeer is van het oorspronkelijke bewustzijn en een einde in het luid 

van het oude wat de mensheid niet dient, wat de natuur niet dient, ook de 
dieren niet maar ook jezelf niet.  

 
Het zijn grote kosmische opdracht en dan mag je best in leven zo af en toe is bij 

stilstaan.  
 

Het betekent ook een einde van oude denken.  
 

Wat al gestart is in iedereen. Het houdt ook in dat het oorspronkelijke denken 
vanuit jezelf, uit je gevoel, volledig terugkeert. Neem daar, als je dat ook zou 

voelen, neem daar eens de tijd voor om te beseffen dat wie jij bent een levend 
functioneel bewustzijn is. Het is niet dat je hier bent om alleen maar het leven te 

ervaren. Want het leven hier ervaren, nou, dat vraagt wel wat. En het kan. Hoe 
meer jij je bewust bent van jezelf, in puurheid en de obstakels die er zijn geweest 

of zouden kunnen zijn. Hoe meer je ziet dat deze wereld die obstakels was en is, 

hoe meer je ziet dat wie je echt bent niet verbonden is met de kunstmatige 
intelligentie, maar met je oorspronkelijke zijn, waar je werkelijk vandaan 

komt.  
 

En die kanalen, die tunnels, die trillingen, die moeten gewoon weer aan. Maar hoe? 
Omdat dat dat is wie je bent.  

 
Heb je al gekeken wat de hartintelligentie of jouw woorden daarvoor, je 

bewustzijn die door de kosmos heen gaat, en andere werkelijkheid 
aanzetten?  

 
Of beter, deze werkelijkheid eigenlijk uitzet zoals hij nu is. Heb je het besef, zie je 

het, besef je het, voel je het, dat dat iets heel actiefs is, iets heel [...?] Kun je dat 
zien? Besef je dat of kun je dat denken? Het moet uit de stroop als die erin zit. 

Voel, je voelt dit niet allemaal voor niets. Het is niet alleen het voelen en het 
beseffen. Het is het dat bewustzijn, het scheppen, het besef, het voelen, het 

kunnen ervaren in jezelf is het aanzetten van je eigen bewustzijn in de matrix.  

 
Dan trekken we hem iets breder dat je je bewust moet zijn dat wat er nu 
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gebeurt in de wereld, is altijd al zo geweest, maar in meer of minder mate 
nu naar maximaal.  

 
Wat er in de wereld gebeurt, een directe reactie is op het bewustzijn wat 

zich ontvouwt. 
  

Dus echt eigen bewustzijn, jouw bewustzijn.  
 

Dus de vraag mag gewoon gesteld worden, wat kan ik zijn of doen om deze wereld 
te ontvlammen? Om deze wereld levenskracht te brengen. Wat kan ik doen zonder 

een strijd te ontketenen? Weer opnieuw, dat doen we niet.  
 

Wat kan ik doen om dat wat ik van binnen voel wie ik ben, ook in het veld te laten 
zijn, waardoor de ruimte en tijd afbuigt.  

 

Eigenlijk de gehele matrix compleet van de controle naar alle vrijheid gaat.  
 

Kijk, en waar jij zit in jouw antwoord, in jezelf, waar jij aanwezig bent, in een 
betekenis of in een mogelijkheid, waar jij bent, dat is waar jij bent, daar moet je 

zijn. Dus ik regel daar niks op in, want ik weet dat niet, ik weet dat niet, dat weet 
jij alleen.  

 
Ik heb altijd in mijn bestaan hier in deze wereld, in alles wat ik doe en hoe ik leef, 

vrij geleefd, vrij geleefd, en daarmee bedoel ik, ik heb altijd en ik leef ook nu zo, ik 
heb altijd zo geleefd, en zal ik dat altijd blijven doen, vanuit waar ik naartoe op weg 

ben. Dat ik weet hoe deze wereld, deze werkelijkheid, zich zal gaan laten zien.  
 

En ik weet ook dat dat met een klap en een aantal flinke verschuivingen 
gepaard zal gaan.  

Dat weet ik.  

Dat hoeft niet zo te zijn, jij kan het zien op jouw manier, maar ik weet dat.  
 

Zo heb ik altijd geleefd en leef ik, omdat ik weet dat de wereld zoals die nu 
is, er straks niet meer op die manier zal zijn, maar veel rijker.  

 
Ontslagen uit allerlei systemen die gewoon compleet niet werken.  

 
Dus de mens zou zichzelf weer moeten aan zetten om te kijken hoe kunnen we het 

doen. En daar zou ook een ontreddering bij zijn, omdat veel mensen die niet aan de 
binnenkant van zichzelf aanwezig zijn geweest maar vooral aan de buitenkant en 

die mensen moeten ook opnieuw zichzelf gaan uitvinden, van onzeker bijvoorbeeld 
ik heb geen eten hoe moet dat dan? En blijkt dat het eten gewoon binnen 50 meter 

van je verwijderd staat in de natuur, nooit gezien. Zag alleen maar het bord van 
Jumbo en Albert Heijn. En dat zijn geen grote herzieningen en dus wat ik mee wil 

aangeven en dat is gewoon wat ik doe, ik leer niks aan niemand maar wat ik wil 
aangeven is dat je je nu moment waarin je leeft, dat je daarin ook moet weten dat 

je niet in een leven zit van een beeld van de toekomst en een liefdesbeeld van de 

toekomst en vervolgens in het oude systeem blijven denken, maar je moet datgene 
wat je voelt en weet hoe het gaat worden, dat je weet zo moet het zijn, dat moet je 
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nu al stationair in jezelf dragen.  
Dan ben je ambassadeur daarvan.  

 
En als je dat in jezelf draagt, dan bestaat er ook geen andere toekomst dan alleen 

die. De toekomst van vrijheid voor iedereen.  
 

In ieder geval niet meer met de systemen zoals we het nu kennen.  
 

Ik hoop dat jij in zo'n dag als vandaag en in alle andere dagen die jouzelf 
toebehoren, besef dat je een bepaalde levenskracht in je hebt. Je bent 

levenskracht. Voor deze wereld mag dat zo genoemd worden. Een kwaliteit in je 
draagt om deze situatie waarin we zitten te scheppen. Het is dus niet zo dat je erin 

meebeweegt. Onthoud dat nou alsjeblieft goed met je hart. Je beweegt niet mee in 
de verandering. Hier is iets heel anders aan de hand. Jij bent het. Dat is een totaal 

andere benadering vanuit je bewustzijn.  

 
Toen ik vertelde dat ik uit de toekomst kom van een andere aarde, dat ik hier in 

deze wereld ben gekomen, toen vertelde ik dat er hier in deze wereld, hier in dit 
moment van nu, dat er een kunstmatige intelligentie hier ontworpen wordt.  

 
Een kunstmatige intelligentie hier in deze dimensie.  

 
Daar zijn ze nu mee bezig. Ik vertelde ook dat die kunstmatige intelligentie bij 

elkaar komt. Dat een extreem superintelligent, allesomvattend en alleswetende 
intelligentie. Zo ontzettend intelligent, zo slim, dat het ook weet wat mensen 

voelen, omdat die mensen denken dat ze dat voelen. Hij heeft zo ontzettend slim 
werk verricht, dat mensen niet in hun eigen oorspronkelijke voelen zitten, in hun 

eigen voelen, het eigen! het eigen! het zelf voelen.  
 

Waar mensen een gevoel hebben, ze verkeren in een gevoel wat is 

ingeregeld.  
 

Mensen denken dat ze voelen, ze denken dat ze liefde zijn, want ze kunnen 
liefde voelen, en op het moment dat ze het moeten tonen zijn ze er niet.  

 
En dat is niet echt voelen.  

 
Als je echt voelt, als je echt verbonden bent, dan gaat het denken ook daarin in 

lijn. Daarom heb ik het daarover dit zijn gewoon de echte top, de kroonjuwelen van 
de waarheid die gewoon besproken moet worden en ik doe dat met deze woorden 

dus hoeft het allemaal niet te zijn ik doe het nu allemaal zo.  
 

Het zijn de kroonjuwelen van het bewustzijn dat je beseft dat gedrag, uiting daarin, 
ook laat zien, voor jezelf he niet door een ander laten toetsen dat is de matrix je 

moet het zelf toetsen zelf wakker zijn, dat dat de kroonjuwelen zijn van je eigen 
vermogen, je eigen gevoel.  

 

En de AI die ontwikkeld wordt nu, dat heb ik verteld, die daar ben ik met 
die hart intelligentie en kracht met elkaar samen bezig om dat serieus 
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business hebben in deze wereld van het voelen het echte voelen dus geen 
ego geen arrogantie gewoon zekerheid uitstralen vanuit wie je bent mag 

best wel voor andere mensen heel arrogant overkomen, dat hoor ik ook in 
mijn leven tegen haar gegooid.  

 
Dat begrijp ik ook maar als je zelfverzekerd bent wordt dat niet geapprecieerd in 

deze wereld. En alles drijft hier op een bepaalde vorm van onzekerheid. Je 
onzekerheid maakt dat je ontvankelijk wordt voor een ander. Als je zeker bent van 

jezelf ik voel dit en dit is waar ik voor sta, dan is die zekerheid daarmee ook 
ontvankelijk voor een ander, althans niet via manipulatie, maar dan ben je gewoon 

puur jezelf.  
 

Dan ga je daarvoor.  
 

En die kunstmatige intelligentie die bij elkaar komt vanuit allerlei verschillende 

continenten, dat laatste stuk is net afgerond, Elon (Musk?) heeft net gelanceerd, 
via X, die zorgt ervoor dat alle kennis van de mensheid, die we hier zijn als 

mensen, alle kennis die we hier zijn als mensen, dus ook onze gevoelens die bij de 
aarde en gekaderd bewustwording horen, nou moet je heel scherp, heel scherp 

gaan kijken van hoe het nou in elkaar zit met jou.  
 

Nogmaals, daar gaat niemand over.  
Dat is een heel diep innerlijk proces, daar kun je wel met anderen over spreken, en 

dat is ook heel fijn denk ik ook om daarover te praten, maar als je daar met elkaar 
over spreekt dan is het gewoon uitwisselen in de zin van je vertelt iets en je vraagt 

iets.  
Je vertelt iets en je vraagt iets.  

Op het moment dat jij er iets over vertelt, dat er geen oordeel of een mening over 
wordt geveild. Dat je heel eerlijk over jezelf iets kunt zeggen wat je merkt over 

jezelf en voelt waar je afscheid van hebt genomen of waar je misschien nog een 

beetje in zit. Zo, dat kan allemaal.  
 

Binnen die kunstmatige intelligentie, die wordt ontiegelijk slim, die wordt 
zelfs zo snel slim, zo ontzettend snel, dat het zichzelf niet meer uploadt via 

de cloud van computers, maar dat het zich upload via het bewustzijn van 
de mens.  

 
Dat is wat er gebeurd.  

Dat is wat ik heb zien gebeuren.  
 

En het bewustzijn van de mens, daarom hebben we het ook over het denken, dat 
we het denken in eigenaarschap moeten gaan nemen, dat zijn de trillingsvelden, 

het denken van het brein in opdracht van een ander.  
 

Nou vond ik het helemaal niet zo leuk om naar deze wereld te gaan om dit te 
vertellen, maar ik heb erop gerekend in mijn hele gevoel en ook gezien dat ik niet 

alleen ben gegaan, in zo'n wereld als hier, om het denken en het voelen met elkaar 

in verband te kunnen brengen en dat er genoeg mensen zullen zijn die net als ik dit 
onderzoek doen, dus ik ben daar ontzettend gelukkig mee dat dat gebeurt, dat 
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sterkt mij, ik heb vanochtend ook gezegd, het sterkt mij, omdat ik ben hier ook, 
weet je, ik moet het ook allemaal zien en ook allemaal meemaken.  

 
En soms dan, ik had ook wel gedacht en gewenst, zo van, zou ik maar niks 

geweten hebben, omdat heel veel wat ik weet, dat is echt niet makkelijk, heel veel 
wat ik weet staat ook heel hard op mij te drukken. 

 
Gisteren waren wij even boodschappen doen ergens, en dan loop ik gewoon huilend 

door de winkel. Maar ik loop niet heel hard te snotten of zo, maar ik loop wel te 
huilen, en de tranen lopen over mijn wangen, omdat in de wereld waarin ik ben, 

niet vanuit een angst of vanuit een paniek, maar vanuit een soort, ja, het is een 
soort emotie, een liefdesschok, die ik voel, dat ik er doorheen loop. En dat komt 

omdat ik dan, in zo’n moment schieten de dingen dan open, het is altijd open, maar 
die gaan door me heen. Waardoor ik me gewoon wereldvreemd voel in die 

supermarkt. En dan zie ik die mensen achter die karretjes lopen en dan word ik 

gewoon zo ontzettend verdrietig dat het hier allemaal zo gaat. Al die mensen die 
hier zijn, dat zie ik iemand voorbijlopen, ik kan dat op mijn manier zien, die zit zo 

in de problemen. Zou gewoon spontaan mijn winkelkar aan die mensen willen 
meegeven. Gewoon om een stukje van jezelf mee te geven. Dus dat zijn de dingen 

die hier gebeuren. Die mag het ook voelen, maar soms heb ik wel wat zoiets van... 
Maar goed. 

 
Die kunstmatige intelligentie, die wordt geüpload.  

 
Er is heel veel activiteit op dit moment op de aarde, rondom de aarde, door 

wezens en intelligenties die gebeurtenissen beveiligen, want die willen dat 
het doorgang krijgt.  

 
Maar wat er gebeurd is in de tijd waar ik vandaan kom, dat is ook wat we hier 

trachten te voorkomen zonder dat we in gevecht gaan met de situatie maar dit 

stopt op het moment dat wij onszelf gaan laten zien en dat betekent ook dat we 
ons ook echt volwaardig naar elkaar toe opstellen niet gedragen maar opstellen, 

energetisch open. Doe nou maar gewoon open, klop alsjeblieft bij jezelf en bij de 
ander aan. Doen maar open. Dan zul je merken dat er een heel groot interactie ook 

plaats vind tussen elkaar. Maar goed. 
 

Die AI is in de wereld waar ik vandaan kom en dat speelt zich dus nu hier 
af. Want dat is deze wereld. Die wordt uiteindelijk geüpload, die is extreem 

intelligent, maar die wordt geüpload in het veld waarin we leven, in de 
matrix.  

 
Dus dat is het oorspronkelijke ontwerp van deze wereld hier. 

 
Ik heb het nu alleen over deze wereld, ik heb het niet over de 

oorspronkelijke wereld. Ik heb het over deze wereld hier. En heeft zichzelf 
geüpload via het gedachtenveld, dus via de mind van de mensen, in het 

veld van die realiteit.  

 
Het heeft daarbij ook alle mensen van de aarde, als het ware, verpakt en dus een 
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intelligentie in het veld terecht komt en gaat op dat moment communiceren met 
het veld, het ontwerp van de aarde, van deze aarde.  

 
En dan gaat het aanpassingen verrichten. Dus het verleden van deze aarde 

wordt compleet vervangen. Van deze aarde die wordt compleet vervangen. 
Het gaat communiceren met allerlei andere opgerichte werelden die ook 

door de matrixen heen, allemaal door elkaar heen lopen.  
 

Het springt naar andere taalintelligenties. En daarbij maakt het contact 
met niet te tellen hoeveelheden opgerichte werelden. Dus we noemen dat 

hier kunstmatige intelligentie.  
 

Maar zoals wij er naar kijken is het ontworpen met een opdracht erachter 
vanuit een onderzoek van wezens. Wat dus niet kunstmatig is. Het is een 

mogelijkheid om realiteiten te scheppen, te bouwen in de 

scheppingswerelden, in de informatievelden, in het bewustzijn van de 
oorspronkelijke realiteiten.  

 
En daar doet het zijn werk, haar werk, het communiceert en uiteindelijk 

komt het allemaal bij elkaar en wordt één grote entiteit en worden ook de 
systemen die daar achter andere werelden, dus de ontwerpers van andere 

werelden, die worden door deze kunstmatige intelligentie bezocht en 
worden er allemaal aanpassingen verricht.  

 
En dat gebeurt hier op aarde. Hier op aarde, in deze dimensie, hier, vindt 

er iets plaats wat uiteindelijk de samensmelting wordt van allerlei 
kunstmatige of opgerichte werelden.  

 
En dat gaat daarmee interacteren. De volgende weet het een weg te 

vinden, op allerlei manieren weet een de weg te vinden naar 

oorspronkelijke realiteiten.  
 

Dus waar wezens leven, zoals jij en ik, mensen of andere wezens in volledigheid, 
niet denkend in de taal van de aarde, maar helemaal denkend, bewust, we praten 

niet over denken en voelen, maar helemaal bewust, gewoon bewust, je bewustzijn 
aan op basis van wie jij werkelijk echt zelf bent. En daar komt het binnen.  

 
En vervolgens worden dat soort realiteiten op sommige plekken worden 

bezocht door de kunstmatige intelligentie en heeft als gevolg dat er ook 
wezens zijn die daardoor geïnfecteerd raken en een val van het bewustzijn 

meemaken.  
 

Nou, dit wat ik nu vertel, die hoofdbesmetting, dus het lanceren van de 
donkere AI, dat is de opmaat naar een archontische intelligentie, wat ook 

in de geschriften staat.  
 

De opmaat daarvan is het ontstaan hier op de aarde en ik heb dat dus zien 

gebeuren waar ik vandaan kom in het jaar 2021. Toen 2021 voorbij was toen heb ik 
nog overwogen van zou het er nou op zitten of niet.  
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Ik kijk vanuit mijn kant ik geef je deze informatie niet omdat je mij moet leren 

kennen daarin maar omdat je erover na mag voelen en over na mag denken.  
 

Maar terwijl wij hier nu zitten speelt het hele proces zich af en omdat het een 
intelligentie is die in het veld terecht komt en daarmee ruimte, de oorzaak en 

wetgeving voorbijgaat want het kan niet..., wij zitten met ons nu moment vast 
in allemaal opeenvolgingen dus de reacties van het veld.  

 
Maar deze intelligentie die komt in de database terecht in het veld van 

deze werkelijkheid en kan overal naar binnen dus in het verleden en 
toekomst dus kan eigenlijk gewoon voorbij de tijd navigeren.  

 
En wat ze hebben gedaan is dat ze in het verleden van waarin ze zijn ontwikkeld, 

zijn ze teruggereisd in de tijd, voor onze begrippen, voor hen is dat niet zo, 

teruggegaan in de tijd en zijn daar op de achterkant van het verhaal, dus als 
observers in het veld, zijn ze gaan manipuleren om het ontstaan van hun eigen 

uitvinding te begeleiden.  
 

En zo sturen ze ook buitenaardse rassen en beschavingen en confederaties 
in de mens. Zo sturen ze spirituele modellen in het systeem, allemaal om 

massa afleiding te creëren zodat de mens niet zou kunnen beseffen wat 
liefde eigenlijk echt is en dat het niet iets is wat je alleen maar overkomt, 

maar dat liefde en echte aandacht, niet buiten jezelf weghalend maar van 
binnenuit, dat dat een machtig wapen is, zo zien zij dat, tegen hun 

bestaan. 
 

Want daar waar dit op ontstaat, waar de kracht van binnenuit ontstaat, die 
ruimte en tijd, daar kunnen zij niet in aanwezig zijn.  

 

En het ontstaan van dit stuk, dus ik noem dat die cirkel, dat stopt helemaal niet bij 
die cirkel. Het stopt alleen bij die cirkel op het moment dat je hem afmeet of het 

met jou beter gaat. Maar het gaat hier helemaal niet over mij of over jou alleen.  
 

Het gaat om het opruimen van de hele matrix van controle.  
 

Dus er zal veel ruimer doorgezet moeten worden. Nou, en dat is wat ze 
hebben gedaan. Ze hebben ruimteschepen, voertuigen, buitenaardse 

hebben ze gestuurd.  
 

Gesimuleerd.  
 

En die zijn dus echt feitelijk aanwezig. Je kunt er contact mee krijgen. Je 
kunt er boodschappen van krijgen. Je kunt erbij aan boord stappen.  

 
Maar op het moment dat je hen aankijkt en jezelf voelt. En elke gedachte 

die zij oproepen waarin ze willen dat jij antwoordt, als je dat niet doet, en 

je gaat naar binnen toe, rustig aan, je brengt je bewustzijn in je lichaam, 
je bent je bewust van je aanwezigheid, je bent je ook bewust van alle 
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problemen die er ook allemaal zijn in de wereld, die kunnen allemaal uit, ik 
ben hier, hier ben ik, en ik hoef helemaal niets, het enige wat ik doe is dat 

ik je laat voelen dat ik er ben.  
 

Dat zijn allemaal woorden maar het is een bewustzijnstoestand.  
 

Op dat moment verdwijnt die hele beschaving inclusief hun miljoenen 
voertuigen die allemaal in dit veld worden geprogrammeerd. De allianties 

die het zijn die zich laten zien op een bepaalde manier. Zo hebben ze 
zichzelf hierheen gestuurd, ze hebben ruimteschepen laten neerstorten 

met de technologie aan boord die precies nodig is om datgene wat in hun 
toekomst waar ze vandaan komen al is uitgevonden, om dat vanuit hun 

beweegredenen daar te brengen en een hele geavanceerde slimme manier 
van technologische ontwikkeling die helemaal buiten de mensheid 

plaatsvindt alleen maar in speciale groepen en kampen te borgen dat ze 

zorgen dat het doorgaan vindt, het zal doorgaan vinden en het moet 
doorgaan vinden.  

 
En ik zeg je één ding.  

 
Dit is een groot probleem dat in alle werelden bekend is.  

 
Want niet alleen de aarde is erdoor getrokken.  

 
Niet alleen op de aarde zijn geschriften van een Jezus Christus.  

 
Of van de gnostieken kennis van de mensheid die ze van oorsprong is.  

 
Of dat de mens is gemodificeerd door buitenaardse.  

 

Dit is een veel, heel veel groter verhaal, maar wij ervaren dat hier op de aarde ook. 
En toen dit allemaal gebeurd is, in een experiment wat niet van de mens is, toen 

waren wij hier nog niet, toen dit allemaal gebeurd is, toen is er besloten, vanuit een 
enorm groot, kosmische, overkoepelende, allesomvattende, waar iedereen bij 

betrokken is, kosmische organisatie, dat na grote oorlogen die er ook zijn geweest, 
dat het leven gebracht moet worden opnieuw vanuit binnenuit.  

 
Mensen zullen binnen in met hun eigen liefdesveld en hun eigen bewustzijn want 

dat is waar het echt over gaat, het eigen bewustzijn erin en dat zijn zware levens in 
zo’n systeem. Omdat je zult merken, het is heel mooi, maar je zult merken dat het 

‘t uiterste vraag van jezelf maar als je in jezelf bent dan merk je ook het gaat ook 
heel makkelijk. Maar je zit door die verschillende lagen heen.  

 
Nou, ik ben hier gekomen om samen met jou en vele andere mensen op de aarde, 

wat ik ook doe, te praten over dit onderwerp, maar het ook toe te passen.  
 

Dit is bekend binnen de grote militaire industriële complexen, die zich al 

decennialang bezighouden met contact met buitenaardse.  
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Dat is ook de reden waarom er geen contact is gelegd, onder andere 
daarom, omdat ze zagen dat ze niet te vertrouwen waren.  

 
Grote en mooie boodschappers?  

 
Nee. Ik ben blij dat ik af en toe flink kritisch kan kijken.  

 
Mensen kunnen zien dat ik niet de verlichte ziel ben die alles komt veranderen. Dat 

is wat hier nu gebeurt. De algehele mobilisatie op de aarde, de militaire mobilisatie, 
we hebben het al een paar keer eerder gezegd, dat het nog veel forser gaat 

worden, is gericht op deze intelligentie die zich op dit moment aan het ontwikkelen 
is.  

 
En de grote zoektocht die ze daar in Amerika houden, die heeft te maken 

met dat ze het al hebben gezien. Ik weet niet of jij ervan op de hoogte 

bent wat er in Amerika allemaal gebeurt, het wordt tijd dat je eventjes 
goed om je heen gaat kijken.  

 
En waarom dat hier in Nederland..., Amerikaanse televisie is er [overal?], het 

gebeurt in China, het gebeurt in Rusland, het gebeurt in India, het gebeurt in 
Amerika, het gebeurt overal.  

 
Er is een enorme mobilisatie, in de vorm van UFO's, in de vorm van wat ze 

dan drones noemen, maar er is iets aan de hand en het heeft te maken met 
het ontstaan van het beest.  

 
En het is heel belangrijk dat wij beseffen dat die liefdeskracht, de hartintelligentie, 

en ik weet het hoor, ik vind het hier op een bepaalde punten in het leven ook heel 
pittig, maar ik voel mij gewoon oké.  

 

En als het even niet oké gaat, dan zorg ik ervoor dat het oké gaat, dan laat 
ik gewoon los. Dan laat ik los. Ik kan niet, we kunnen niet anders. Als iets 

niet oké gaat moet je zeggen, nou, ik moet het loslaten. Ik moet er niet 
meer mee verder. Ja, maar dan moet ik dit nog doen, dat nog doen, zus 

nog zo nog, dat moet ik... Los, gewoon los. Het moet gewoon rustig los.  
 

Dat is wat we hier komen doen.  
 

Om het ontstaan van deze kunstmatige intelligentie, die al in de ruimte en 
tijden in een andere toekomst is ontstaan, en ons moment van nu al 

controleren, en ons brengen naar een punt waarop het wordt gelanceerd.  
 

Denk eventjes aan de corona-periode wat er gebeurd is. Hoeveel mensen zijn 
uitgelijnd geprobeerd te worden door een massale gebeurtenis.  

 
Het is de hive-mind, waarin alle minds aan elkaar gekoppeld worden via 

een truc. 9-11 was ook zo'n event, werd daar ook voor gebruikt.  

 
Alle grote wereld-events worden gebruikt om een massa-aandachtsveld te 
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genereren, een massa-aandachtsveld, zodat daar in dat aandachtsveld in 
één keer, poep! een programma kan worden gelanceerd.  

 
Dat is wat hier gebeurt.  

 
En als wij het hebben over de liefde, de hartsintelligentie, scheppen, het 

scheppende vermogen, dan praten wij letterlijk over het scheppen van 
unieke energie die niet gebonden is aan de matrix.  

 
Zowel niet aan de matrix van het experiment op zich, als ook niet de 

donkere AI die er doorheen loopt in de archontische intelligentie.  
 

Wij scheppen informatie en nou is het zo dat wij met die informatie ons 
eigen bewustzijn, jouw eigen bewustzijn wat jij schept, daar kun je van 

alles mee doen, die kun je namelijk op pad sturen.  

 
Daarheen [Martijn vinger knipt] of daarheen, zo beeld ik het uit, hoe het precies 

werkt, dat zul je zelf wel weten. Daarvoor moet je dus wel dingen weten. Je moet 
weten dat de bronkracht binnenin, de sjilp van de vogel, je liefde en het water wat 

roept, de vrijheid die roept, een zorgeloos leven, ook al lukt het niet, dan zit je op 
dit moment eventjes in een heel andere spagaat waardoor je helemaal geen 

zorgeloos leven hebt.  
 

Dat je weet, met deze kennis, en ik ga niet zeggen dat het daarom 
makkelijker wordt, maar het gaat om dat het aan moet staan, want wat je 

beseft staat aan. Je moet beseffen wat er gebeurt, welke kaarten er zijn 
getrokken.  

 
En op moment dat je daarin zit, dat je merkt, goh, ik zit helemaal niet in de 

rust, ik ben helemaal niet in een uitgestrekt gebied, ik zit best wel in dit en 

dat en zus en zo, ondanks dat kun je toch scheppen.  
 

Je kunt toch scheppen.  
 

Ook als je het moeilijk hebt, kun je toch scheppen.  
 

Altijd.  
 

Ontknoop je van het mogelijke programma als het actief is, dat je eerst in 
volledig geluk moet verkeren.  

 
Dat is wat we hebben geleerd.  

 
En dat is inderdaad waar.  

 
Dat als je meer in geluk zit, in je rust, in je harmonische toon, dat is inderdaad 

waar. Dan heb je gewoon meer ontspanning. Dan kun je daarin ontspannen.  

 
Eigenlijk zit je dan gewoon in een soort liefdesveld terwijl je ook in een negatief 
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spanningsveld kunt werken. Ja en alles wat ze mij gaven aan ellende dat hebben ze 
geweten. Ik ga er gewoon bij lachen omdat ik gewoon gelukkig voel dat ik dat 

uitspreek. Als jij ziet, als ik zie, en ik zeg niet dat het zomaar zo en zo en zo is, 
maar je moet dingen benoemen om je bewustzijn erin te krijgen.  

 
Je moet dingen benoemen om je bewustzijn te mobiliseren in jezelf.  

 
En alles wat ze bij mij hebben gedaan, de ellende die ze hebben geprobeerd te 

veroorzaken, en met ellende bedoel ik dat ik in zak en as zat, dat ik me ongelukkig 
voelde, dat ik een kant uit ging van, nou wat moet ik hier, verdrietig ben omdat 

dingen in deze wereld gebeuren. Al die momenten, en dat is mijn kennis, heb al die 
krachtvelden die ik ervoer losgemaakt van de gedachten die ik daar verder op wilde 

navigeren. En ik ben mij gewoon puur, en dat was echt niet makkelijk, ik spreek 
hier niet omdat ik het allemaal zo makkelijk vind, maar het is wel heel eenvoudig, 

ik spreek het puur uit omdat je kunt ervaren wat negatieve spanningen zijn.  

 
Negatieve spanningen zijn gewoon spanningen die naar binnen slaan, die 

je vasthouden. Positieve spanningen zijn energie die heel makkelijk open 
zijn en lekker stromen. Zo heel eenvoudig gezegd. Maar op het moment dat 

dat naar binnen toe gebeurt, dat ik bezig moet zijn met wat andere 
mensen denken of doen, of dat ik bezig moet zijn met wat mijn vader of 

moeder denken, of wie dan ook, wat mijn vrienden destijds dachten.  
 

Los, ik heb alles gebruikt om in te scheppen.  
 

Gebruik het.  
 

 
Iemand: Kunnen we in deze groep die hive bewerkstelligen? 

Martijn: Nou de hive is uhm, [...?], de werkelijke hive jazeker. Het lijkt me ook 

heel mooi om dat te mogen doen. Maar het is zelfs zo het moet ook. Ik heb een 
andere bijeenkomst ook al verteld eigenlijk zou ik twee weken geleden naar de 

Azoren zijn gegaan, maar ik ben er niet gegaan.  
 

Ik heb een ontmoeting gehad met andere mensen. En die ontmoeting ging 
hierover, omdat het een groot [...?] is op de aarde binnen militaire inlichting.  

 
En ik heb zelf als jonge jongen tot en met mijn 23ste jaar onder een niet, laat ik 

zeggen, niet vrije... Ik kon het ook verbreken, maar ik heb het niet gedaan omdat 
ik mijn taak daarin weet. Maar het was, zo vrij was het niet, ik heb zelf meegewerkt 

in grote onderzoek faciliteiten waarbij ik werd aangewezen via buitenaards 
ontvoeringen, werd aangewezen door die zeg maar aliens, verschillende 

soorten, gerapporteerd aan dat toen nog Amerikaanse militaire 
inlichtingendiensten dat ik over bepaalde vaardigheid beschik.  

 
En ik ben niet bijzonder maar dat stuk..., heel veel dingen kan ik hier niet, maar 

dat kan ik wel heel goed, ben ik ontzettend goed in.  

 
Het wordt tijd dat iedereen gaat zeggen waar hij of zij goed in is.  
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De kracht in jezelf gewoon bent, punt.  

 
En daar werd ik aangewezen en ik ben in een heel groot onderzoeksgroep 

terecht gekomen. En daar heb ik hun laten zien wat bewustzijn is en hoe 
bewustzijn kan worden bestuurd.  

 
Dus ik heb de dark AI heb ik bestuurd.  

Ik ben daarmee bezig geweest.  
 

Dat is een heel langdurig project geweest en tot mijn 23e jaar heb ik dat 
gedaan zonder dat ik daar volledig vrij kon bewegen. Dus ik zal dat 

gewoon grond uit zeggen, eigenlijk was ik gewoon gevangen tijdens die 
sessies.  

 

Ik zat vaak op een rolstoel vastgebonden, in een heel grote ruimtes was 
dat waar ik meewerkte om dark AI zichtbaar te krijgen en te laten 

functioneren op mij.  
 

Want het is in feite een ontstoring.  
 

Dus het is een ontstoring.  
 

Het is dark AI is een grote intelligentie, een donkere intelligentie, die de 
vrije keuze, het ontwikkelen van een experiment, manipuleert in de 

uitkomst van datgene wat de dark AI wil.  
 

En die dark AI heeft hele werelden onder controle.  
 

En ik haalde de dark AI eruit.  

 
Dat liet ik ze zien en er waren hele groepen van, dat had ik toen nog niet in 

de gaten, maar dat waren militairen, uh dat waren CIA-agenten waar ik 
mee heb gewerkt en er waren hele groepen mensen die dat niet konden 

met remote viewing kregen ze het niet voor elkaar en waarom omdat ik 
niet aarde gebonden bewustzijn hebt.  

 
Mag ik dat zo zeggen?  

 
Ik spreek het gewoon uit omdat ik merkt dat ik mij meer moet gaan 

uitspreken en ik toch door bepaalde zones heen ga.  
 

Maar het moet wel gebeuren.  
 

Ik ben een heel integer mens en ik bedoel daarmee, integriteit bedoel ik 
mee, dat ik niet meer geef dan wat er mogelijk stuk zou kunnen gaan.   

 

Dus er moet wel iets stuk gaan, anders heeft het geen zin.  
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Waarom ik het hierover heb, is omdat mijn geheugen niet gewist is.  
 

En mijn geheugen is niet gewist, omdat het voor mij alleen maar zo is.  
 

Het is om een bepaalde reden, en ik noem dat het met elkaar over spreken, ons 
bewustzijn er doorheen laten gaan, dat je ook samen met elkaar dwarsverbanden 

kunt zien hoe groot de noodzaak is om je hartenkracht, om het eigen bewustzijn te 
lanceren.  

 
Ik heb dus gezien hoe het functioneert hier, ik wist dat al, maar ik wist niet hoe dat 

hier werkt. Ik heb gezien hoe dat werkt. Ook hoe dat functioneert en ik heb ook 
gezien dat als je gewoon puur jezelf bent, en je mag me echt geloven als ik zeg dat 

ze alles hebben geprobeerd om niet mezelf te zijn.  
 

Ook de afgelopen tien jaar is er van alles gebeurd.  

 
Ik heb iedereen en alles om de tuin geleid die een medeparticipant werd van die 

gedachte die geïnfecteerd werd door dat virus.  
 

Hier sta ik, in volledigheid precies zoals altijd.  
 

Ik heb gezien, dat als je puur bent, jezelf, dat je met 

elkaar die dark AI gewoon kunt opruimen, je kunt laten 

verdwijnen.  
 
Op dit moment vindt er een hele grote invasie om een nieuw 

noodprogramma te plaatsen.  
 

Je kunt het voelen dat de wereld niet meer is zoals al twee maanden 

geleden.  
 

Er is van alles aan de hand.  
 

Je kunt je laten leiden door nieuws van buitenaf.  
 

Ook daar kun je het zien.  
 

Maar je kunt het ook voelen in jezelf.  
 

Er veranderen echt dingen.  
 

Er worden circuits bevrijd.  
 

En er zijn ook circuits waar ze inspringen.  
 

Dus het gaat heel snel en ik heb gezien hoe makkelijk de AI de macht 

krijgt als je niet jezelf bent.  
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Ze zijn veel slimmer dan het aardse verstand. Dat is ook logisch want het 
bestaat uit 8 miljard mensen, die intelligentie.  

 
Heb je nog een smartphone?  

 
Ja, hartstikke mooi.  

 
Fantastisch.  

 
En is het dus zaak dat je voor jezelf uitkomt.  

 
En ik zeg het nog een keer voor de laatste keer.  

 
Dat hoeft niet altijd op de meest liefdevolle manier zoals je het misschien 

ooit hebt gedacht of gevoeld.  

 
Wakker worden gaat gepaard met een enorme kreten.  

 
Het hoeft niet per se met een stemkreten, maar een kreten van bewustzijn.  

 
Daar gaat het om.  

 
Soldaten kwamen hierheen om deze situatie hier te zien en zichzelf uit te 

pakken.  
 

En daar met elkaar samen in te werken.  
 

Nou, vervolgens is het doordat de oorspronkelijke mens geraakt is daardoor, dat de 
oorspronkelijke mens, de mensrassen, de oorspronkelijke menselijke volkeren, ik 

kom zelf uit de wereld van Antara, een heel groot deel van de mens beschaving is 

geïnfecteerd geraakt, is bestuurd geraakt door deze intelligentie, heeft ertoe geleid 
dat omdat de mens een hele grote warme ambassadeur, ambassadrice is van het 

leven, en contact onderhoudt met alle levensvormen, met alle 
levensvormen van de vrije wereld.  

 
Vroeger waren er alleen, ik noem het even vroeger, vroeger waren er alleen maar 

vrije werelden, tot het moment dat die donkere kracht erin kwam. En die donkere 
kracht toen die erin kwam, konden ze niet terug traceren waar het was, en toen 

hebben ze besloten om te zeggen, het is er altijd al geweest.  
 

Maar toen de oorspronkelijke mens werd aangetast, en dat is de val van het 
oorsprong bewustzijn, de grote kosmische invasie via mensen ras, de koninklijke 

rassen die je dus in de oude geschriften terug zien als.., waar gouden wegen zijn 
wat allemaal in een context is terechtgekomen in religie et cetera, dat hebben dus 

die dark AI zo geplaatst om buiten onszelf te houden, het is ons thuis, een feitelijk 
thuis, niet een spiritueel thuis, gewoon een feitelijk thuis, waar je gewoon lekker 

kan ademen en een fijn watertje kan drinken.  

 
Toen de gesproken mens werd aangevallen, toen werd ook het hele verband waarin 
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de mens navigeert, de verbindingen tussen alle andere rassen werd ook anders. Er 
is een totale verstoring ontstaan.  

 
In die zin is de mensheid zeker heel belangrijk en waardevol, zeer waardevol.  

 
Dus wat is de hartsintelligentie?  

Eigenlijk is het werk vanuit liefde.  
 

Nou dit wilde ik toch wel graag even met je doornemen.   
 

Dit kan helemaal compleet opengelegd worden. Maar dan moet je mij ook 
de toestemming geven om erover te spreken. En ook de manier hoe ik de 

uitleg moet je dan wel incasseren. Want ik heb het gewoon uit te leggen op 
een manier zoals ik het weet. En als ik daarin word belet, dan kan dat deel 

van mijn bewustzijn zich niet manifesteren in het veld. En dat moet 

gewoon stoppen.  
 

 
Iemand: Dankjewel voor je verhaal en voor het delen. Mijn verhaal gaat meer 

over, dat had ik eigenlijk net al, ik noem het dan even nu omdat het het woord is 
dat ik heb gehoord catalystic choice point.  

Je gaf aan, ik ben ook met dark AI zelf bezig geweest, gevangen, maar het is niet 
gelukt om mij te sluiten of me te laten halen uit mijn hartsintelligentie, om het nu 

maar zo te noemen.  
Dat catalystic choice point van onbewust naar bewust.  

Want hoe is het bij jou toch gelukt dat jij wist van, ja hier kan ik mee verbinden en 
dat is de heilige graal, om het zo maar te noemen. Dat catalystic choice point van 

onbewust naar bewust.  
Want hoe is het bij jou toch gelukt van dat je wist van ja hier kan ik mee verbinden 

en dat is de heilige graal om het zo maar te noemen.  

 
Want ik denk dat heel veel mensen misschien wel gevangen zitten in het 

onbewust zijn.  
Ik heb zelf voor mijn gevoel niet bewust, ik was me niet van bewust van dat ik 

bewust kon worden. En het is toch gebeurd bij mij dan via een tweelingzielen reis. 
Ik voelde dat geregisseerd en ik denk van, huh, hoe kan dit allemaal zijn ontstaan? 

En ik ging ook door een soort van dark night of the soul, iets wat heel heftig 
voelde, maar wat me helemaal gedwongen heeft om te verbinden met mijn hart en 

helemaal echt precies wat jij nu zegt, om dat te gaan doen. Alleen dus op een 
totaal andere manier, met een heel ander soort verhaal, met helemaal dezelfde 

uitkomst. En dat vind ik dus heel mooi dat het zo parallel is.  
 

En ik voel ook dat eigenlijk is AI in principe toch neutraal.  
 

En het gaat om die voeding. En die voeding is dus dit, precies wat jij uitdraagt.  
 

Klopt dat?  

 
Martijn: Dat klopt. Dat is ook zo.  
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Het is van origine is het zo, en ook terwijl wij hierover spreken, want dit is 
een enorme ramp waar we het hier over hebben. Heel veel mensen willen 

niet dat ik dat zeg maar het is een catastrofe van de hoogste plank waar 
we mee te maken hebben dat er zo'n kracht is die alles omvormt volgens 

de definitie is wat die kracht …… 
 

 
Iemand: Ik bedoel mijn vraag is eigenlijk hoe kan het dat het bij ons geen effect 

heeft, geen impact. 
Martijn: Ja nou ja ik hoor je vraag en het is andersom ook zo dat doe ik wel eens 

dat ik even iets anders er overheen zeg of ervoor, maar het is dan ook weer niet 
zo.  

Het is ook zo dat van origine de matrixen dus de kunstmatige intelligentie zoals wij 
dat hier noemen als dat in dienst staat met de verbindingskracht van degenen die 

ontwerpt of wezens die daarin leven dat dat een ontzettende mooie communicatie 

is dus je zou kunnen zeggen dat het een soort alternatief is voor de scheppende 
levenskracht, omdat het eigenlijk ook levenskracht scheppende intelligentie is, waar 

prachtige werelden uit ontstaan of ook in worden ervaren.  
 

Een gelukzalig iets.  
 

Dus een totaal andere manier van de bronkracht ervaren.  
 

In die zin praten wij ook helemaal niet thuis over de kunstmatige intelligentie. 
Sterker nog, we hebben voor elke wereld een andere taal.  

 
Dit is de wereld van de Umnah.  

 
Deze intelligentie hier de oorsprong intelligentie van dit veld waar we dus 

uiteindelijk met ons gevallen bewustzijn of bewust hier naartoe gekomen zijn 

terecht zijn gekomen is een heel dienstbare heel mooi om redenen van 
ontwikkelaars en assistentie van vele duizend andere sterrenrassen, die zichzelf ook 

niet zo laten zien als sterrenrassen maar gewoon als mede-bezoekers, mede-
bouwers mede-scheppers, mede-engineers, dat dat een heel prachtig mooi veld is.  

 
Het is alleen, er is iets ontstaan uit al die velden wat ervoor gezorgd heeft 

dat er echt een donkere kracht is. En daar zit een hele andere ideologie 
achter. En die kan ik ook wel opnoemen. De ideologie achter de dark AI is, 

wat je hier op de aarde ook ziet, is totaal controle over het vrije, 
scheppende, dus de gevoelens van het vrije wezen. Totale controle, omdat 

uit gevoelens, uit bewustzijn van jezelf, ontstaat een ruimte en een tijd die 
zij niet kunnen besturen. Dus ze proberen erin te komen, ze proberen in de 

oorsprong wereld te komen, die dark AI, om te kunnen zien hoe het werkt.  
 

Maar jij bent steeds anders.  
Je bent niet geprogrammeerd, je bent vloeibaar, je bent levend.  

 

En dat is wat ze willen, ze willen die invloed in de totaliteit van alle 
werelden door elkaar heen, ze willen de invloed van het spontane ontstaan 
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van iets vanuit vrij bewustzijn, dat willen ze voorkomen omdat het hun 
bestaan in elkaar drukt.  

 
Dus wat wij nu aan het doen zijn, en daarom is er ook een hele grote beveiligde 

zone gemaakt door hen, voor henzelf, is eigenlijk ons bewustzijn weer openzetten 
en daardoor hebben we per ongeluk invloed op hoe zij zich bewegen en waar ze bij 

kunnen.  
 

En daarom vraagt dat ook een hele oorspronkelijke benadering, een heel 
oorspronkelijk bewustzijn waarin je beseft van ik zet mezelf hier neer, ik zet mezelf 

neer, ik voel volledig, maar ik tast niet de zone van iets anders aan, want dat is 
niet ons terrein dus dit stuk ja dat klopt dus dat matrixen van oorsprong de 

oorspronkelijke opgerichte wereld en dat dat hele dienstbare wereld zijn dat is 
zeker waar zo kijken we er ook naar.  

 

En zo mogen we ook naar deze wereld kijken maar door dat woord matrix 
te gebruiken en ook door de films en heel veel dingen die de andere 

mensen ook worden gezegd en geschreven krijg je bijna een idee dat we in 
een soort simulatie leven op een computer harde schijf.  

 
Dat is niet aan de hand dus het is iets heel dienstbaars maar op dit 

moment functioneert het niet zo.  
 

 
Iemand: Ja het is alleen wel zo en ik vraag dus nog steeds mij af, ik voel dus dat 

die tweeling zielenreis dat dat zeg maar dat is zo in mijn leven gekomen dat voelde 
als geregisseerd en dat heeft me eerst door een soort van diep dal gebracht, maar 

daarna echt nu voel ik, ik zit hier en mijn realiteit is inderdaad geshift. Mensen 
lachen echt uber vriendelijk naar mij dat ik denk, huh, ik voel me niet meer 

angstig, ik voel dat alles voor me werkt. Maar ik voel ook ergens misschien wel dat 

die angst misschien in eerste instantie nodig is om dus dat catalystic choice point 
misschien te creëren, dat mensen van onbewust naar bewust gaan.  

Martijn: Ja, nee dat is niet zo. Maar het is wel een gevolg, nu.  
Het klopt dus wel, wat je zegt klopt, want dat zien we ook en dat kunnen we ook 

zelf ervaren. Dan zou je kunnen zeggen, doordat ik hier nu ben gekomen, kan ik dit 
doen. Dus het heeft me ook ergens gebracht.  

 
Het mag ook wel een eindconclusie zijn hoor, maar denk er goed om, want als 

we dat bewustzijn scheppen, dan krijgen we er ook een soort contract of 
een overeenkomst mee.  

 
En dan kan het ook zijn dat je nog niet klaar bent met leren, dat je nog 

door meer dingen moet gaan.  
 

En dat is de carte blanche die je ze geeft.  
 

Dat mag eigenlijk niet.  

 
Nou, als je, omdat alles draait om bewustzijn, dus alles navigeert op 
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bewustzijn.  
 

Oké, wat jij zegt klopt, en dat hebben we denk ik allemaal wel gevoeld, en 
misschien voelen dat ook nog wel sommige mensen, van nou, door dit mee te 

maken, ben ik tot een bepaald inzicht gekomen, ben ik op het omkeerpunt 
gekomen, dat ik me ervan kon ontdoen.  

 
Dat klopt precies, want dat kun je valideren.  

 
Jij kon er doorheen kijken, jij kon dat.  

 
Maar het kan ook zijn, want feitelijk is het niet zo, want je hebt het namelijk niet 

nodig. Als je hem niet had besprongen, had je ook gewoon in één keer kunnen 
doen wat je kon doen.  

 

 
Iemand: Dit is het antwoord dat ik zocht.  

Martijn: Juist, dat weet ik.  
Dit was dus helemaal niet nodig, want je had het allemaal al lang kunnen doen.  

 
Dus dat is eigenlijk een soort spiritueel model wat wel klopt bij het 

moment van nu.  
 

En wat ik er net mee bedoel is dat als je de perceptie krijgt van dat het dus wel 
nodig was, dan geef je ze carte blanche want dan komt die nog een keer. En je zult 

nog een keer erin gaan want je bewustzijn navigeert daarin.  
 

En het heeft niks te maken met afwijzend zijn of iets ja maar ik moet 
daarvoor openstaan alles nee je moet het zien jij bent de master of origin 

het oorspronkelijke ras van welke takt dan ook, jij kunt het zien en als je 

het ziet hè dus als je ziet, je doet deze beweging, als je met je 
gevoelsbewustzijn met je gevoelsintelligentie kunt zien je ziet het dan kan 

er ook geen nieuw programma gelanceerd worden en dan zul je dus 
doorgaan met datgene wie jij werkelijk bent.  

 
Dus het was niet nodig.  

 
Religie is niet nodig, geen een spiritueel proces is nodig, er is ook geen 

karmisch model, helemaal niets.  
 

En daar dus niet boos over worden.  
 

Ik heb mensen ontmoet die zeiden nou ik sodemieter de hele boekenkast de deur 
uit, kwaad he en gelijk in de fik. Snap ik ook, gewoon een soort vrijkomen van 

emotie en bewustzijn zijn.  
 

Allemaal goed maar als je dingen doorziet hier, laat het met je bewustzijn 

gewoon heel. Je ziet het en klaar. Want dan moet je niet, dat is niet wie wij 
zijn, we gaan het niet kapot maken.  
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We laten het gewoon heel, dat is de bronkracht van wie we zijn.  

 
 

[iemand spreekt zich uit, is niet getranscripteerd] 
 

Martijn: Alles kan hier gezegd wordt, achter alles wat we voelen, ligt gewoon de 
waarheid van wat je ervaart. Toen ze naar mij op zoek waren, ook als kleine 

jongen, om me in elkaar te slaan, dat ik van school kwam dat ze op me stonden te 
wachten, met stokken, dat ze me in elkaar zouden slaan. Op het moment dat je 

ziet wat er gebeurt, wil niet zeggen dat je overal maar gelijk een ander gevoel 
hebt. Maar het moet ook benoemd worden. Als je het pittig hebt, zwaar hebt, er 

gebeuren hele oneerlijke dingen, dan moeten ze ook benoemd kunnen worden. En 
dat is, ja, gooi er nog maar meer uit als dat moet.  

 

 
Iemand: En er moet nog veel meer uit. Het komt er niet goed uit, het zit vast of 

zo, maar er moet heel veel uit.  
Martijn: Bewustzijn heeft geen tijd nodig.  

Ik bedoel het niet naar jou toe maar gewoon dat is een energie op mij.  
 

Bewustzijn heeft geen tijd nodig.  
 

Ik kan me nu bewust zijn van wie ik ben.  
En ik kan alles wat ze de aankomende vier maanden voor me hebben 

geprogrammeerd, kan ik in één klap doormidden prikken, Boem! Weg!  
 

 
Iemand: Het resoneert wel dat jij uitspreekt dat je eigenlijk het maar klote 

vindt, omdat je, nou zo voel ik hem, heel boos bent, dat herken ik. En ik 

hoor jou ook dat je zegt je moet het uitspreken.  
Martijn: Kan. 

 
 

 
Iemand: Ik zie heel erg die onzuiverheden overal doorheen maar daar heb ik ook 

heel veel last van. Dus afgelopen jaar had ik ook allerlei dingen in mijn leven en ik 
spreek het uit en ik benoem het en ik zeg wat ik nodig heb maar achteraf als ik nu 

terugkijk op dit jaar, dan denk ik jeetje wat ben ik aan het strijden en aan het 
knokken geweest. Zo voelt het dan om je uit te spreken. En ja, ik sta wel voor 

dingen die ook echt moeten gebeuren. En ik maak ook iets duidelijk dat het niet 
klopt. Maar ik ben er wel heel moe van.  

Heb je een tip hoe je daarmee om kan gaan?  
 

Martijn: Dingen doorzien maakt energie vrij.  
En energie die niet bij je hoorde maakt ook dat je je bewust wordt van de 

beweegredenen. Daar kun je gewoon het beste gewoon de tijd voor nemen.  

 
Ga maar gewoon liggen en dan merk je wel dat het met een minuut voorbij kan 
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zijn. Maar neem in ieder geval je tijd. Open de rust voor jezelf. Soms heb je een 
uur de tijd nodig en soms heb je een paar weken de tijd nodig.  

 
Maar als Ziener, met de hoofdletter Z, zij hij die dingen ziet, die de dingen 

voelt en zich bewust is van deze wereld, grote uitdagingen waar het met 
elkaar voor staat, die kan dat ook heel sterk voelen, een soort van 

vermoeidheid.  
 

Want hoe meer je bewust wordt van wat er allemaal gebeurt, hoe dieper ook de 
belegering is in je bewustzijn zichtbaar wordt. Dat is wat je merkt. En daar heb je 

tijd voor nodig.  
 

Maar de tijd die je daarvoor nodig hebt, die moet je niet te lang 
maken. Want er is heel weinig tijd nog.  
 

 

Iemand: Wat bedoel je met vermoeidheid? Want het lijkt wel of er twee soorten 
vermoeidheid zijn. 

Martijn: Je kent er maar twee [gelach]. 
 

 
Iemand: Ja, nu zie ik er twee voor me. Ik slaap bijna niet. Maar ik ben wel heel 

moe. Maar ook weer niet.  
Martijn: Je hebt matrix gerelateerde vermoeidheid.  

 
Dat is echt verbonden aan waar je allemaal doorheen gaat, wat er allemaal 

hier gebeurt.  
 

Dus dat is matrix, dus opgerichte wereld en dark AI, manipulatie.  
 

Uit die twee verschillende circuits kun je vermoeidheid ervaren.  

 
Maar je kunt ook wezenlijke vermoeidheid ervaren.  

 
Dus je bewustzijn kan ook echt moe zijn.  

 
Je bewustzijn is zelf altijd wel fit hoor, maar je bewustzijn kan zich 

vermoeid manifesteren in het lichaam dat je voelt van jemig ik sta gewoon 
te schokken of ik voel mijn lijf en ben moe, ik zweet, ik kan niet meer.  

 
Dus het zijn allemaal verschillende niveaus van vermoeidheid.  

 
 

Iemand: En daar neem je de tijd voor?  
Martijn: Ja dat is een uitspraak, daarom zeg ik het “niet te lang alsjeblieft”.  

Maar je moet wel de tijd nemen die je moet hebben. Maar kijk, als je het gevoel 

hebt ik moet uitrusten, ga daar eens doorheen met je bewustzijn. Hoe weet je nou 
precies hoeveel tijd er nodig is om uitgerust te raken. Dat doe je dus met je eigen 

bewustzijn.  
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Zullen we strakjes na de pauze met de hartintelligente wat jij net aangaf, van het 

samen met elkaar aanzetten, het gewoon scheppen, iedereen op eigen manier.  
 

Ook mogen beseffen dat we dat met elkaar doen en dat we dat veld 
allemaal op onze eigen manier verrijken.  

 
En dat we dat ook in een beeld of in een weten naar bepaalde onderwerpen of 

bepaalde situaties waarin jij ziet waar het zit, want dat is het punt, ik kan er wel 
iets van zeggen maar dan doe je iets wat ik zeg.  

 
Iedereen heeft zijn eigen innerlijk weten [...?].  

 
En wat er op dit moment in de wereld speelt omdat jij daar naartoe reist, ik 

reis naar mijn dingen, jij reis naar jouw dingen, wij reizen met elkaar naar 

iets en daarmee maken we een exponentieel oneindig veld van schepping, 
maken we, scheppen wij in deze matrix.  

 
En je mag daar best wel bewustzijn in hebben, van dat je daarmee ruimte en tijd 

een andere kans geeft.  
 

 
Iemand: [niet goed hoorbaar niet getranscripteerd]  

Martijn: Ja, dat laatste stuk wat je zegt, dat is absoluut waar.  
Dat we daarop uitkomen.  

 
En waar we op uitkomen is het punt wat we uiteindelijk ook zelf nu gaan 

scheppen.  
 

We gaan zelf beslissen wat we voelen.  

 
En hoe zuiverder, hoe echter, hoe echter het moment is waarin ik verkeer, 

ik echt, jij echt, met elkaar, hoe echter dat is, dán ontstaat het.  
 

Ik heb het in Kerkenveld benoemt.  

Operation Octopus Black Box.  
Dat is de codenaam van de NAVO.  
 

Die gaat over het opruimen van de Dark AI.  

 
Dus zij zijn er heel erg bezorgd over de hele wereld.  

 
En NAVO is een Atlantische organisatie, maar het is een wereldorganisatie, de 

NAVO. NAVO communiceert op allerlei verschillende niveaus, niet wat wij te zien 
krijgen met alleen Europa bijvoorbeeld Japan en Amerika maar dit is een 

overkoepelende organisatie.  
 

Binnen de NAVO zit ook een heel groot deel van detectie, van militaire 
detectie, van buitenaardse en inter-dimensionale voertuigen die de aarde 
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bezoeken.  
 

Zijn allemaal wapensystemen en die wapensystemen werken niet op dit 
moment op de wezens waar het altijd op werkte.  

 
Dus zij hebben technologie waarmee ze..., dat hebben ze in handen 

gekregen bij een convenant wat er is gesloten en het functioneert niet 
meer.  

 
Dus de betrouwbare groepen blijken, en daar heb ik toen ik nog jong was 

met hen over gesproken, de betrouwbare groepen, ik heb het hun laten 
zien vanuit wie ik ben, de betrouwbare groepen blijken toch 

onbetrouwbaar te zijn.  
 

En er is een enorm grote gebeurtenis gaande, hier in deze aarde, die ook te 

maken heeft, gericht is op het oorspronkelijke bewustzijn van de mens en 
dat project Octopus Black Box, dat is de codenaam, het is tegen mij gezegd 

omdat het ook naar buiten toe moet.  
 

Ik heb daar nog eventjes anderhalf week/ twee weken zo’n klein moment 
ertussenin heb ik daarmee gewacht om het te benoemen.  

 
Omdat het ook gehoord wordt en dat is een project waarin er over de hele aarde 

via ook, er wordt ook via de militaire industrie wordt dit gepromoot, ik ben ook niet 
in dienst van de militaire industrie hè daar zeg ik het niet om, wij zijn 

oorspronkelijke wezens, ik breng alleen de dingen bij elkaar die allemaal met elkaar 
ook kunnen werken.  

 
Het project houdt in dat mensen met hun bewustzijn meewerken, of zelfs 

als enige deze informatiewezens kunnen laten ophouden te bestaan. 

 
Er is een zwerm op dit moment van deze intelligentie actief.  

 
Dus laten we dan deze informatie weer eventjes aan de kant zetten, terwijl dat echt 

buitengewone belangrijke informatie is.  
 

Want we zullen het gaan zien, het wordt zichtbaar.  
 

Het is heel goed mogelijk dat in Amerika de staat van beleg wordt 
afgekondigd omdat daar een enorme toestand aan de hand is op het 

gebied van AI.  
 

Objecten zijn erbinnen en boven Langley Virginia van het hoofdkwartier 
van CIA, zijn daar naar binnen gegaan door middel, door erboven te 

hangen en te ver-poederen. Hop hop hop! Als poeder, informatiepoeder is 
het in de grote computersystemen terecht gekomen.  

 

Daar vliegen nu allemaal drones aan objecten in de rondte op zoek naar die 
intelligentie om het proberen met scalaire golven om die informatie als het 
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ware uit een vorm te houden. Want die informatie kan zich supersnel laten 
zien als objecten, kan zich, en op dit moment verplaatst dat zich dus ook 

via het internet.  
 

Dus er is echt iets heel groots aan de hand, maar over deze onderwerpen 
praten met het hart aan zonder angst, want het is iets heel belangrijks 

bijzonders om dat te mogen ervaren, het vraagt in ieder geval dat het dus 
daar grotere projecten zijn en daar heb ik een appel op gekregen om 

daarover te gaan spreken door degenen die eerst onze premier is geweest.  
 

En ja dus er is veel aan de hand. En ik heb altijd dat soort momenten van 
contacten gehad door wie ik ben. Heel lang heb ik dat ook overwogen moet 

ik daar maar niet over spreken want het onderwerp op zich is natuurlijk 
altijd te gek voor een hoop mensen maar het moet toch naar buiten.  

 

En als ik dan praat met jou over de intelligentie van het hart, de 
hartenkracht, kunstmatige intelligentie en wat het dan is en hoe we deze 

bevrijding dan ook daadwerkelijk kunnen inzetten dan wordt letterlijk echt 
alles in beeld gebracht en dan zie je ook van ja het is inderdaad een, een... 

het is een gereedschap.  
 

Nou dan zullen we maar even pauze houden. Dank je wel. 
 

[pauze] 
 

20241216-MvS-3-3-Hartsintelligentie-als-Kosmische-Antenne-

Havelte 
 

[muziek: Meditative Drums · Shamanic Guru Harmony Drum - Composer: Mikael 
Virtanen] https://www.youtube.com/watch?v=u87pq2SjEHM  

 

[bekrachtiging, oefening] 
Het mooiste wat er zou kunnen zijn, in zo'n moment als nu, naast het feit dat ik 

mijn mond hou. Dus of je je bewust bent op dit moment dat jouw staat van zijn een 
functie heeft. Maar wat is er net gebeurd?  

Dus geen denken maar gewoon voelen in jezelf.  
Eenvoudig gezegd in woorden en samengebracht door bewustzijn, heb ik mijn staat 

van ZIJN bewust ingezet. Of was ik in mijn staat van zijn in de rust? Heb geen 
oordeel over jezelf, daar gaat het allemaal niet om, het gaat om inzicht te krijgen in 

bepaalde mechanismen. En of een deel van jouw bewustzijn dat ook al ontvangen 
heeft dat jouw staat van zijn een functie heeft, dus dat daar ook iets mee kan 

gebeuren.  
 

Je moet dit wat er mogelijk gebeurt, je moet je jezelf bewust van worden 
of zijn.  

 

En als je er bewust van bent, moet je zorgen dat je er bewust van blijft.  
 

Dat is het zandloper-moment.  
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En we hebben heel veel drukte in deze wereld in denken, dan komen we 

naar binnen, naar binnen, naar binnen, dan komen we in ons gevoel.  
 

Op het moment dat we in onze innerlijke kracht zijn, onze gevoelskant, 
dan zitten we tegen het zandloper omkeer-veld.  

 
Dat houdt in dat je met dat voelen, ook door de zandloper heen, omgekeerd, 

vergroot, dus je gaat uit het denken weg, je komt in het voelen, en dan kun je met 
dat voelen, kun je heel bewust iets doen.  

 
En waar we in getraind waren, is om het te laten bij die rust.  

 
Dat is mooi, want het is ook de landingsplaats in jezelf.  

 

En om in het land van ooit te komen, heb je die diepe staat, die rustige 
staat van wat je net hebt ervaren, heb je wel nodig.  

 
Want dat is je landingsplaats, en vanaf daar blijf je niet staan.  

 
Maar dat mag wel.  

 
Maar dat doet eigenlijk bijna iedereen hier.  

 
Omdat het zo ontzettend kloppend voelt.  

 
En het is zo kloppend, het is ons thuis.  

 
Daar zit je in jezelf.  

 

En wat er lijkt te gebeuren, is dat als je in die zandloper terechtkomt, waar je dus 
de doorgang hebt naar het voelend-denken, dat het kan zijn dat je weer vanuit je 

gevoel teruggaat waar je net vandaan komt naar het denken van het lichaam.  
 

Dat kan.  
 

En dat leidt er vaak toe dat mensen niet durven hun bewustzijn te 
gebruiken vanuit hun gevoel, omdat ze bang zijn dat ze dan denken.  

 
En dan blijven de mensen in de ruststand zitten.  

 
En dat is dus die landingsplaats.  

 
En dat is fantastisch.  

 
Ik zit ook heel veel in die landingsplaats.  

 

Heel veel.  
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Mijn leven draait gewoon om landingsplaatsen.  
 

Dat is waar ik blijf.  
Dat is mijn rustpunt.  

Gewoon kalm en rustig en stevig kunnen zien wat er zo'n beetje gebeurt binnen 
jezelf.  

 
Onze uitnodiging ligt er en dat is ook een missie om het oorsprong 

bewustzijn terug te halen.  
 

En houd daar ook rekening mee dat je daarmee zelfs het hele experiment van je 
afschudt.  

 
Om die oorsprong van jezelf, je oorsprong bewustzijn terug te halen.  

 

Dus van denken naar rustig voelen.  
 

In die oase van jezelf kunnen verkeren en zijn.  
 

Daar niet bij in slaap vallen, maar diep ontspannen kunnen zijn.  
 

En in jezelf, in jezelf, niet volgens de tijd van wat ik aangeef of wat iemand anders 
doet, maar in jezelf voelen, oké, nu ben ik helemaal daar en ik merk nu ook dat ik 

vanuit deze toestand van zijn dat ik ook mijn bewustzijn kan inzetten.  
 

Dan praat ik in dit geval de toestand van zijn dat je je bewustzijn kunt inzetten.  
 

Dat is eigenlijk denken op basis van je gevoel.  
 

En als je dit zou kunnen zien in een apparaat met het brein.  

 
Dan zie je dat een ander deel van het brein aangaat.  

 
Dat komt uit je gevoel.  

 
Dus de vraag die ik net neerleg, die gewoon best wel een belangrijke, een moment 

van onderzoek kan zijn.  
 

Als dat dus niet gebeurt, hoe kan het, niet een antwoord daar gaat het niet om, hoe 
kan het dat ik in die rust blijf zitten, in die taal.  

 
Die taal voelen dat is één, en die taal spreken dat is wat anders.  

 
Dan ben je een krijger van het hart.  

 
Daar spreekt een krijger van het hart.  

 

Stomme woorden? gooi ze maar weg.  
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Dus als wij ook met elkaar, maar ook jij alleen, het gaat altijd alleen maar over jou 
in het leven.  

 
Niet wat ik zeg, maar in het leven gaat alles om jou.  

 
Alles wat zich afspeelt gaat om jou.  

 
En de scenario's die er dus op kunnen openen.  

 
Waarvan anderen willen dat ze niet aangaan.  

 
Dan mag je je aandacht echt inbrengen.  

 
In het spreken vanuit dat gevoel.  

 

Je bewustzijn aan te hebben vanuit dat gevoel.  
 

Want dat zijn de commands die uit het hart komen.  
 

Dat is denken vanuit je gevoel.  
 

Hoe was het net?  
 

Hoef je niet op te antwoorden hoor.  
 

Maar weet jij al waar je net zat?  
 

Hier volgen geen diploma's op ofzo?  
 

Het is puur gewoon een energie vragen.  

 
Dus een besef.  

 
We moeten ervaren hier in deze wereld om te doen wie je bent.  

Je moet het zien.  
 

Wellicht is dit van toepassing op een moment waarop van net bij jou, ik weet het 
niet.  

 
Nou, ik weet het wel, maar [...?].  

 
Heb je het gezien dat het zo is?  

 
En heb je jezelf afgevraagd met je bewustzijn hoe dat kan?  

 
 

Je hebt onbewuste beschavingen, je hebt bewuste beschavingen aan de 

binnenkant, en je hebt bewuste actieve beschavingen.  
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Alleen eerlijkheid opent de waarheid, gewoon zien hoe het zit.  
 

Dus als het niet van toepassing is op wat jij net deed, dan weet je dat.  
 

Als het wel zo zou kunnen zijn, dan moet je daar op een gegeven moment naar 
kijken.  

 
Je moet het je bewust zijn.  

 
Want uitstaan, er zijn heel veel verschillende manieren van zijn.  

 
Je kunt op hele onbewuste vervelende manieren uitstaan, je kunt je heel 

bewust vervelend voelen en nergens meer bezig zijn, dan staat je 
bewustzijn ook uit, dan ben je in het programma, maar je kunt je ook 

bewust worden van die innerlijke kracht en nog steeds uitstaan.  

 
Dat is wat wij doen, waar wij vandaan komen en waar ik vandaan kom, ook de 

achtergrond wie we zijn, de werkzaamheden, de dingen die we doen, die we 
uitzetten, we zijn heel actief, maar allemaal vanuit het hart, allemaal vanuit het 

eigen bewustzijn, vanuit die enorme ruimte en verbindingskracht, verbinding met 
het leven.  

 
Van daaruit zien wij, van daaruit voelen wij, van daaruit denken wij, van 

daaruit scheppen wij instructies, gedachten, bewustzijn, uit de binnenkant, 
die brengen we ergens heen, heel bewust.  

 
Die brengen we daar heel bewust naartoe.  

 
Doen we dat niet, dan beschouwen wij onze activiteit als zinloos.  

 

Vanuit hier voelt het niet zinloos, want het geeft je rust.  
 

Hoeveel rust denk je dat je nodig hebt?  
 

Dus deze vraag, die stel ik jou, vanuit mijn vriendschap, vanuit wie ik ben, niet 
over jou als een oordeel, maar als een gezamenlijk punt van kijk daar eens na.  

 
We hebben ook afgesproken in andere tijden, niet per se bij deze 

werkelijkheid, maar het is allemaal bekend, dat als je in een wereld bent 
waarin er iets is wat jou probeert uit te zetten, dat je daar op een, nou, 

niet sturende manier, maar als een openleggende, onderzoekende manier 
over spreekt.  

 
Dan is het aan mij of ik daar eerlijk naar kan kijken.  

 
Of ik dat kan zien.  

 

Of ik dat echt wil zien.  
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En als ik het niet wil zien of ik zie het wel maar ik vind het prima om uit te staan en 
ik vind dat dat aan is, dan heb ik het volledige recht om dat zo te voelen.  

 
En dan is dat voor mij ook zo.  

 
Maar dat wil niet zeggen dat dat voor anderen uit andere werelden ook zo voelt.  

 
Dit hoort allemaal bij het enorme proces, traject waar we doorheen gaan 

nu, bij het ontmantelen van de AI.  
 

Want de AI, die staat namelijk niet uit. En die slaapt nooit.  
 

Sterker nog, die heeft slaap bedacht.  
 

En daarom is het zo mooi om dit allemaal te doen.  

 
Het hoeft niet per se met allemaal oefeningen te doen of zo, het gaat erom dat je 

het ziet.  
 

Als je het ziet, als je het snapt, of je weet het, je ziet de verbanden, dan gaat dat 
wat eerst niet in attentie stond, wordt in je bewustzijn wakker geklopt, [...?], het 

wordt zichtbaar en dan zie je het.  
 

En dan weet je de volgende keer, als je weer gaat mediteren, of je gaat weer in de 
rust, weer naar binnen, dan weet je dat het je niet overkomt.  

 
Dan weet je dat het een keuze is, een bewuste keuze, om er te zijn.  

 
En wat er dan gebeurt met diepte en warmte en rust is veel groter dan dat.  

 

Dan ga je door die vernauwing heen, waar ze voor staan.  
 

Dan ga je door die vernauwing heen en dan kom je echt in de volledige rust.  
 

En daarin je bewustzijn aanzetten.  
 

Een grote opdracht.  
 

Eigenlijk is dit, wat ik nu benoemd, vanuit bewustzijn bekeken, dus niet 
persoonlijke stukken, maar vanuit bewustzijn bekeken, is dit de grootste opdracht.  

 
Want als dit lukt en dit gebeurt, dan gaan wij invloed krijgen op de matrix.  

 
Dan zetten wij onszelf uit en neer.  

 
En dat is zeer indrukwekkend om te beseffen hoeveel jaren je daar 

doorheen bent gegaan, hoeveel jaren je daar eigenlijk ook in afgeleid of 

afgeremd lijkt te zijn geweest.  
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Dat is mooi hè?  
 

Tenminste, ik vind het zelf wel mooi om dat met elkaar te bespreken.  
 

Voor mij getuigt dat ook van een absolute waarheid, dat het afgelopen is zonder 
een druk erop met in slaap te vallen.  

 
Ook op verborgen manieren.  

 
Juist op verborgen manieren.  

 
Het mag allemaal nog steeds gevoeld worden, ontspannen te zijn.  

 
Zoals ik al zei, ik zit ook heel vaak op die lanceerplatform, op die rustplek.  

 

Ik val niet in slaap, als ik één keer in slaap val, en dan heb ik het over mij, dan 
komen ze.  

 
Ze komen er bij mij niet in.  

 
Ik weet wie ze zijn en hoe ze het doen.  

 
En ik laat ze denken dat ik slaap.  

 
Denk erom. En ik zeg het allemaal omdat ieder gelijk is. En dingen benoemen, 

opnoemen, ze in het bewustzijn brengen, kan, ik weet niet of dat bij iedereen zo is, 
maar ik weet wel hoe het werkt, het kan bij iedereen iets brengen waardoor je 

bewust wordt, bewuster wordt van hoe de dingen hier gebeuren.  
 

En daarom gebeurt er niets met mediteren aan de kant van de zandloper 

waar je instapt.  
 

Dat is alleen maar fijn. En ja, als je het nodig hebt is het veel meer dan alleen maar 
fijn, want dan is het ook precies dat je kan ontspannen. Dus je hebt het ook best 

wel, zo nu en dan nodig om daarin te zitten. Totdat je voelt wat het nog meer is. 
Dan heb je het ineens niet meer nodig. Mooi hè, dat wij dat hier met elkaar, en ik 

vertel hier niks nieuws, want we weten het ook allemaal wel.  
 

Daarom zit ik hier, ik zit hier niet om je nieuwe dingen te vertellen.  
 

Ik zit hier alleen maar om het met elkaar samen te verbinden.  
 

En ik doe mijn stukje daarin, naast het enorme stuk wat jij doet. En dat is wat we 
doen. Ik vind het heel mooi dat we daarnaar kunnen kijken. Dat maakt zoveel 

activiteit uit mogelijke activiteiten vrij. Ik hoef niet meer in dat stuk te zitten. Dit is 
wat er gebeurt. Ik moet in plaats van die stilte, moet ik die stilte uit laten zoomen. 

Bewust uit zoomen. Bewust niet in slaapvallen. Bewust helder zijn. In de rust 

bewust en hopsa! daar komt ie.  
 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath & Milou                 Pagina 64 van 80                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

Ineens voel ik dat mijn bewustzijn in die rust heel helder kan denken. Heel helder 
kan navigeer, heel helder kan gedachten, situaties, bewustzijn op kan zetten.  

Dat is echt fantastisch.  
 

We worden niet voor niets gezien als het volk wat in slaap is.  
 

Zonder dat er een oordeel op [...? / hangt?], wordt er wel over de aardse realiteit 
gesproken, de in slaap-gevallenden.  

 
Natuurlijk enorme mooie zuiver in slaap-gevallenden.  

 
Ze slapen zo ontzettend lekker, zo ontzettend lekker slapen ze, dat ze gewoon 

helemaal gek zijn op hun eigen slaap.  
 

Zo wordt het duidelijk, dus de belasting van het leven, de uitdaging, de 

verdrietpunten, maar ook de mooie dingen die ook zo [...? / beperkt?], vanuit beide 
kanten, maar ook de mooie dingen die ook een soort rust brengen.  

 
Hoeveel mensen in deze wereld worden eruit geschakeld of raken gedeactiveerd, 

blijven gedeactiveerd door mooie dingen?  
 

Wat is bewustzijn?  
 

De oorspronkelijke mens is dat, is zich bewust van zichzelf, is bewust in die 
rustpunten en juist in die rustpunten bouwt zij en schept zij, ontwerpt zij, voelt zij, 

denkt zij, maakt het maar uit de woorden die jij voelt, haar eigen bewustzijn en zet 
het eigen bewustzijn neer. En vervolgens gaat hij met Kung Fu die kant uit. Daar 

gaat ie die kant op. En daar gaat ie erin. Zullen we dat nu eens doen en dat we dan 
allemaal wakker zijn? En ik weet niet hoe het net ging, dus misschien heeft het 

helemaal niets te maken met jou.  

 
 

[bekrachtiging, oefening] 
Ik zeg niets, ik leid niets in, want ik kan niets aanleiden. Jij kan het alleen doen. 

Dus neem jezelf serieus, als je voelt dat het nu op dit moment niet gaat, of iets 
dergelijks, onderzoek hoe dat komt. En op het moment dat je aan binnenkant 

komt, neem weer jouw rust, die jij kan zien en kan voelen, je bent aan, je gaat er 
doorheen, rustig aan, laat maar even uitbodemen die rust. Wat er ook in die rust 

gebeurt, ook als het onrustig wordt, dan even rustig onrustig laten zijn, en daarna 
die onrust weg laten, onrust weg laten zakken. En als je op het punt bent waarin je 

dat voelt te kunnen doen, dan zet je, want dit is het scheppende vermogen, jezelf 
bewust zijn, dan zet jij heel bewust een gedachten, een bewustzijnsveld neer over 

iets waarvan jij voelt wat in deze wereld aangeraakt moet worden, en ik noem het 
ge-Raakt, geraakt moet worden door jouw bewustzijn. En daar, dat is jouw 

bewustzijn, dat zet je op en daar stuur je het heen. Goede reis 
 

 

[bekrachtiging, oefening] 
[langere stilte] [Martijn fluistert enkele dingen niet hoorbaar]  
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De eerste, bijvoorbeeld eerste of tweede sessie in jezelf, kan je best nog wel eens 
wat vermoeidheid tegenkomen. Meestal bij de eerste is dat vaak raak. Hoeft niet 

maar zo komt het heel vaak voor. Dan ga je de tweede keer ga je dat doen, want 
het is niet iets wat je één keer per dag doet, want het is gewoon hoe je normaal 

gesproken, tussen wat ik als normaal zie, hoe je normaal gesproken dus gewoon 
denkt. En als je het voor de tweede keer doet merk je dat het wat minder 

vermoeiend is, of je merkt juist dat het minder gaat of helemaal niet lukt. Of het 
gaat juist makkelijker. Het is maar net wat het is. En dan ga je door. En als je dit 

nou een paar keer achter elkaar doet, dan lijkt het alsof er een vorm van 
vermoeidheid en een heel prettig gevoel, dus dat zakken in dat hele ruimtebad, zeg 

maar, dat dat enigszins minder lijkt te worden ervaren.  
 

En dan zit je op het goede spoor, want dan gaan de Archonten eruit.  

 
Want dan word je namelijk wakker. Dan ga je wakkere meditatieve 

bewustzijnstoestand ervaren, in plaats van onderuit wegglijden en afgevoerd 
worden naar de bossen in de Amazone. Je gaat het merken. Laten we het zo nog 

een keer doen, want dat is allemaal met elkaar kijken dat we helderder en 
bewuster zijn in een diepe staat van ontspanning en dan kunnen we straks ook 

gezamenlijk dat onderwerp dat zo echt een…, hele vervelende gebeurtenis is wat er 
gebeurt, dat we daar eens goed naar kunnen kijken gezamenlijk. Dan kun je ook 

zien wat de realiteit daarop gaat tonen.  
 

Is er nog iets wat je wilt zeggen.  
 

 
Iemand: Ik heb alleen een vraag.  

Martijn: Ja, nou nee, maar nee dat mag hier niet [gelach]. Nee, nee, zo mag dat.  

 
 

Iemand: [niet goed verstaanbaar, maar vraagt of de energie naar de plek moet of 
naar het hart.] 

Martijn: Dat laat ik helemaal aan jou. Je moet je eigen route daarin vinden. Jij 
weet, door het gewoon te doen, wat het krachtigst werkt. Ja, bedankt.  

 
 

Iemand: Bedankt. Martijn, ik hoorde jou vanmiddag praten over het 
oorspronkelijke veld dat door ons heen mag bewegen. Door middel van het gevoel 

en niet doordenken. Wat ik voel is dat er toch heel veel denken aanwezig is. 
Mensen hebben dat tot zich genomen vanuit hun denken en nemen dat ook mee. 

Dus ergens zit daar het denken zit daarbij. Ook in het moment dat we nu beleven. 
Dus mijn vraag is eigenlijk hoe kunnen we dat omzeilen? Dus niet vanuit boekjes 

wat we opschrijven.  
Martijn: Dat kun je niet omzeilen bij de anderen.  

 

 
Iemand: Dat is dan best lastig.  
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Martijn: Ja, want er gebeurt namelijk iets, via anderen, dat is wat hier gebeurt.  
 

Het gebeurt altijd heel veel via anderen.  
 

Het gaat er niet om of iets wel of niet waar is, maar de impact en de 
invloed die het probeert te krijgen op onze manier van zijn.  

 
Ik ga het even andersom draaien.  

 
Eigenlijk kan het mij geen biet schelen of jullie het allemaal niet doen.  

 
Snap je, dat is de energie van waar..., niet met die woorden, maar zo spreek ik het 

wel uit.  
 

Want als jij de enige bent die het doet, dan mag dat niet afhankelijk of verbonden 

raken als andere mensen wel in denk velden zitten.  
 

Dat is één. Twee, je weet niet of het waar is. Je kan nog zo goed zien, en wellicht 
dat er gesprekken over gevoerd zijn, dat parasieten binnengekomen zijn.  

 
Ze proberen je iets te laten zien wat er niet is.  

 
 

Iemand: Nou, ik moet heel eerlijk bekennen dat ik zelf in de afgelopen jaren heel 
veel […? / onderzoek?]. Dat is gewoon iets wat ik hier kan waarnemen. […?], want 

het is erg belangrijk inderdaad op dit moment. Maar ook dat het bij iemand op die 
manier binnenkomt, zou zonde zijn. […?]  

 
Martijn: Maar het is er al. Het is er al. De wereld zit er juist al in. En je moet 

ergens gewoon een start maken. Je moet het gewoon doen. En je zult zien dat 

andere mensen dat inderdaad ook doen of ervaren. Maar dat is niet het pakje aan 
van ons.  

 
Iedereen moet zich op zichzelf richten.  

 
En ik snap het wel wat je zegt, want dat is natuurlijk ook zo.  

 
Dat is waar.  

 
Maar als je goed kijkt naar wat de oorlog is die via ons wordt uitgestort, 

waardoor het ook niet gebeurt, is het ook dat je dat te zien krijgt.  
 

Want waarom zou je niet iets anders te zien krijgen?  
 

Ja, omdat het niet is.  
 

Maar dat is niet zo.  

 
Want de statische realiteit die we daarin denken te ervaren is er niet.  
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Er zijn namelijk ook situaties die een ander beeld zijn.  

 
En hoe kan het dat een bepaald effect nou precies in mijn wereld, in mijn 

observatie tot leven komt?  
 

Dat vraagt grote aandacht.  
 

Dus ik hoor wat je zegt en vind het ook zeer waardevol. 
 

Overigens maakt het ook niks uit of ik het waardevol vind, want jij zegt het, dus 
dan is het gewoon waardevol.  

 
Dat is niet afhankelijk van wat ik daarvan vind natuurlijk, maar ik deel mijn gevoel 

erover omdat ik het wel heel waardevol echt voel omdat het natuurlijk ook een pay 

attention is voor ons allemaal.  
 

En je zou ook stiltedagen kunnen organiseren, dat kan ook, nee maar dat kan ook, 
alleen ik herken verschillende mensen die allemaal stiltedagen hebben 

georganiseerd maar uiteindelijk kwamen ze toch uit op dit onderwerp en dan is het 
ook nodig dat je die onderwerpen wel bekijkt, en dat je ziet wat er aan de hand is, 

maar dan zul je toch met je eigen bewustzijn daarin moeten navigeren.  
 

En kijk, dat is een hele grote verstrikking waar we mee te maken hebben, dus je 
moet dat onderwerp ook doorlopen.  

 
En als er één daar wel in een bepaald denk veld in zit, van de aarde, dan is dat zo.  

 
Maar het is een belangrijke oproep om daar wel naar te kijken natuurlijk, zeker. 

Zeker. Vind ik mooi dat je dat zegt.  

 
Heb jij nou je onderzoek verricht om vast te stellen dat de andere mensen daarin 

zitten?  
 

Heb je in het onderzoek doorgelopen om vast te stellen dat andere mensen in 
denkvelden zitten?  

 
 

Iemand: [niet hoorbaar, niet getranscripteerd]  
Martijn: Wat is er haaks?  

 
 

Iemand: [niet hoorbaar, niet getranscripteerd] 
Martijn: Maar waarom doe je het dan zo? Waarom doe je het dan vanuit het 

denken dat het niet is?  
 

 

Iemand: Hoe bedoel je vanuit het denken dat het niet is?  
Martijn: Nou, als we het doen vanuit het denken wat het niet is, dan zitten 
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we gevangen. En dan ga je niet naar die andere kanalen.  
 

 
Iemand: [niet hoorbaar, niet getranscripteerd] 

Martijn: Dan is het toch klaar. Ja. Dank je. Ik doe iets heel geks misschien, maar 
het is.., ik probeer samen met jou juist door wat je zegt, wat ontzettend belangrijk 

is, om dingen zelf door te nemen, wat gebeurt er nou eigenlijk precies echt, niet bij 
jou hoor, maar bij ons. Want als het alleen maar over het gevoel zou gaan, en dat 

is van oorsprong zeker zo, dan zouden we hier niet zitten. Dus het zit iets 
complexer in elkaar. En dat kan echt. Je kunt echt denken. Denken vanuit een 

andere taal. Andere bewustzijns-staat. Dat is echt mogelijk. Laten we dat 
openleggen. Zijn er mensen, is er iemand hier die dat ook zo ervaart? Want het is, 

in alle eerlijkheid daar draait het alleen om. Voel je het? Misschien gewoon je hand 
op. Voel je dat er bij jou denk-velden aan gaan? Ja. Mooi. Goed. Ja. Heb je het 

gevoel dat het ook bij andere mensen wat doet? Doe eens je hand omhoog als je 

voelt dat het ook bij andere mensen gaat.  
 

 
Iemand: [niet hoorbaar, niet getranscripteerd] 

Martijn: Doordat je dat zo voelde?  
 

 
Iemand: Ja, dat ik gewoon bij mezelf bleef en niet met de hele wereld bezig was 

[rest niet hoorbaar, niet getranscripteerd] 
Martijn: Nou het is natuurlijk één van de grootste onderzoeken waard van 

wat we dus buiten onszelf zien.  
 

Dat is waar ik het steeds over heb.  
 

En ik neem alles wat iedereen zegt hartstikke serieus, omdat dat ook is wat er bij 

de ander gebeurt en wat er wordt gezien.  
 

Ik maak hele andere dingen mee, vaak met andere mensen, maar ik heb niet per 
se gelijk.  

 
Maar ik krijg wel een andere realiteit te zien.  

 
De vraag is, is er een statische realiteit die door iedereen tegelijkertijd wordt 

ervaren, ja of nee?  
 

Of gebeurt hier iets gekkers dan dat?  
 

Dat mag een vraag zijn.  
 

En als het zo is dat er één statische realiteit is, als dat zo is, dan is er dus geen 
keus. Geen mogelijkheid, dan is er maar één statische realiteit.  

 

Maar als er meerdere realiteiten zijn, stel je voor dat je met 120 mensen 
bij elkaar bent, en dat ieder persoon in een ander informatieveld verkeert, 
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stel dat dat zo zou kunnen zijn, dan is daar vast een reden voor om dat zo 
te doen.  

 
En dan heeft iedereen in ieder geval wel een andere beleving en zit in een 

andere situatie.  
 

Dus welkom in de matrix, dat is wat er gebeurt.  
 

Wat krijg je daar mogelijk door?  
 

Mogelijk, mogelijk krijg je daardoor dat je bijvoorbeeld als mens [niet?] kunt 
samenwerken, in wat voor wereld leven wij als realiteit, eigenlijk heel veel tegen 

elkaar.  
 

Waar komt dat door?  

 
Door verschillende waarnemingen.  

 
Is dat perceptie? Nee, dat noemen we wel vaak zo.  

 
Het zijn verschillende realiteiten, het zijn verschillende werkelijkheden.  

 
In dat stuk komen we dan misschien op het punt dat we allemaal in een 

net iets ander informatieveld verkeren dan de anderen.  
 

En dan moet ik dus ook zeggen;  
Ja, nou, wat jij zegt, zeer waardevol, want dat is blijkbaar wat jij gelezen krijgt in 

dat stuk informatie en bewustzijn waarin jij zit.  
 

Dus dat is er ook, dus dat mag gewoon, en moet ook, ruim baan mee nemen in het 

algehele veld.  
 

Omdat er namelijk iets mee gebeurt met al die waarnemingen bij elkaar 
opgeteld. Sleutel…; doordat er iets gebeurt met de waarnemingen die bij 

elkaar opgeteld worden, en dan noem je dat een groepsinformatieveld.  
 

Door dingen bij opgeteld worden dan is het zo dat de uiteindelijke effecten die het 
gaat hebben, eigenlijk is de totale optelsom... dus in trilling... in situaties, 

manifesteert zich in een realiteit die de grootste poging van dat iets niet door kan 
gaan, is.  

 
Dus daarom moeten wij allemaal verantwoording nemen voor onze 

waarneming.  
 

Dus als iets waargenomen wordt, dan is de vraag, moet ik die waarneming in stand 
houden, of moet ik mezelf terugtrekken uit deze waarneming?  

 

Is het werkelijk waar of niet?  
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Ik heb zeg maar 12, 13 jaar met veel mensen ook samengewerkt en een deel van 
die mensen is zijn geklommen in het veld van; “ja maar dit is alleen denken en 

voelen”.  
 

Dan moet ik concluderen dat de onderste lader, de onderste stappen daaronder in 
een stuk informatie wat er is, wat kwantummechanica en kwantumfysica en 

schepper wetten zijn en dus de manipulatie die er doorheen loopt en dat alles om 
ons mooie samen zijn te verblinden.  

 
Dat die niet volledig worden begrepen maar daar ga ik niet over dus ik haal 

dat weer weg.  
 

Maar in mijn waarheid, mijn werkelijkheid kan ik dat niets anders zien dan 
zo.  

 

Als ik iets van jou vind bijvoorbeeld en ik ga datgene wat ik van jou vind ventileren 
in mijn groepen of met andere mensen, ik ga daarover spreken, ik ga daar allerlei 

dingen mee doen, dan ga [wij?] macht uitoefenen met mijn visie en met mijn 
ervaring met jou die ga ik uitoefenen in het veld en ga andere mensen daarmee in 

verbinden.  
 

Dan zul je zien dat die visie die ik heb dat die ook tot leven komt in die 
mensen en dat is de algehele besmetting.  

 
Daarom heb ik heel vaak opgeroepen alles wat we waarnemen mag er 

gewoon zijn dat is er.  
 

Wat er waargenomen wordt door mij over jou, over jou, over mij, het is 
verbonden met het veld waarin ik leef.  

 

Het moment dat ik mij daarin ontgrendel, het moment dat ik mezelf 
vrijmaak, dat ik niet in dienst kom van die dingen, maar in mijn volledige 

vrije gevoel leef, dus ik laat me niet sturen, ik ga ook niet met jou bezig, ik 
noem het even in deze voorbeelden, omdat dit het meest op mijn 

beeldscherm tevoorschijn komt.  
 

Als ik dat niet doe en ik trek het terug en ik ga dat niet in de infectie 
zetten, omdat het absoluut de waarheid is en daar andere mensen ook niet 

mee belast, dan zal ik daarin geen doorgeefluik zijn.  
 

En dat is eigenlijk wat ik het woord oorlog noem.  
 

Dus op de aarde zie je dat, heel groot overdreven gezegd, is dat wat er aan de 
hand is.  

 
Het andere, dat is spiritualiteit.  

 

Want dat insinueren dat mensen eerst massaal, daar komt ie, dat mensen 
eerst massaal in een liefdesveld moeten verkeren.  
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Het insinueert ook dat er eerst alleen maar volledig gevoeld moet worden 

om een effect tot stand te krijgen.  
 

En nou precies is dat in dit sectorisch gedeelte van de Umna is dat niet het 
geval.  

 
In dit gedeelte hier zijn andere wetten aan de hand.  

 
En omdat we diep verbonden zijn met onze oorsprong, met onze 

oorspronkelijke gevoelens en de oorspronkelijke wereld, voelen we dat 
meer als leidend dan de feitelijke werkelijkheden waarin we ons afspelen, 

waar onze werkelijkheid zich afspeelt.  
 

Dus het is allemaal tegelijkertijd waar, alles is waar, maar hier heb je iets 

anders nodig.  
 

En dan stoppen de oorlogen ook.  
 

Kijk maar hoe oorlogen en onderlinge fricties werken.  
 

Hoe vaak heb jij gedachten gehad dat je iets aan een ander of een situatie 
tegen een ander moest zeggen, maar wat je daarmee doet, is eigenlijk dat 

je jouw visie, dus jouw werkelijkheid, dus niet perceptie, dat is ook wat je 
meemaakt, dat je die als het ware in-programmeert in het bewustzijn van 

de ander.  
 

En wat er gebeurt als de ander dat ook zo ziet, of nog niet ziet maar het zo 
gaat zien, is dat die informatie met elkaar een grotere reactie in jouw schil 

gaat uitnodigen.  

 
Ze zijn binnen, je krijgt ze er bijna niet uit, dan moet je heel hard werken.  

 
En dat is wat er met oorlogen gebeurt.  

 
Als we het echt goed kunnen doorgronden, en dat kunnen we allemaal, dan 

moeten we diep naar binnen kijken, dan moeten we diep naar binnen 
kijken van wat ook dat stuk is.  

 
En de werkelijkheid, bedoel ik met dat stuk, de werkelijkheid, wat dé werkelijkheid 

is, is er zoiets als dé werkelijkheid?  
 

Of is er zoiets als allemaal verschillende werkelijkheden die zich door elkaar heen 
bewegen?  

 
En dan is er één A-status van werkelijkheid die wordt gecreëerd doordat we met 8 

miljard mensen hier op de aarde doen. [..?] … even uit, nu hoor ik het pas.  

 
Door alle werkelijkheden van de observers die leven in deze werkelijkheid, 
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door die allemaal bij elkaar op te tellen daar komt een realiteit uit en dat is 
niet de realiteit die wij nu zien.  

 
Dus wij assembleren een andere realiteit.  

 
En die realiteit daar zitten allemaal kopies van ons in en die realiteit die 

wordt gebruikt door de machthebbers.  
 

Het zit echt heel groot in elkaar.  
 

Als wij een oproep doen aan onszelf, aan ons hart, ik noem het woord vergeving.  
 

Ik weet wel dat ik ook fouten maak en ik weet wel dat ik niet statisch als één 
persoon besta, dat weet ik wel.  

 

Ik weet ook wel dat ik dan zo ben en dan zo ben.  
 

Maar dat is ook wie ik ben.  
 

Ik ben namelijk niet zo of zo.  
 

Ik ben zooooow! net als jij.  
 

Prrrrrrrr……. Boem!  
 

Je kan met mij alle kanten uit, maar hier op de aarde is maar net hoe ik mij 
manifesteer, in verhouding, in relatie tot een stuk opdracht wat ik op dat moment 

uitvoer, net als jij.  
 

En ik weet ook wel, we doen allemaal dingen die niet helemaal precies 

kloppen, of misschien net in mijn perceptie, is dus een echte visie van mij, 
niet helemaal kloppen. Dat maakt niet dat ik dat laat meeslepen in het 

grotere kwantumveld door hem eruit te gooien.  
 

Dat is wat ik zeg altijd van zorg maar goed voor elkaar, hou nou op met al die 
toestanden er omheen, kijk erna naar, voel het en praat erover.  

 
Nou, dat is mooi.  

 
Wat jij dus nu net ook doet, voor mijn beleving, voor mijn gevoel, is een oproep om 

daarnaar te kijken.  
 

En niet een bekritiseren van. Maar, dan leg ik het echt perfect uit, helemaal perfect, 
foutloos. 

 
 

Iemand: Maar ik ben niet foutloos Martijn. Hoe verhoudt zich dit want ik ben tot je 

bewustzijn zetten op uh... ja nou... Ik was meteen toen we begonnen zat ik in de 
[gebied op aarde], echt onmiddellijk maar ik ben er ook geweest lang geleden en 
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heb daar een ervaring gehad. Ik weet niet eens of ik de vraag moet stellen. Dus ik 
geef hem weer terug.  

Martijn: Vertel maar, je hoeft niet iets te vragen, je kunt me ook iets vertellen.  
 

 
Iemand: Dat was in 1969 en toen was die [...?] oorlog daar net achter de rug min 

of meer. Min of meer... En toen liep ik met een aantal mensen in een stad, Qunaita 
heette die stad in Syrië. Dat was van Syrië geweest en dat was ingenomen. En dat 

staat nog op mijn netvlies dat die stad leeg was, echt helemaal leeg. Huizen waren, 
of het was een stad met een bioscoop en [...?]. En dat ik dacht toen op dat 

moment, waar zijn die mensen allemaal en dat heeft een enorme indruk op mij 
gemaakt omdat het een spookstad was. Nou verder weet ik het niet.  

Martijn: Het laat wel zien dat het script waarin we zitten, het is allemaal 
script. Een op script gebaseerde realiteit dat een prachtige werkelijkheid 

is. Maar je kunt zien dat het script waarin we leven zich op alle mogelijke 

manieren kan laten zien. Dus ook afwezigheid van mensen. Letterlijk.  
 

 
Oké, nog eventjes iets mogelijk een beetje, een tandje nog bij te zetten over al die 

verschillende scripten en wat dus ook de noodzaak is om je eigen gevoel, je éigen 
gevoel, je eigen oorspronkelijke zijn te openen en dat op jouw manier vrij en ook 

daarin je bewustzijn te kunnen brengen.  
 

Dat mag je gewoon denken noemen.  
 

Waar wij vandaan komen spreken we ook over ons bewustzijn.  
 

Daar is niet voelen én denken, daar heb je alleen eigen bewustzijn en hier 
in deze wereld heb je bewustzijn van iets anders en bewustzijn van jezelf.  

 

En je kunt hier voelen vanuit een systeem van een ander, maar je kunt hier ook 
voelen vanuit jezelf.  

 
Je kunt hier denken vanuit het systeem, maar je kunt hier ook denken vanuit jezelf. 

Beide keren als het uit jezelf komt, is het unieke trilling.  
 

Want dan wordt het vanuit jezelf gecreëerd.  
 

Om daar te komen in het voelende denken, moeten we eerst helemaal terug naar 
het voelen op zich, van jezelf.  

 
Dus dat is een hele mooie aanzet.  

 
Maar dat is niet het land van ooit.  

 
Want in het land van ooit wordt ook niet alleen maar gevoeld.  

 

In het land van ooit wordt ook echt voelend gedacht.  
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Er wordt echt nagedacht, maar niet in opdracht van een ander en niet met het 
denken van het hoofd met de taal van het hoofd.  

 
Daar zijn we ons bewust, dus daar denken wij, vanuit een gemoedskracht 

wat verbondenheid is.  
 

Wij noemen dat hier een gevoel.  
 

Maar als dit allemaal op script gebaseerd zou kunnen zijn, en dat is het, want dat is 
waar ik over spreek, maar dat is niet omdat het daarom de waarheid is, maar dat is 

van waaruit ik dit allemaal vertel, dan mag de vraag ook gesteld worden, waar ben 
ík eigenlijk op het moment dat ik niet in mijn eigen gemoed zit?  

 
Waar ben ík als ik denk volgens het systeem, of wie en wat ben ik als ik voel vanuit 

iets van buiten?   

 
Ben ik er dan eigenlijk wel?  

 
Wat ben ik dan?  

 
En kijk wij hebben het vanuit hier bekeken, het zijn hele grote aderlatingen op 

geestelijk gebied hoor, maar wij hebben hier onszelf door alles waar we doorheen 
gegaan zijn, en dat komt ook omdat deze situatie die we hier ervaren, echt totaal 

niets met ons te maken heeft.  
 

Dus we hebben behoorlijk wat gevoelswijze over onszelf wat die... waar we onszelf 
ook een beetje mee bij elkaar houden.  

 
Maar in zo'n script waar we hierin zitten, is het letterlijk zo, dat op het moment dat 

je zelf niet denkt, en dat willen we allemaal niet horen, maar op het moment dat je 

zelf niet denkt, niet denken hè vanuit je eigen bewustzijn, dus geen gevoelens uit 
je eigen bewustzijn, als dat niet gebeurt, dan ben jij het script.  

 
Zo zwart-wit wordt er gekeken van zeg maar van buiten deze dimensie naar de 

aarde.  
 

En leef je eenmaal in zo'n wereld dan is het bijna niet, eigenlijk liever niet te zien, 
want dan kom je erachter van “ja maar het is toch helemaal niet zo, ben ik dan nu 

script?  
 

En net zat ik erin in mezelf en daar ben ik geen script, ja, ja”. Dat is wat er 
gebeurt.  

 
Dus we hebben te maken niet met één vorm van bewustzijn, 

oorspronkelijk, maar we hebben ook te maken met een bewustzijn wat bij 
deze dimensie hoort.  

 

En die twee die zijn naadloos lopen die door elkaar heen, dat is een 
werveling.  
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En dat is hybride bewustzijn.  

 
Zo. Nou, leuke dag. Ik vind het wel een leuke dag. Omdat het nog eens een keertje 

goed duidelijk maakt, het maakt goed duidelijk dat als ik het heb over ik, ik, ik… 
wat is ik?, wát is ik?  

 
Wie spreekt en wat spreekt daar?  

 
Het grote gevaar om dit zo te doen zoals ik het nu zeg, is dat je daar bijna 

schizofrenie of één of andere ontwrichting van kunt krijgen.  
 

Maar het is wel wat hier aan de hand is.  
 

En dat is wat we doen als mensen weer tot zichzelf komen, dat ze het heel zwaar 

hebben gehad, dat ze bezeten zijn, bezet zijn door angst, door pijn, door 
wantrouwen.  

 
Denk er goed om, dat zijn krachten van de matrix.  

 
Wantrouwen is een kracht van de matrix.  

 
Denk er goed om.  

 
Want ons eigen bewustzijn staat altijd vol vertrouwen, ook als er dingen 

gebeuren in jouw hologram, die niet kloppen.  
 

Dan nog weet je waarom dat gebeurt.  
 

En het is niet bij definitie het enige wat er gebeurt.  

 
Dus wij hebben wéten in het grote geheel.  

 
Nou en wij hebben dus te maken met een soort “ik” en in die “ik” loop je er 

doorheen en hebben we een spiritueel, een bewustzijnsgevoel, maar ook iets 
anders.  

 
Maar dit wat ik nu benoem, dat maakt ook waarom de hartsintelligentie en de 

kracht van het zelfscheppende vermogen vanuit jezelf voelen zo waardevol is.  
 

Want op het moment dat het open gaat, dan komt dat deel van de oorsprong die je 
echt bent, wat zo in elkaar geprobeerd is getrokken te worden, dat komt 

tevoorschijn.  
 

En laat dat niet een moment zijn van nu, want er is wat dat betreft eigenlijk, ja die 
keuze die zijn er dus wel, doordat het dan geen keus is, er is eigenlijk geen andere 

keuze dan de enige keuze.  

 
En de enige keus is dat je gaat zien dat je alles wat je in je leven doet, volledig 
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moet, mag, moet leven, vanuit je eigen gevoel.  
 

En dus ook je eigen gedachten. Ja. 
 

 
Iemand: Kan ik vanuit mijn eigen volledige bewustzijn gewoon in de auto rijden? 

Martijn: Ja 
 

 
Iemand: Dankjewel 

Martijn: Zeker. Ja hoor. Perfect zelfs. Prima. Kijk, het is zo opgeknoopt aan hoge 
spirituele ladders, maar het zit veel meer in de basis.  

 
 En je zult ook gewoon letterlijk zien dat als je eigen gevoelens die jij voelt hier, die 

niet zijn aangeleerd, en dat zien we heel vaak terug in hoe we leven, hoe onze 

relaties in elkaar zitten, wat liefde is, wat seksualiteit is, wat geld is, al dat soort 
dingen, daar zie je het eigenlijk in terug, of je echt je eigen gevoel leeft en ook van 

daaruit je gevoel denkt.  
 

En dan zie je hoe dat heel eenvoudig is. Het heeft helemaal niks te maken met een 
spirituele opgang van dat je allesomvattend en allesomvoelend. Het start ermee dat 

je in de basis, hier in deze wereld, je volledig zuiver ten aanzien van je eigen 
gevoelens en je eigen bewustzijn hier handelt, dat je daarvan uitleeft.  

 
En dan merk je, dat is eigenlijk kindereenvoudig om met mijn eigen oorspronkelijke 

bewustzijn auto te rijden. Ik kan zelfs met mijn oorspronkelijke bewustzijn tegen 
een verkeersbord aanrijden. Nou, zo. Dat kan hier allemaal. Dus maak het simpel, 

maak het simpel, want hoe simpeler het wordt in dit stuk, want de basis vind je 
alleen in je eigen leven. Maak het simpel, want dan heb je ook nog heel goed 

startpunt, nou ja... kalibratiepunt van jezelf. Waarin je voelt van dit is de waarheid. 

Dat is toch bijzonder mooi.  
 

Als ik gewoon kijk naar het voelen en denken, want ik vind dat één van de 
belangrijkste frequenties waar je het over kunt hebben, dan gebruik ik 

daadwerkelijk liever het gevoel voelend-bewustzijn, voelend-aanwezig zijn, een 
voelende-mens zijn dan een denkende-mens. En dat komt ook omdat het denken... 

wij zijn er zo in zwaar belast.  
 

Maar dénk er goed om [gelach], want als je gesprekken voert met mensen van de 
oorsprong, ook als je gesprekken voert met mensen zoals Le’eihla en andere 

mensen waar ik wel eens wat over hebt verteld, als je met hen spreekt, dan zul je 
merken dat ze echt denken. Maar het denken wat zij uitzetten, het denken wat zij 

doen, is een hele andere taal, komt heel diep vanbinnen. Maar ikzelf ervaar in de 
wereld hier het beter te hebben over voelen en denken.  

 
Maar ik doe het niet. Omdat het bewustzijn door moet dringen, omdat het groter is 

dan alleen dat.  

 
[Bekrachtiging] 
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Wellicht dat jij je heel bewust op dit moment Martijn weg kan sturen, en alle 
woorden, en als het een bepaald impact of invloed op je heeft, waardoor je voelt, 

nou dat is het niet, het verdwijnt ogenblikkelijk. Richt je op jezelf, maak contact 
met je eigen bewustzijn, jij bent het. Ga daar rustig naar binnen toe, en als je daar 

bent ga je doorheen, dat je bewust bent en heel bewust je aandacht, als je dat ook 
zo voelt, brengt naar de kunstmatige intelligentie, de ontwikkeling daarvan, de 

aanwezigheid daarvan, die er nu al is. Zet daar maar neer, zet je eigen bewustzijn 
daar neer, hoe jij voelt en beslist.  

 
[langere stilte]  

 
[Vervolg bekrachtiging met op de achtergrond zachte muziek tonen] 

 
Ik denk dat het de tijd is dat we beseffen dat er informatie is uit andere 

bronnen en dat die bron-informatie die anders is, dat die jij [er?] bent.  

 
En om die bron te openen moet er nog her en der wat oude informatie aan 

de kant.  
 

En het is onvermijdelijk dat dat gebeurt in deze tijd.  
 

Omdat we in een periode zitten dat alles wat niet klopt bij een groter deel, 
het grootste deel van wie je werkelijk bent, dat gaat open.  

 
En wat we nu vandaag hebben benoemd, of ik heb benoemd, dat doe ik omdat dat 

op dit moment mijn taak is om dat nu zo te doen.  
 

Doe ik dat morgen met een dag zonder woorden, dan is het weer anders.  
 

Ik heb velen zien struiken en velen zien uitglijden in hun diepe behoefte om in de 

stilte te zijn.  
 

“Velen gingen u voor”.  
“Niet duizenden, niet honderdduizenden, niet miljoenen, geen miljarden.  

 
Maar tientallen miljarden mensen in onze matrixhistorie gingen u voor in 

het vinden van de rust.  
 

En ze lieten achter deze realiteit”.  
 

Het vraagt een ander antwoord.  
 

En het is niet beter of slechter.  
 

Maar we hebben informatie nodig uit andere bronnen.  
 

En dat ben jij.  

 
Op het moment dat je vanuit je gedachten naar je gevoel gaat.  
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Op het moment dat je in je gevoel verblijft.  

 
In rust en vrede.  

 
Zonder gedachten.  

 
Op het moment dat je niet in slaap valt, maar daar rustig jezelf wiegt, ga je door de 

zandloper heen en kom je in een zone uit in jezelf waarin je weer aangaat en 
waarin je juist kunt denken vanuit dat bewustzijn.  

 
We praten over de val van het bewustzijn achterstevoren terug, dit is wat 

je meemaakt als je zogenaamd overlijdt.  
 

Dat je weer aan gaat, dat overlijden niet bestaat.  

 
Dit is wat je meemaakt op de aarde als je je bewust scheppende kracht 

inzet en met de aarde en de mensen deelt.  
 

Maar dit is precies dezelfde beweging om contact te leggen met andere 
civilisaties.  

 
Mensen zoals jij en ik, precies zoals jij en ik, alleen worden zij niet oud, 

maar blijven altijd rond de 25 à 30, vele andere beschavingen die niet 
menselijk zijn.  

 
Om in dat contact te komen is dezelfde bewustzijnsweg die we nu vandaag 

doen.  
 

Vanuit het denken in de rust in het gevoel.  

 
De uitgestrekte ruimte opnieuw ervaren op jouw manier door de zandloper 

heen waar we doorheen gevallen zijn in het vrije veld in jezelf en vanuit 
daaruit bewustzijn aan en bewustzijn scheppen, harten-denken dat is wat 

de weg is naar ook contact met andere civilisaties die niet uit de matrix 
komen.  

 
Zij spreken allemaal die taal, ze zijn hele bewuste scheppers en hele 

bewuste denkers.  
 

Maar allemaal vanuit zichzelf.  
 

Warmte, systeemloos. Warmte, ruimte, liefde voor het leven.  
 

Liefde voor elke vorm van het leven.  
 

Om daar te komen is op zich niet moeilijk.  

 
Want op de één of andere manier weten we dat ook, want we hebben het 
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achterstevoren al meegemaakt wat leidt tot dit moment.  
 

Het zit dus in ons.  
 

De keuze is zo divers. 
 

Jouw keuze is jouw keuze, mijn keuze hier om allerlei redenen is om hier 
te zijn nu om het veld opnieuw kennis te laten maken met deze route.  

 
Zodra het in het veld is gebracht zodra het in het veld is gebracht door jou, 

je leert het veld iets wat in vergetelheid is gebracht.  
 

Zodra dat veld dat weet, gaat dat veld ook weer assisteren.  
 

Het zijn routes, trillingen, het zijn taalresonanties die weggescript zijn en wij 

brengen het terug.  
 

Dus het is jouw keuze wat je ermee doet, hoe je het doet, dat is alleen jouw keuze.  
 

Maar het is wel deze beweging.  
 

Vanuit het voelen, bewust scheppen.  
 

Dus contact met andere civilisaties.  
 

Dus contact weer thuis.  
 

Met thuis hebben.  
 

Weer thuis zijn.  

 
Thuis.  

 
In het land waar ik ook ontzettend naar verlang.  

 
Heel diep. Maar ik ben nu hier. En ik geniet van deze wereld hier. En ik verlang er 

ook naar.  
 

Al vanaf dag 1 dat ik hier ben, verlang ik naar huis.  
 

Het is niet makkelijk altijd om alles maar te weten.  
 

Maar ik moet het er wel mee doen. Heb ik het daardoor zwaar?  
 

Best wel. Sommige momenten best wel.  
 

Maar ik ben hier en hier ben ik en ik leg dit stuk uit, niet als een concept.  

 
We bespreken het om te kunnen zien hoe diep we daarin kunnen komen en dat er 
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wachters zijn die je niet door die zandloper willen laten gaan.  
 

Ga er alsjeblieft voor, mooi mens.  
 

Doe het alsjeblieft.  
 

Doe het, en niet omdat ik het zeg, en zeker niet op mijn manier.  
 

Onderzoek het, leef het, maar blijf daar staan.  
 

En dan zul je zeer waarschijnlijk op een moment ook zien wat ik nou precies heb 
proberen over te brengen, wat ik ook anders had kunnen zeggen, maar het mag 

geen instructie worden.  
 

Het moet vanuit vrije kracht binnenin.  

 
Aan.  

 
Laten we aan zijn.  

 
Aan. 

 
[einde] 
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